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سلامتی که بر باد می رود؛

ردپای محصولات غذایی زیرپله ای 
در بازارشهر

فرمانده معظم کل قوا در مراسم دانش آموختگی 
دانشگاه های افسری ارتش: 

نيروهاي مسلح ایران در تمام عرصه های 
مسئوليت و  رزم آوری، سنگ تمام 

2خواهند گذاشت

روزنامه خبری
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رییس مجلس در کنفرانس خبری 
با همتای روسی تاکید کرد:  
ضرورت مبارزه 
با تروریست ها 
با روش های مختلف 

آیت الله جنتي در دیدار با 
کاروان خانواده معظم شهدا و 
ایثارگران اصفهان: 
ادامه دهنده 
راه شهدا باشیم

مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی،  ورزشی سپاهان:
119فاز دوم تله کابین صفه اصفهان آماده بهره برداری است

ویژه نامه 
دانش

معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا
با اشاره به بارش مناسب برف در حوضه آبریز زاینده رود:

تونل سوم کوهرنگ، بهمن ماه 
به بهره برداری می رسد

دکتر سقائیان ن  ژاد در دیدار با اهالي منطقه 6؛

    شهرداري  از ابتداي آذرماه
 پسماندهاي پزشكي جمع آوري نمي کند
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4

4

ایران و کره جنوبي در دیداري دوستانه؛ 

 دلمان براي تیم ملي 
تنگ شده بود

تعادل در بازارعرضه و تقاضای مرغ وجود ندارد 

تامین نهاده،مهم ترین مشكل 
مرغداران استان

س: حمیدرضا نیكومرام  |  اصفهان زیبا[
]عك

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک

9

8
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

لطفا کمربندهای ایمنی خود را ببندید
   سرعتی باور نکردنی                       

  پاسخی به نیاز اینترنت پرسرعت شما 
   حتی اگر خط تلفن نداشته باشید           

    یا مشکل مخابراتی داشته باشید 

ISD به شماره 12-13-105 
P ت

ی مجوز توزیع اینترن
دارا

ی 
ت رادیوی

ت و ارتباطا
ظیم مقررا

صادره از سازمان تن

تلفن تماس:36205196 
www.shabakieh.com

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3
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رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7
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با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود



هش��تمین مراس��م مش��ترک دانش آموختگی، 

گروه 
ایران

تحلیف و اعطای سردوشی دانشجویان دانشگاه های 
افسری ارتش جمهوری اس��امی ایران، دیروز با 
حضور حضرت آیت الله خامنه ای فرمانده کل قوا، 

در دانشگاه افسری امام علی)ع( برگزار شد.
رهبر معظم انقاب اس��امی در ابت��دای ورود به 
میدان مراس��م، در محل یادمان ش��هدا حضور یافتند و ضمن 
قرائت فاتح��ه، علو درجات ش��هدای گرانقدر دف��اع مقدس را 
از خداوند متعال مس��ئلت کردن��د. فرمانده کل قوا س��پس از 
یگان های حاض��ر در میدان س��ان دیدند. به گ��زارش اصفهان 
زیبا به نقل از پایگاه اطاع رس��انی دفتر مق��ام معظم رهبری؛ 
حضرت آی��ت الله خامنه اي در این مراس��م، نیروهاي مس��لح 

را از پای��ه هاي اقت��دار هر کش��وري خواندند و تاکی��د کردند: 
لازمه اقت��دار واقعي در نیروهاي مس��لح، همراه ش��دن ایمان، 
بصیرت، عزم راسخ و احساس مس��وولیت واقعي درکنار نیروي 
 انس��اني مجهز به آموزش ه��اي روزآمد و تجهیزات پیش��رفته 

است.
ایشان همچنین دنیاي امروز را تش��نه پیام آزادي بخش اسام 
 ناب دانس��تند و گفتند: بدخواهان و زورگوی��ان جهاني، تاش 
مي کنند تا با استفاده از هنر، سیاست، نظامي گري و همه ابزارها، 
مانع شنیده شدن نداي اسام ناب شوند، اما این ندا شنیده شده 
 است و نشانه ی آن هم، هراس روزافزون قدرت هاي استکباري 

است.
رهبر انقاب اسامي با تاکید بر لزوم برخورد عمیق و غیر سطحي 

با موضوع اقتدار در نیروهاي مس��لح، افزودند: تع��داد زیاد نیروي 
انساني و آموزش و تجهیزات نظامي پیشرفته، به 
تنهایي موجب اقتدار نیروهاي مسلح یک کشور 
نمي شوند بلکه باید انگیزه و معنویت و عزم و درک 
حقیقت مس��وولیت بر رفتارها و جهت گیري ها 

حاکم باشد.
فرمانده کل قوا با اش��اره به قابلیت هاي معنوي 
و توانایي ه��اي علم��ي و قدرت ابت��کار و عزم 
راس��خ نیروهاي مسلح کش��ور در هشت سال 
دفاع مقدس، خاطر نش��ان کردند: دنیا بر روي 
نیروهاي مسلح جمهوري اسامي ایران حساب 
 باز مي کند و آن را جدي مي گیرد، زیرا مي داند

ک��ه ه��ر ج��ا عرص��ه مس��وولیت و رزم آوري 
 باش��د، نیروهاي مس��لح س��نگ تمام خواهند 

گذاشت.
ایشان با اش��اره به افتخارات دانش��گاه افسري 
امام علي )ع( و ش��هداي گرانقدر این دانشگاه، 
خطاب به دانشجویان افسري گفتند: خود را در 

این مجموعه پر برکت علمي و نظام��ي، براي اعتاي روزافزون 
نیروهاي مسلح به عنوان یکي از ارکان اقتدار کشور، آماده کنید و 
همچون محققان و دانشمندان جوان که با علم و ابتکار، پدیده هاي 
علمي را عرضه مي کنند، با بهره گیري از اندوخته هاي علمي و 
ابتکار و ارایه پدیده هاي نظامي و نوین، سازمان نظامي کشور را 

به اوج اعتا برسانید.
رهبر انقاب اسامي در بخش دیگري از سخنان خود با تاکید بر 
اینکه بشریت بیش از هر زمان دیگر نیازمند پیام اسامي ملت 
ایران است، خاطر نشان کردند: افزون طلبان و زورگویان جهاني 
که از جاذبه پیام رهایي بخش اس��ام ناب و تهدید شدن منافع 
خود به شدت نگرانند، از همه ابزارها به ویژه ابزارهاي هنري بهره 

گرفته اند تا مردم دنیا را از اسام بترسانند.

حضرت آیت الله خامنه اي ساختن گروه هاي مسلح به نام اسام 
و حکومت اسامي، و قتل عام انسان هاي بیگناه به 
وس��یله این گروه ها را نمونه دیگري از روش هاي 
دشمنان براي اسام هراسي برشمردند و افزودند: 
پیام اسام ناب براي انسانیت، پیام آسایش، عزت، 
س��ربلندي و زندگي همراه با امن و امان اس��ت و 
بدخواهان نمي خواهند، ملت ها با این پیام آش��نا 

شوند.
 ایش��ان خطاب به دانش��جویان دانش��گاه افس��ري

 امام علي )ع( تاکید کردند: نسل پیش از شما پیام 
اس��ام ناب را در می��دان هاي نبرد و سیاس��ت و 
انقاب، سردست گرفت و آن را به دنیا نشان داد، 
و اینکه شما وارثان آن ش��هداي بزرگوار و مردان 
 عظیم القدر هستید تا این پیام را به جهانیان عرضه 

کنید.
پیش از سخنان رهبر انقاب اسامی، امیر سرتیپ 
دوم فولادی فرمانده دانشگاه افسری امام علی)ع(، 
ضمن خیر مقدم، گزارشی از برنامه ها و فعالیت های 
آموزشی و تربیتی این دانشگاه در محورهای »رشد ایمان و بصیرت 
دینی«، »ارتقای کیفیت و روزآمدی آم��وزش ها« و »خاقیت و 

نوآوری« بیان کرد.
در این مراس��م ب��ه فرماندهان، اس��اتید، دان��ش آموختگان و 
دانش��جویان نمونه دانش��گاه های افس��ری ارتش و همچنین 
یکی از م��ادران ش��هدا، یک جل��د کام الله مجی��د و هدایایی 
اعطا ش��د و نماینده دانش��جویان جدید و ف��ارغ التحصیل نیز، 
 سردوش��ی و درجه خود را از دس��ت فرمانده کل ق��وا دریافت 
کردند. در ادامه این مراسم دانش��جویان دانشگاه های افسری 
ارتش طرح میدانی »وارثان شهدا« را اجرا کردند. در پایان این 
مراسم، یگان های حاضر در میدان ضمن اجرای عملیات اعتماد 

به نفس، از مقابل جایگاه رژه رفتند.

حضرت آیت الله نوری همدانی:

حاج قاسم   های زیادی در دفاع مقدس 
تربیت شده   اند

آیت الله حسین نوری همدانی ظهار کرد: انقاب اسامی ایران دارای سه 
رکن اساسی یعنی اسام، ولایت فقیه و مردم است.  وی افزود: دشمنان 
اسام و قرآن همواره تبلیغ افیون بودن دین برای جوامع را می کنند در 
حالی که این  سخن، حقه ای ش��یطانی و استکباری برای بدبین کردن 
اقشار مختلف مردم نسبت به اسام است.  این مرجع تقلید با بیان اینکه 
پیش از انقاب اینگونه تبلیغ می شد که اسام طرفدار اغنیاست تا به 
این  ترتیب طبقه پایین جامعه را به دین بدبین کنند خاطرنشان کرد: 
همچنین اسام را مخالف زنان معرفی  می کردند ولی حقیقت امر چیز 
دیگری است و اس��ام نه به زنان نگاه منفی دارد و نه به فقرا.  وی ادامه 
داد: انقاب اس��امی ایران نتیجه توجه به آموزه های الهی دین اسام 
است به همین دلیل  امروزه وظیفه همه ماس��ت که مردم را همچنان 
در صحنه نگاه داریم و خدمت ب��ه آنها را افتخاری ب��رای  خود بدانیم 
چون مردم مهم ترین پش��توانه نظام جمهوری اس��امی هس��تند و 
تاکنون هم مسوولان درصدد  کسب رضایت آنها بوده اند.  استاد خارج 
فقه حوزه علمیه قم به مسائل موجود در س��وریه و لبنان اشاره کرد و 
گفت: مقاومتی که  س��وریه و حزب الله لبنان در برابر صهیونیست ها از 
خودشان نشان می دهند ستودنی اس��ت البته در ایران  اسامی حاج 
قاسم سلیمانی های فراوان دارد که تربیت شده هشت سال دفاع مقدس 

هستند و امروز  برای دفاع اسام و ایران آمادگی دارند.

حقوق هسته ای ایران باید تأمین شود    
مع��اون اول رییس جمهور در دی��دار با رییس دفتر سیاس��ی کمیته 
مرکزی حزب کمونیس��ت چین گفت: ایران رابطه با چین را سازنده 
می داند و در پی گسترش مناسبات در زمینه های اقتصادی، سیاسی و 
فرهنگی است. اسحاق جهانگیری در دیدار »منگ جیان جو« رییس 
دفتر سیاسی کمیته مرکزی حزب کمونیست چین، با تأکید بر اینکه 
گسترش تجارت با چین از اهمیت فراوانی برای ایران برخوردار است، 
اظهار داشت: مسوولان ایران نگاه بلندمدتی به بازار انرژی چین دارند و 
تهران ضمن استقبال از حضور شرکت های چینی برای سرمایه گذاری 
در طرح های نفت و گاز ایران، عاقه مند اس��ت روابط تجاری خود را 

با پکن توسعه دهد.
معاون اول رییس جمه��ور همچنین با اعام اس��تقبال ایران از ایده 
رییس جمهور چین با عنوان کمربند اقتصادی جاده ابریشم، زمینی و 
دریایی تصریح کرد: ایران در این زمینه برای همکاری با طرف چینی 
به طور کامل آمادگی دارد. وی همچنین از بندر آزاد چابهار به عنوان 
بندری مهم ی��اد و بر لزوم همکاری دو کش��ور برای س��رمایه گذاری 
مش��ترک در این بندر تأکید کرد. جهانگیری ب��ا قدردانی از مواضع 
مثبت چین در مذاکرات هسته ای ایران و کشورهای 1+5، بر ضرورت 
ایفای نقش فعال تر این کشور برای حل مس��اله و دستیابی به توافق 

نهایی تأکید کرد.

فعالیت های ایران در کرانه باختری مطابق 
قوانین بین المللی 

 مش��اور امور بین الملل رییس مجلس با بی��ان اینکه در پروتکل های 
بین المللی کمک به نهضت های آزادی بخش پیش بینی ش��ده است، 
گفت: فعالیت های ایران در کران��ه باختری مطابق قوانین بین المللی 

است. 
حسین شیخ الاسام مشاور امور بین الملل رییس مجلس با اشاره به 
س��خنان رهبر معظم انقاب پیرامون تحولات اخیر فلسطین گفت: 
فرمایش حضرت آقا ب��ه جا، به موقع، دوراندی��ش و آینده نگرانه بود؛ 
ایشان فرمودند غزه نه تنها نباید خلع ساح شود بلکه کرانه باختری 
هم باید مسلح ش��ود که این موضوع بیانگر این اس��ت که ایشان این 
توان و آینده را برای غزه به خوب��ی پیش بینی کرده اند. وی گفت: اگر 
کرانه باختری مسلح شود با برنامه و تاثیرگذاری بیشتری وارد صحنه 
مبارزه خواهد شد؛ یک موشک در کرانه باختری با توجه به فاصله آن 
با تل آویو و حضور صهیونیس��ت ها در آن منطقه بس��یار تاثیر گذارتر 

خواهد بود.

 اوباما قانون حالت اضطراری آمریکا 
در ارتباط با ایران را تمدید کرد

کاخ سفید اعام کرد: باراک اوباما رییس جمهوری آمریکا روز چهارشنبه در 
نامه ای خطاب به کنگره، حالت اضطراری ملی در این کشور را در ارتباط با 

ایران به مدت یک سال دیگر تمدید کرده است. 
در نامه اوباما به کنگره آمده اس��ت: در بند 202 از قانون حالت های 
اضطراری ملی تصریح ش��ده که ی��ک حالت اضط��راری ملی به طور 
خودکار به پایان می رس��د مگر اینکه رییس جمه��وری ظرف مدت 
90 روز پیش از س��ال روز تاریخ اعام آن حالت اضطراری، یادداشتی 
در روزنامه رس��می مبنی بر تمدید آن حالت اضطراری منتش��ر و آن 
را برای کنگره نیز ارس��ال کند. اوباما در نامه اش می افزاید: مطابق با 
این بند از قانون، یادداشتی برای نشر در روزنامه رسمی ارسال کرده 
ام مبنی بر اینکه حالت اضطراری ملی در ارتباط با ایران که در دستور 
اجرایی12170 به تاریخ 14 نوامبر 1979 اعام شده بود، پس از 14 

نوامبر 2014 نیز ادامه خواهد یافت. 
اوباما یادآور شده است: از آنجا که روابط ما ایران هنوز به حالت عادی 
بازنگش��ته و فرایند اجرای توافق های مورخ 19 ژانویه 1981 با ایران 
هنوز در جریان است، لازم می دانم که حالت اضطراری ملی در ارتباط 

با ایران مطابق دستور اجرایی 12170 ادامه یابد.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

رییس مجلس در کنفرانس خبری با همتای روسی تاکید کرد:  

ضرورت مبارزه با تروریست ها با روش های مختلف 

رییس مجلس ش��ورای اسامی با اش��اره به گفت وگو با همتای 
روس��ی خود و بحث درخصوص مس��ائل منطق��ه و بحران های 
تروریستی، گفت: به ویژه در مساله سوریه و عراق صحبت شد که 

باید جلوی تروریست ها را با روش های مختلف گرفت. 
 به گزارش اصفه��ان زیبا به نقل از خبرگ��زاری خانه ملت، دکتر 
علی لاریجانی ریس مجلس ش��ورای اسامی دیروز درکنفرانس 
خبری با سرگئی ناریشگین همتای روسی خود با ابراز خرسندی 
از حضور رییس و هیات پارلمانی روس��یه در ای��ران گفت: قطعاً 
ایران و روس��یه روابط نزدیکی در مس��ائل مختل��ف دارند و این 
روابط تاریخی است. همچنین در مس��ائل مهم منطقه مستمراً 
رایزنی های سیاس��ی وجود دارد. رییس مجلس شورای اسامی 
ادامه داد: امروزدر ماقات با رییس مجلس روس��یه درخصوص 

بالا رفتن س��هم روابط اقتصادی صحبت ش��د. دکت��ر لاریجانی 
با اشاره به مس��ائل منطقه و بحران های تروریس��تی، با تاکید بر 
اینکه در این مس��ائل احتیاج به همکاری های همه جانبه وجود 
دارد، گفت: در این دیدار به ویژه در مساله سوریه و عراق صحبت 
و تاکید ش��د باید جلوی تروریس��ت ها را با روش ه��ای مختلف 
گرفت. وی افزود: در این جلس��ه درباره مس��ائل هسته ای که از 
قبل همکاری داشتیم نیز گفت وگو ش��د. دکتر لاریجانی با بیان 

اینکه سفر رییس مجلس روس��یه به ایران قطعاً به همکاری های 
پارلمانی سرعت بیشتری می دهد، گفت: روسای کمیسیون های 
تخصص��ی که هم��راه رییس مجلس این کش��ور به ایران س��فر 
کرده اند، درخصوص مس��ائل مختلف مذاکراتی خواهند داشت 
 و امیدوارم سفر ایش��ان موجب گس��ترش روابط دوجانبه شود. 
در این نشست خبری همچنین ناریشکین رییس مجلس دومای 
روس��یه گفت: قبل از هر چیز از رییس مجلس شورای اسامی و 

همکاران ایشان برای دعوت هیات روسیه و مهما ن نوازی و انجام 
مذاکرات تشکر می کنم. از طرف دیگر قطعاً این سفر برای تعمیق 
دیالوگ سیاسی دو کشور و توس��عه روابط پارلمانی بوده است و 
نگاه روس��یه به ایران به عنوان شریکی مطمئن است که می تواند 
با آن همکاری کند. وی با تاکید بر اینکه ایران یکی از عوامل مهم 
و موثر درتقویت و ثبات منطقه اس��ت، افزود: در مذاکرات امروز 
مسائل کلی و روز بین الملل و دو کشور بررسی شد و در اکثر موارد 
بین دو کش��ور یا مواضع مشابه و یا مواضع یکس��ان وجود دارد. 
رییس مجلس دومای روسیه افزود: قطعاً روسیه مخالف عملکرد 
غربی ها بوده؛ زیرا این اقدامات عامل اصلی بروز بحران در منطقه 
است و ما قائل به آن هستیم که اصل حقوق بین الملل به رسمیت 

شناخته شود و کشورها از دخالت در امور دیگران پرهیز کنند.

فرمانده معظم کل قوا در مراسم دانش آموختگی دانشگاه های افسری ارتش: 

نیروهاي مسلح ایران در تمام عرصه های مسوولیت و رزم آوری، سنگ تمام خواهند گذاشت

پیام اسلام ناب 
براي انسانیت، 
پیام آسایش، 

عزت، سربلندي 
و زندگي همراه با 
امن و امان است و 

 بدخواهان
 نمي خواهند، 

ملت ها با این پیام 
آشنا شوند

آمیزقلمدون و حکایت رقابت با قرمه سبزی چینی
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

به گزارش قلمدون نیوز آورده اند که در روزگاران نه 

لیلا
نیکخواه

چندان خیلی دور، در اوضاع و احوال سرزمینی که 
رعیتش از زمان تولد حضرت آدم الی ما شاءا... در 
نبرد نظامی و اقتصادی و فرهنگی و غیره با دشمن 
سرتا پا نیرنگ مشغول بوده و درباریانش کماکان در 
پی مذاکرات برای توافقی مگو و در ش��رایطی که 
جوانان زبده و آب دیده و همه فن حریف در پش��ت دستگاه ها و 

کوره ها و در دل کارخانه ها جان کنده بلکه قوت رعیت تامین شده 
دستش جلوی اجنبی دراز نشود، شازده پسری کیش نشین از تبار 
ترکان سر برآورد که» ما فقط در خورش قرمه سبزی و آبگوشت 

بزباش صرفا می توانیم در عرصه بین المللی رقابت نماییم«. 
و این سخنان پرگهر آن شازده پسر به سان آبی بود که در حاشیه 
چالش سطل آب یخ بر روی تن رنج دیده و حمایت ندیده تولید 
داخلی ریخته ش��ود و گزارش��ات حاکی از انس��ت که از آن پس 

محصان را داد برآمد که تا وقتی می شود به مطبخ رفت و آبگوشت 
و قرمه س��بزی پخت و نان بین المللی درآورد چه نیاز به تحمل 
مرارت های تحصیل و کنکور و دانشگاه و نخبگان را فغان برآمد که 
هان ... عجب غلطی کردیم که در این دیار ماندیم و مغزمان فرار 
نکرد و تولید کنندگان و صنعت گران را افس��وس حاصل شد که 
وقتی می شد با چندرغاز دلالی کرد و پول و پله ای به جیب زد ما 
را چه کار که جوانان مملکت بیکارباشند و رعیت گرسنه و ترکان 
شاکی... والبته درمیان درباریان و افراد مستقل هم داد اعتراضکی 
برآمد بلکه آن شازده پس��ر را به ش��کر خوری انداخته و وادار به 
توضیح نماید که چنین شد و فرمود: »من منظورم حمایت از تولید 
داخلی بوده است«و بدین سان دعوا خوابید ، لیکن اندکی بعد و 
به فاصله یک سرکشیدن کاس��ه ای آبگوشت بز باش شازده پسر 

دیگری زیبا کام نام  که از قضای روزگار ید طولایی در س��خنان 
مریخی دارد و دانش��مندان البته در حال تحقیق در اصل زمینی 
بودن این آدم هستند خطاب به آن شازده پسرسیاهه ای به نوشت 
و گفت:» جناب عالی خیلی خوشبین هستید که می فرمایید: در 
خورش قرمه سبزی و آبگوشت بزباش فقط قادر به رقابت هستیم. 
نمی دانم آخرین بار که به قصابی تش��ریف بردید کی بود. ظاهرا 
می بایستی خیلی وقت ها پیش بوده باشد. جناب ترکان، با قیمتی 
که گوش��ت در ایران پیدا کرده بنده تردید جدی دارم که حتی 
در آن دو حوزه هم با قرمه سبزی و بزباش ترک یا چینی بتوانیم 
رقابت نماییم.« گویند ترکان نامه این ش��ازده پسر را که خواند 
کاسه آبگوش��ت بزباش بر زمین نهاد، اش��ک در چشمانش حلقه 

زد، سبیل هایش را بتکاند، خم شد و جلوی نامه لنگ انداخت ...

رییس سازمان بسیج مس��تضعفان گفت: بسیج با 22 میلیون عضو 
تشکیاتی و  دو هزار گردان رزمی، پا در رکاب نظام است.

 به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری فارس، سردار محمدرضا 
نقدی رییس سازمان بسیج مستضعفان دیروز در نشستی خبری که 
در آستانه آغاز هفته بسیج برگزار شد، طی سخنانی، وضعیت امروز 
بسیج را در اوج اقتدار و ش��کوفایی و در بهترین شرایط تاریخ خود 
عنوان کرد، گفت: بسیج با 22 میلیون عضو تش��کیاتی و دو هزار 

گردان رزمی، پا در رکاب نظام است.
رییس سازمان بسیج مستضعفان افزود: بس��یجیان آموزش دیده 
جنگ نرم، آماده خلق حماس��ه ای ب��زرگ در این حوزه هس��تند؛ 

حماسه ای به عظمت دفاع مقدس.
نقدی تصریح کرد: بسیج حضور گسترده ای در عرصه های اقتصادی، 
امر به معروف و نهی از منکر، علمی و سازندگی دارد. وی همچنین 

شعار هفته بسیج را » بسیج مظهر عزم ملی و مدبریت جهانی« اعام 
کرد و گفت: روز 5 آذر، اجتماع میلیونی بس��یجیان سراس��ر کشور 

برپا خواهد شد.
 رییس س��ازمان بس��یج مس��تضعفان در ادامه از برپایی جشنواره 
مالک اش��تر با حضور هزار اس��وه بس��یجی و س��خنرانی سرلشکر 
فیروزآبادی در روز اول آذر و افتتاح هزار س��الن ورزشی »9دی« و 

»صالحین« در روز دوم آذرماه خبر داد.
 نقدی با اش��اره به افتتاح شبکه ملی اطاع رس��انی بسیج با عنوان 
» شبکه شباب« - بدون استفاده از اینترنت-  همزمان با روز پنج آذر، 
تصریح کرد: رزمایش گردان های بیت المقدس نیز روز ششم آذر در 

استان های منطقه خلیج فارس و تنگه هرمز برگزار می شود.
وی با تاکید بر اینکه هیچ کس از حلقه وجوبی امر به معروف خارج 
نیست و بس��یج از تمام ظرفیت ها البته با شیوه های صحیح در این 

امر استفاده می کند، گفت: هیچ مدیری نباید از امر به معروف بترسد 
چراکه این تضعیف مدیریت نیست. رییس سازمان بسیج مستضعفان 
اضافه کرد: اگر قانون امر به معروف هم نبود وظیفه داش��تیم به این 
امر بپردازیم؛ چون امر به معروف، قانونی است که خدا در قرآن آورده 
است. نقدی افزود: برخی می گویند امر به معروف، تضعیف مدیر است 

که اینطور نیست.
رییس سازمان بسیج با بیان اینکه امر به معروف فقط مختص حجاب 
نیست، اظهار داشت: منکر سیاسی و همکاری با دشمن بدتر از منکر 
حجاب و منکرهای اخاقی است و ما منکرات اقتصادی هم داریم که 
باید نهی کرد. نقدی با تاکید بر اینکه امر به معروف به نفع همه است، 

خاطرنشان کرد: مسائلی که به نفع همه است را سیاسی نکنیم.
وی در بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: میلیون ها بسیجی 
در ایران اماده اعزام به سوریه و غزه هستند و به ما مراجعه می کنند.

رییس سازمان بسیج با بیان اینکه همه ما مدافع حقوق ملت هستیم، 
تاکید کرد: اگر در توافق هس��ته ای، دول��ت خدمتگزار از حق ملت 
کوتاه بیاید که بسیار بسیار بعید می دانیم، نه مردم و نه بسیج از آنها 

حمایت نخواهد کرد.
نقدی افزود: مردم و بسیج حامی مذاکره کنندگان هستند چه حقوق 
ایران در توافق اعاده شود و چه مذاکره را کنار بگذارند. وی اضافه کرد: 
آمریکا باید زیاده خواهی ها را کنار بگذارد تا توافقی عادلانه و بدون 
اجحاف صورت بگیرد. رییس سازمان بس��یج با بیان اینکه »شبکه 
اطاع رسانی ملی« برای کشور، حقی مس��لم تر از انرژی هسته ای 
اس��ت، گفت: مدیریت ضعیف و قابل انتقادی در این عرصه صورت 

گرفته است.
 نقدی با اشاره به اینکه ش��بکه اطاع رسانی ملی بسیج در 30هزار 
نقطه مشترک دارد، تصریح کرد: باید دنبال دست های پنهانی باشیم 

که نگذاشتند وارد این عرصه شویم.
 وی درخصوص جوس��ازی های غربی ها پیرامون پرواز نمونه نهایی 
پهپاد RQ170 ایرانی نیز گفت: دش��منان شیطنت کنند تا ببیند 
پهپاد RQ ایرانی سروقت آنها می رود و شلیک می کند تا باورشان 

شود پروازش نمایشی نبود. 

سردار نقدی در نشست خبری تصریح کرد:

بسیج با ۲۲ میلیون عضو تشکیلا تی و ۲ هزار گردان رزمی، پا در رکاب نظام 
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عضو کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورا: 

چشم اندازی 40 ساله برای پروژه های 
شهری پیش بینی شود

عضو کمیس��یون فرهنگی اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر 
اصفهان ب��ا تاکید بر ن��گاه بلندمدت به پروژه های ش��هری گفت: از 
مدیریت شهري خواهش مي کنیم،در زمان اجراي پروژه هاي شهري 
افق و چشم اندازي ۴۰ ساله براي آنها پیش بیني شود، زیرا برخي از 
پروژه هاي شهري فقط در حال حاضر کارایي دارند و چندسال آینده 

دچار مشكل مي شوند. 
مهدی باقر بیگی با بیان برخی از مشكلات در این رابطه افزود: به طور 
مثال پل امام خمیني)ره( ترافیك سنگیني دارد  و جای سوال است 
که چرا باید اعتباراتي براي اجراي پروژه هایي اختصاص داده ش��ود 
که فقط در حال حاضر کارایي دارد. خیاب��ان هایي همچون خلجا و 

دروازه نو و ... نیز همین وضع را دارند. 
این عضو ش��وراي اس��لامي ش��هر اصفهان با بیان اینكه کشورهاي 
 اروپایي چش��م انداز ۹۰ س��اله براي پ��روژه هاي خ��ود پیش بیني 
مي کنند، تصریح کرد: گلوگاه هایي در خیابان ابن سینا و کمال نیز 
وجود دارد که صدها نفر در آنها زندگي مي کنند و عرض کمی دارند 
که آمبولانس و آتش نشاني نمي تواند وارد این کوچه ها شود و لازم 

است در این رابطه اقداماتي انجام شود.  
باقربیگي ادامه داد: همچنین در خیابان ابن سینا، بن بست مطهري 
نیز یك پلاك وجود دارد که تبدیل به پارکینگ شده و مجهول الهویه 
اس��ت و علي رغم پیگیري اهالي محل، اقدام��ي در این رابطه انجام 
نگرفته است که اگر این نقطه باز شود خودروهاي خدماتي مي توانند 
رد شوند،لذا لازم است شهرداري اقدام لازم دراین رابطه را انجام دهد. 
وي همچنین از ش��هرداري منطقه ۴ در رابطه با آسفالت معابر این 
منطقه و اتمام پروژه هاي نیمه کاره تشكر و قدرداني نمود و افزود: از 
ابتدایي که ما نامزد انتخابات شوراي اسلامی شهر بودیم، اهالي این 
منطقه درخواست رسیدگي به معابر و آس��فالت معابر را داشتند که 

از شهرداری این منطقه به خاطر آسفالت معابر قدرداني مي کنیم. 

رییس کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری:

 ضرورت اجراي اقدامات پیشگیرانه
 درخصوص وارونگی و آلودگی هوا 

رییس کمیس��یون اقتصاد و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان با تاکید بر ضرورت اجراي اقدامات پیش��گیرانه در خصوص 
وارونگی و آلودگی هوا گفت: بار دیگر با ش��روع فصل س��رما، پدیده 
وارونگي و آلودگي هوا گریبانگیر ش��هر اصفهان ش��ده است و لازم 
است تحویل گازوئیل مناسب شهري از سوي استانداري و شهرداري 
اصفهان به اتوبوس ها و خودروهاي خدمات ش��هري پیگیري شود. 
فتح اله معین افزود: در این راستا از ریاس��ت دانشگاه علوم پزشكي 
و مدیر اداره کل حفاظت محیط زیس��ت تقاضا داریم شرکت پخش 
فرآورده هاي نفتي را ملزم نمایند. وی خاطرنش��ان کرد: با توجه به 
وضعیت هواي اصفهان در شش ماهه دوم سال، این شهر بیش از همه 
شهرهاي کشور نیازمند تحویل بنزین با استاندارد یورو۴ مي باشد. 
بنابراین امیدواریم این نوع بنزین براي مصرف کامل ش��هر اصفهان 

تامین گردد.
رییس کمیس��یون اقتصاد و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان اظهار داش��ت: انتظار مي رود که ش��وراي ترافیك استان، 
فرمان��داري، معاونت حمل و نق��ل و ترافیك ش��هرداري و معاونت 
راهنمایي و رانندگي انتظامي اس��تان، برنامه وی��ژه اي را براي ایام 
زمس��تان و در طول دوره آلودگ��ي هوا از نظر روان ش��دن ترافیك، 
جلوگیري از توقف هاي غیرمجاز، زمان بندي ویژه چراغ ها و کنترل 
تقاطع ها پی��ش بیني تا ام��كان تنفس براي م��ردم اصفهان فراهم 
گردد. این عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان اضافه کرد: از اعضاي 
کمیسیون بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون ش��هرداري ها در مورد برخورد با 
صنایع مزاحم شهري انتظار مي رود که موضوع آلایندگي واحدهاي 
صنفي را در صدر مزاحمت هاي شهري تلقي نموده و با جدیت نسبت 

به جابجایي این گونه واحدها اقدام نماید.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

هر گونه جابجایي و تعطیلي مشاغل مزاحم 
باید با هماهنگي اصناف صورت گیرد

عضو کمیسیون اقتصادی و امور گردشگری ش��وراي اسلامي شهر 
اصفهان، ایجاد ش��رایط تش��ویقي و اختصاص مكاني مناسب براي 
انتقال و جابجایي مش��اغل خاص و مزاحم ضروري دانس��ت. رسول 
جهانگیري، انتقال مش��اغل خاص و مزاحم را یك��ي از اولویت هاي 
مدیران بیان ک��رده و گفت: براي موفقیت این ط��رح و جلوگیري از 
متضرر و بیكار شدن فعالان در این مشاغل باید راهكارهاي اصولي و 
مناسب ارایه شود. وي با بیان اینكه مشاغل خاص و مزاحم و آلاینده 
از زمان هاي گذشته به عنوان ضروریات زندگي مردم باید در نزدیكي 
 محل س��كونت آنان قرار م��ي گرفتند، لزوم جابجایي این مش��اغل 
باتوجه به توسعه و پیشرفت شهر را مورد تاکید قرار داده و از متفاوت 
بودن وضعیت اصناف در  کلانشهر اصفهان با کلانشهرهاي دیگر خبر 
داده و افزود: بیش از ۶۰ درصد از اصناف اصفهان مربوط به خدمات 
فني و تولیدي بوده و ده ها نفر در آنها مش��غول فعالیت هستند. وی 
ساماندهي مش��اغل خاص و مزاحم و جابجایي آنها را ضروري بیان 
کرده و تصریح کرد: هر گون��ه جابجایي و تعطیلي این واحدها باید با 
هماهنگي اصناف صورت گیرد. این عضو شورا خاطر نشان کرد: باید 
با ایجاد شرایط تشویقي و اختصاص مكان مناسب نسبت به جابجایي 

و انتقال این صنوف اقدام شود.
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   حض�ور تعیی�ن کننده آم�وزش و 
پرورش و شهرداری در محلات

عضو کمیسیون شهرسازي، معماري، عمران و 
خدمات شهري شوراي اسلامي شهر اصفهان، 
استفاده از ظرفیت ها و پتانسیل هاي موجود 
در محلات را ض��روري بیان کرده و با اش��اره 
به اهمیت نق��ش آموزش و پرورش و تعلی��م و تربیت در نظام 
جمهوري اسلامي گفت: آموزش و پرورش تنها دستگاهي است 
که به همراه شهرداري در تمام محلات شهر اصفهان، حضوری 

تعیین کننده و تاثیر گذار دارد.
سردار کریم نصر اصفهاني وجود تعامل و همكاري بین شهرداري 
و آموزش و پرورش براي اس��تفاده از پتانسیل ها و ظرفیت هاي 
موجود را ضرروي دانس��ته و اف��زود: باید از تم��ام ظرفیت ها، 
توانمندي ها و امكانات فرهنگي ورزشي و تفریحي براي جلوگیري 
از بسیاري از مشكلات و چالش ها استفاده کرد. وي رفع نیازهاي 
محلات را با همكاري شهرداري و آموزش و پرورش خواستار شده 
و اظهار داشت: براي اس��تفاده از کاربري هاي مختلف و استقرار 
مطلوب واحدهاي آموزشي و جلوگیري از بروز مشكلات و ارایه 
خدمات آموزشي و فرهنگي در این زمینه،به ویژه در شهرك هاي 
جدید همكاري کمیس��یون ماده ۵، اداره کل راه و شهرسازي و 

شهرداري اصفهان ضروري است.

   پیگیری جدی سلامت و تغییر سبک زندگی و تغذیه 

سالم در مدارس
رییس کمیس��یون بهداش��ت و سلامت شورای اس��لامی  لزوم 
پیگیري جدي مباحث سلامت، تغییر س��بك زندگي و تغذیه 
سالم در مدارس را مورد تاکید قرار داده و گفت: با توجه به اهمیت 
این موضوع، باید سلامت و تغییر سبك زندگي و تغذیه سالم در 
تمام مدارس کلانشهر اصفهان مورد توجه قرار گیرد. غلامحسین 
صادقیان توزیع عادلانه امكانات آموزش��ي و پرورش��ي در تمام 
مدارس شهر اصفهان را خواستار شده و از نارضایتي برخی مدارس 
در این زمینه خبر داده و افزود: توزیع عادلانه و یكسان امكانات 
به ویژه امكانات نرم افزاري در تمام مدارس ضروري است. وي بر 
توجه ویژه آموزش و پرورش به مدارس مناطق محروم در توزیع 
امكانات تاکید کرده و خاطرنشان س��اخت: الكترونیكي کردن 
مدارس به ویژه مدارس مناطق محروم باید در اولویت برنامه هاي 

اداره کل آ موزش و پرورش قرار گیرد. 
رییس کمیسیون بهداشت و سلامت شوراي اسلامي شهر اصفهان 
ارتقای کیفیت فضاهاي موجود در مدارس را ضروري دانسته و به 
نقش تاثیرگذار فرهنگ سازي در بین دانش آموزان اشاره کرده و 
اظهار داشت: وجود حدود ۳۰۰ هزار دانش آموز در شهر اصفهان 
ظرفیت خوبي براي انتقال اطلاعات به خانواده ها فراهم کرده است.

   ساختمان مدارس باید در برابر زلزله مقاوم باشد
عضو کمیسیون عمران، شهرسازي و معماري شوراي اسلامي شهر 
اصفهان نیز بر توج��ه اداره کل آموزش و پرورش به مقاوم س��ازي 

مدارس غیرانتفاعي تاکید کرده و گفت: بیشتر مدارس غیرانتفاعي 
در کلانشهر اصفهان استیجاري بوده و باید مقاوم سازي آنها در برابر 

حوادث طبیعي از جمله زلزله در اولویت قرار گیرد. 
عبدالرس��ول جان نثاري، ارایه گزارش در خصوص مقاوم س��ازي 
مدارس به شوراي اسلامي شهر را خواستار ش��ده و افزود: در بحث 
مقاوم سازي نباید تفاوتي بین مدارس دولتي و غیرانتفاعي باشد و 
باید این مهم در تمام مدارس به صورت جدي مورد توجه جدي قرار 
گیرد. وي بررسي دقیق ساختمان هاي مدارس غیرانتفاعي و اعمال 
ضوابط س��ختگیرانه براي صدور مجوز فعالیت این مدارس را مورد 
تاکید قرار داده و بازنگري جدي در آیین نامه ها را خواستار شده و 
گفت: ساختمان مدارس باید در برابر زلزله مقاوم باشد و مسائل ایمني 

و مقاوم سازي مورد توجه قرار گیرد.

   واحدهای آموزشی بدون فضای مناسب برای پارک 
وسایل نقلیه کامل نیستند

همچنین عضو کمیسیون حمل و نقل، محیط زیست و فناوري 
اطلاعات شوراي اسلامي ش��هر اصفهان، لزوم پیش  بیني تمام 
امكانات و ملزومات مورد نیاز در مدارس و واحدهاي آموزش��ي 
را مورد تاکید ق��رار داده و گفت: یك واحد آموزش��ي اگر نتواند 
فضاهاي مورد نیاز براي تردد دانش آموزان و پارك وسایل نقلیه 
آنان و معلمان را تامین نماید این واحد آموزش��ي کامل نخواهد 
بود. ابوالفضل قرباني به مش��كلات و معضلات ترافیكي ناشي از 
شروع و پایان فعالیت مدارس اشاره و این موضوع را در واحدهاي 
آموزشي واقع در کنار خیابان ها را مشهودترعنوان کرده و افزود: 
پیش بیني ها و تمهیدات لازم براي رفع این مشكلات و جلوگیري 
از آزار و اذیت مردم و همسایگان مدارس ضروریست. وي بر لزوم 
توجه به آموزش هاي منطقه  اي تاکید کرده و جایگاه اصلي این 
موضوع را آموزش و پرورش دانس��ته و گفت: باید با اس��تفاده از 
فرصت هاي طلایي، آموزش هاي منطقه  اي مورد توجه مسوولان 

آموزش و پرورش قرار گیرد. 

   مغفول ماندن حوزه تربیتي در آموزش و پرورش
رییس کمیسیون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شوراي اسلامي 
ش��هر اصفهان نیز از مغفول ماندن حوزه تربیت��ي در آموزش و 
پرورش خبر داده و گفت: باید مباحث تربیتي در آموزش و پرورش 
به عنوان موضوعي مهم و محوري و تاثیرگذار در ش��كل گیري 

شخصیت دانش  آموزان در اولویت قرار گیرد. 
اصغ��ر آذربایجاني به وج��ود ابزارهاي متنوع مرتبط با مس��ائل 
تربیتي و پرورش��ي در عرصه هاي جهاني اش��اره کرده و افزود: 
ارایه ادبیات و نگرش هاي جدید در این حوزه تربیتي و پرورشي 
در مدارس ضروري اس��ت. وي از فعالیت بعض��ي از کانون هاي 
فرهنگي در سطح کلانشهر اصفهان با عناوین مختلف در حوزه 

تربیتي و پرورشي و انجام موازي  کاري در این زمینه خبر داده و 
تصریح کرد: این مراکز معتقدند که آموزش و پرورش نمي تواند 
در بس��یاري از موضوعات وارد شود و لازم اس��ت دانش آموزان 
در مدارس با فواید و مضرات ابزاره��ا و امكانات موجود در حوزه 

تربیتي و پرورشي آشنا شوند.

   ترویج فرهنگ ورزش هاي همگاني به صورت عملي 
در مدارس

همچنین عضو کمیس��یون فرهنگي اجتماعي و ورزشي شوراي 
اس��لامي ش��هر اصفهان ترویج فرهنگ ورزش ه��اي همگاني 
به ص��ورت عملي در م��دارس را م��ورد تاکید ق��رار داد و گفت: 
اس��تعدادیابي براي ورزش قهرماني در دل ای��ن ورزش ها باید 
مورد توجه آموزش و پرورش قرار گیرد. رسول جزیني توسعه و 
گسترش ورزش و نهادینه شدن آن در خانواده ها را ضروري بیان 
کرد و افزود: مباحث مربوط به ورزش همگاني همیشه مظلوم واقع 
ش��ده در صورتي که این امر یكي از تاکیدات مقام معظم رهبري 
است. وي با بیان اینكه مباحث ورزش همگاني باید به طور ویژه در 
دستور کار مدارس قرار گیرد گفت: تعامل بین آمورش و پرورش 
و شهرداري تا رسیدن ورزش به جایگاه اصلي خود ضروري است.

   لزوم توجه ویژه به مناطق محروم و حاش�یه ش�هر 
اصفهان در امر تعلیم و تربیت

دیگر عضو کمیسیون فرهنگي اجتماعي و ورزشي شوراي اسلامي 
شهر اصفهان نیز با بیان اینكه در بس��یاري از کشورهاي جهان، 
ش��وراها در انتخاب بعضي کتب آموزشي به ویژه در بومي سازي 
نقش آفرین هستند، گفت: امیدواریم روزي برسد که در کشور ما 

هم این امر با رویكرد بومي  سازي محقق شود. 
محمدرضا فلاح، لزوم توجه ویژه آم��وزش و پرورش به مناطق 
محروم و حاش��یه ش��هر اصفهان در امر تعلیم و تربیت را مورد 
تاکید قرار داد و افزود: بس��یاري از نخبه ها و افراد تیزهوش در 
بین خانواده ه��اي محروم و حاشیه نشین وجود دارند که باید 
این مهم مورد توجه جدي مسوولان اداره کل آموزش و پرورش 

قرار گیرد. 
وي عدم انتقال معلم��ان ضعیف به مدارس مناط��ق محروم و 
حاشیه اي را خواستار شده و خاطر نشان کرد: آموزش و پرورش 
باید از انتقال دبی��ران ضعیف به مدارس مناط��ق محروم بنا به 
دلایل مختلفي همچون تنبیه و توبیخ خودداري کند. این عضو 
کمیسیون فرهنگي اجتماعي و ورزشي ش��وراي اسلامي شهر 
اصفهان لزوم اس��تفاده از حیاط مدارس، براي ورزش محلات را 
مورد تاکید قرار داده و تصریح کرد: حیاط مدارس بهترین محیط 
براي ورزش محلات است و تعامل مسوولان شهرداري و آموزش 

و پرورش براي استفاده از این ظرفیت ها ضروري است.

در گفت و گو با برخی از اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید شد:

استفاده از توانمندي های مدارس براي جلوگيري از مشكلات و چالش ها ضروری است
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عضو کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شوراي اسلامي 
شهر اصفهان، از فراهم بودن بسترها، فضاها و زیرساختهاي لازم 
براي توسعه صنعت گردشگري در کلانشهر اصفهان خبر داده 
و گفت: با وجود جاذبه هاي فرهنگي، تاریخي، هنري و طبیعي 
و صنایع دس��تي ویژه و خاص در کلانش��هر اصفهان، فضاها و 
بس��ترهاي لازم براي استفاده از این پتانس��یل ها و ظرفیت ها 
جهت ارتقاي اصفهان به عنوان یك قطب گردش��گري فعال و 

پویا در جهان فراهم است.
نوراله صلواتی صنعت توریس��م را صنعتي پربار و نقش آن را به 
عنوان صنعت سبز و حافظ محیط زیست مهم دانسته و افزود: 
توسعه صنعت گردشگري در کلانشهر اصفهان و سرمایه گذاري 
در این بخش اشتغالزایي، افزایش درآمدهاي شهري و محلي و 

رفاه عمومي شهروندان را به همراه دارد.
وی صنعت گردشگري را یكي از پدیده هاي بزرگ و تاثیرگذار در 
جوامع بشري و ازمهم ترین عوامل توسعه اقتصادي و درآمدزایي 
شهرهاي جهان دانسته و تصریح کرد: در شرایط فعلي که شاهد 
افزایش ورود گردشگر به کشور هستیم و پس از شكست پروژه 

ایران هراسي، افق هاي روشني براي جذب توریست و گردشگر 
بر روي کش��ورمان گشوده شده اس��ت که باید مورد توجه قرار 

گیرد.
این عضو شورای اسلامی شهر اصفهان بیشترین دغدغه و نگراني 
خود را چگونگي اعتلاي شهر اصفهان در بخش هاي فرهنگي، 
اجتماعي، عمراني و اقتصادي بیان کرده و با اظهار شرمندگي در 
مقابل جوانان جویاي کار با ظرفیت و پتانسیل هاي بالا خاطر نشان 
کرد: بر این باورم که شوراي اسلامي ش��هر و شهرداري اصفهان 
همچون روال گذشته مي توانند با اجراي سیاست هاي مناسب 
و استراتژي توسعه پایدار، گام هاي بلندي در جهت کاهش نرخ 

بیكاري در کلانشهر اصفهان بردارند.
صلواتي در اولویت ق��رار گرفتن اجراي پروژه ه��ا و طرح هاي 
کارآفرین و اش��تغال زا را راهكار اساسي براي تحقق این مهم و 
کاهش بیكاري دانسته و گفت: تس��ریع در تكمیل و راه اندازي 
خط یك قطار ش��هري و آغاز عملیات اجرایي خط دوم این پروژه، 
آغاز عملیات اجرایي حلقه حفاظتي شهر به ویژه در محور شمال و 
غرب اصفهان، تسریع در تكمیل و بهره برداري از سالن همایش هاي 

بین المللي، احداث پایانه غرب و تس��ریع در آغاز عملیات اجرایي 
پایانه جنوب غرب باید مورد توجه قرار گیرد.

عضو کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شوراي اسلامي 
شهر اصفهان برنامه ریزي جدي و قوي در جهت ایجاد و توسعه 
زمینه هاي گردشگري براي ش��هر اصفهان را خواستار شده و 
اضافه کرد: با فعال ش��دن واقعي امور بین الملل ش��هرداري و 
توسعه روابط با شهرهاي خواهر خوانده اصفهان و دیگر شهرهاي 

اسلامي این امر تحقق خواهد یافت. 
صلواتی بر برنامه ریزي اصولي و جدي مسوولان شهرداري در جهت 
تسهیل و روانسازي ترافیك و رفع مشكلات ترافیكي در محدوده 
مرکزي کلانش��هر اصفهان و حاش��یه رودخانه زاینده رود در حد 
فاصل پل هاي فردوس��ي و فلزي تاکید کرده و با اشاره به ترافیك 
س��نگین و غیر قابل تحمل و بعضا منجر به جرح در بزرگراه هاي 
شمال و غرب اصفهان خاطر نشان کرد: تردد خودروهاي سنگین و 
ترافیك هاي طولاني در بزرگراه هاي شهید چمران، شهید خرازي، 
عاش��ق اصفهاني و محور دولت آباد مش��كلات عدیده اي را براي 

شهروندان ایجاد کرده است.

این عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان احداث حلقه حفاظتي 
شهر را راهكار اساسي براي برون رفت از مشكلات ترافیكي در 
بزرگراه ها و کاهش آلودگي هاي زیست محیطي بیان و گفت: 
امیدواریم عملیات این پروژه با همكاري مدیریت اس��تان آغاز 
شود. صلواتی همچنین برنامه ریزي اصولي در جهت طراحي و 
احداث یادمان و نمادي ماندگار از نظام جمهوري اسلامي ایران 
در کلانش��هر اصفهان را مورد تاکید قرار داده و اظهار داش��ت: 
پیشنهاد می ش��ود برج مخابراتي اصفهان با همكاري نهادهاي 

ذي ربط از جمله شرکت مخابرات و صدا و سیما اجرا شود. 
عضو کمیس��یون عمران، معماری و شهرسازی شوراي اسلامي 
شهر اصفهان از طرفی بر توجه جدي به مناطق محروم و اختصاص 
اعتبارات لازم در این خصوص در بودجه س��ال آینده شهرداري 
تاکید کرده و خاطر نش��ان س��اخت: اختصاص اعتب��ارات قابل 
توجه در ردیف هاي عمراني و فرهنگي جهت محرومیت زدایي 
در شهرداري هاي مناطق ۲، ۱۱، ۱۴ و ۱۵ براي تسریع در روند 
توسعه و تكمیل زیرساخت ها و ایجاد جاذبه هاي سرمایه گذاري 

ضروري است.

عضو کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شوراي اسلامي شهر اصفهان:

بسترهای لازم برای تبدیل شدن اصفهان به قطب گردشگری در جهان فراهم است   

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردش��گری شورای اسلامی شهر 
اصفهان، ت��لاش حداکثري مردم و مس��وولان در جهت پویایي و 
 رونق اقتصادي کش��ور را مورد تاکید ق��رار داده و گفت: با اجراي 
پروژه هاي بزرگ همچون احداث س��الن اج��لاس غیرمتعهدها، 
مرحله دوم می��دان امام علي )ع(، اجرای رین��گ چهارم ترافیكي 

شهر،... این امر مهم در اصفهان تحقق خواهد یافت. 
کریم داوودی تلاش، همكاري و همدلي مسوولان استان و شهر 
اصفهان را براي اج��راي این پروژه ها و تحق��ق مدیریت جهادی 
ضروري دانسته و افزود: امیدواریم با اجراي این پروژه های بزرگ، 
تحولي شگرف و خاص در کلانشهر اصفهان ایجاد شود. وی با بیان 
اینكه تصمیم گیري هاي متمرکز در تهران براي تمام نقاط کشور 
جوابگو نبوده و نخواهد بود، افزود: تحول در ساختار اداري کشور 
یك اصل اجتناب ناپذیر است و این را باید تمام مسوولان بپذیرند. 

داوودی تحقق مدیریت واحد شهري به عنوان یك ضرورت و نیاز 
اساسي پذیرفته شده در کشورهاي دنیا را مورد تاکید قرار داده و 
استفاده کامل از امكانات و ظرفیت هاي موجود در اصفهان براي 
افزایش راندمان کار را متذکر شده و خاطر نشان کرد: براي تحقق 
این امر، همكاري، تعامل و همدلي بیشتر مسوولان استان و شهر 
اصفهان ضروري اس��ت. وی ادامه داد: از خبرنگاران رس��انه هاي 
گروهي و دوس��تداران عمران و آباداني شهر اصفهان می خواهیم 
براي ایجاد وحدت و همدلي بیشتر در بین تمام مسوولان و مدیران 
استان و شهر اصفهان و پرهیز از نشر و انعكاس اخبار تنش زا از هیچ 
تلاشي دریغ نكنند. مهندس داودي همچنین مشارکت مردمي به 
صورت واقعي در محلات را مورد تاکید قرار داده و گفت: با تحقق 
این مهم در راستاي سیاست  محله محوري مدیریت شهري، مردم 

مي توانند در دل محلات خیلي از مشكلات را حل کنند. 

رییس کمیسیون حمل ونقل، محیط زیست و فناوري اطلاعات 
ش��وراي اس��لامي ش��هر اصفهان، با انتقاد از وضعیت پارکینگ 
خودروها در کلانشهر گفت: متاسفانه فضاهاي عمومي در کلانشهر 
اصفهان به توقفگاه خودرو تبدیل ش��ده است. غلامرضا شیران با 
اشاره به مشكل و معضل پارکینگ در شهر افزود: متاسفانه موضوع 
پارکینگ وسیله اي براي تشویق شهروندان به خرید خودرو شده، 
 به طوري که کوچه هاي کلانشهر اصفهان شبانه روز مملو از خودرو 
اس��ت. وي، توقف خودروها در کوچه ها و خیابان ها را باعث وقوع 
تصادف و کشته و مجروح شدن شهروندان به ویژه کودکان دانست 
و تصریح کرد: ناوگان حمل و نقل همگاني و عمومي شهر باید در 

ساخت و سازها تاثیرگذار باشد. 
رییس کمیسیون حمل و نقل، محیط زیست و فناوري اطلاعات 
شوراي اسلامي شهر اصفهان، تغییر ساختارها و نگرش ها و اعمال 

سیاس��ت هاي اصولي در روند اقدامات شهري را خواستار شده و 
گفت: در اصفهان سیاس��ت هایي که یك س��مت آن پول، تراکم 
و عوارض باش��د قابل بررسي اس��ت و باید مورد توجه شهرداري 

قرار گیرد. 
این عضو ش��ورا تاکید کرد: وضعیت پارك و چین��ش خودروها 
در کوچه ها، خیابان ها و معابر غیرقابل تحمل اس��ت.  این عضو 
ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید بر اینكه بررسی معابر 
اصلی شهر و اولویت بندی اجرای طرح های مورد نیاز در مناطق 
۱۵ گانه ش��هرداری امری ضروری اس��ت که باید در بودجه سال 
آینده این معاونت مورد توجه ویژه قرار گیرد، اظهار داشت:شهر 
اصفهان از پتانسیل بالایی برای اجرای طرح های ترافیكی مطابق 
با استانداردهای جهانی برخوردار اس��ت و از این رو می طلبد که 
مسوولان با هماهنگی در اجرای این طر ح های نقش آفرینی کنند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

تحول در ساختار اداري کشور یک اصل اجتناب ناپذیر است
رییس کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شوراي اسلامي شهر اصفهان:

وضعیت پارک خودروها در معابر شهر قابل تحمل نیست

 درصد قابل توجهي از امكانات فرهنگ شهروندي 
به بخش حمل و نقل و ترافیک اختصاص می یابد

تقویت مباحث نظارتي شورا، وضعیت 
مدیریت استان را متحول خواهد کرد

عضو شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان، ضمن تاکید بر اینكه از 
پتانسیل صدا و سیماي شهري در کمیته شهروندي بهتر و بیشتر 
استفاده گردد و بخش فعالیت هاي نمایشي و تیزرها مورد توجه 
جدي قرار گیرد، گفت: بهره  گیري از دی��دگاه هاي روحانیان 
 و شهروندان نقشی اساس��ي در ارتقای فرهنگ شهروندي ایفا 
مي کند. وحید فولادگر با بیان اینكه مباحث فرهنگ شهروندي 
باید متناسب با فعالیت ها و نیازهاي شهر باشد، به اهمیت بخش 
حمل و نقل و ترافیك در این زمینه اشاره کرد و افزود: متاسفانه 

سهم این بخش در فرهنگ شهروندي نسبت به بخش هاي دیگر 
کمتر بوده و مي طلبد با توجه به نیازه��اي بخش حمل و نقل و 
ترافیك به فعالیت هاي نرم افزاري، درصد قابل توجهي از امكانات 

فرهنگ شهروندي به این بخش اختصاص یابد. 
وي با قدرداني از مسوولان معاونت حمل و نقل و ترافیك براي 
نصب تابلوهاي الكترونیك جهت تعیین ساعات حرکت و مسیر 
اتوبوس ها، اظهار امیدواري کرد: این تابلوها در تمام نقاط شهر 

نصب می گردد.

عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید بر وجود پتانسیل و 
 ظرفیت بالاي نیروي انساني متخصص و متعهد در اصفهان گفت: 
در صورتي که این نیروه��ا در رأس مدیریت هاي دس��تگاه هاي 
مختلف اس��تان قرار گیرند، ارزش بهره وري صددرصدي در این 

دستگاه ها ایجاد خواهد شد. 
عباس حاج رسولیها افزود: قطعا تقویت مباحث نظارتي و کنترلي 
شوراهاي اسلامي و لزوم نقش آفریني آنها در تعیین مدیریت هاي 
دستگاه هاي اس��تان، وضعیت مدیریت استان اصفهان به ویژه در 

بخش هاي فرهنگي و اقتصادي را متحول خواهد کرد. 
وی خاطر نشان کرد: اصفهان با داشتن نیروهاي متخصص و متعهد 
در مدیریت بخش هاي صنعتي، فرهنگي، عمراني سابقه ای طولاني 
دارد و همچنان مي تواند به عنوان الگو در کشور مطرح باشد. این 
عضو ش��ورا تصریح کرد: باید طرح یا لایحه اي در مجلس تدوین و 
تبیین و تصویب شود که به جای مدیران غیر بومی، از وجود مدیران 
محلي منتخب مردم با انگیزه هاي بیشتر استفاده شود که پیگیري 

مباحث نظارتي به سود شهرها و مردم خواهد بود.



معاون حمل و نقل و ترافيك شهرداري 
اصفهان:

 فاز اول خط ۳ بي.آر.تي 
تا پايان سال جاري اجرايي مي شود

معاون حمل و نقل و ترافيك شهرداري اصفهان با اشاره به اينكه طراحي 
خط ۳ بي.آر.تي در دست تكميل است، اظهار داشت: پيش بيني مي شود 
فاز اول خط ۳ بي.آر.تي از پايان��ه ارغوانيه تا ميدان امام علي)ع( تا پايان 
سال جاري اجرايي ش��ود. عليرضا صلواتي با بيان اين مطلب گفت: خط 
 ۳ بي.آر.ت��ي از پايانه ارغوانيه تا پارك س��وار صمديه پيش بيني ش��ده 

است. 
وي با اشاره به اينكه براي راه اندازي بي.آر.تي پارامترهاي متعددي را 
بايد آماده سازي كرد، افزود: زيرسازي مسير، تامين ناوگان، احداث 
پل عابر پياده در طول مسير، احداث ايستگاه ها از جمله پارامترهايي 

است كه در راه اندازي بي.آر.تي بايد آماده سازي شود. 
 معاون حمل و نقل و ترافيك ش��هرداري اصفهان با اش��اره به اينكه 
در حال حاض��ر، طراحي ايس��تگاه هاي خط ۳ بي.آر.تي در دس��ت 
تكميل است، تصريح كرد: به صورت همزمان نيز تامين ناوگان براي 

اين خط درحال پيگيري است.  
صلواتي خاطرنشان كرد: پيش بيني مي شود پس از تكميل زيرساخت ها، 
فاز اول خط ۳ بي.آر.تي از پايانه ارغوانيه تا ميدان امام علي)ع( تا پايان 

سال جاري اجرايي شود. 
وي با اشاره به راه اندازي خط ۲ بي.آر.تي از ميدان جمهوري تا ميدان 
آزادي اظهار داش��ت: خط دوم بي.آر.تي اكنون در دس��ت طراحي 
 است، همچنين ايجاد زيرساخت هاي لازم براي راه اندازي اين طرح 

در حال انجام است.  
معاون حمل و نقل و ترافيك شهرداري اصفهان ادامه داد: به منظور 
راه اندازي خط دوم بي.آر.تي ۳ الي ۴ كليومتر به عرض خيابان حكيم 

نظامي افزوده شد تا فضاي كمتري از خيابان اشغال شود. 
صلواتي با بيان اينكه مكان عبور اتوبوس هاي بي.آر.تي در اين خط 
نيز در حال بررسي است، گفت: بر اساس برنامه ريزي هاي انجام شده 
تا پايان س��ال جاري طراحي خط دوم بي.آر.تي تكميل مي شود تا 

بتوانيم در سال آينده وارد مرحله اجرايي شويم.

مديرعامل شرکت توسعه مجتمع های 
سياحتی، ورزشی سپاهان:

 فاز دوم تله کابين صفه اصفهان
 آماده بهره برداری است

مديرعامل شركت توسعه مجتمع های س��ياحتی، ورزشی سپاهان 
گفت: در حال حاضر فاز دوم تله كابين صفه به عنوان يكی از مهم ترين 

پروژه های اجرايی بزرگ در شهر اصفهان آماده بهره برداری است.
 ورزشی سپاهان وابسته به شهرداری اصفهان، پيام جواديان با اشاره 
به آماده بودن فاز دوم تله كابين صفه ب��رای بهره برداری اظهار كرد: 
خط دوم تله كابين صفه به زودی در اختيار شهروندان قرار می گيرد.

وی ب��ا بيان اينك��ه خ��ط دوم تله كابين صف��ه با هزين��ه ای معادل 
۴5ميليارد ريال خريداری و اجرا شده است، اضافه كرد: اين خط به 
طول 850 متر حد فاصل گردنه باد و قلعه شاه دژ با هشت كابين شش 
نفره قادر است بازديد كنندگان را از ايستگاه ش��ماره دو به ايستگاه 
س��وم و به مجاورت قلعه تاريخی ش��اه دژ با مناظری بكر و بی نظير 
انتقال بدهد. مديرعامل ش��ركت توس��عه مجتمع های س��ياحتی، 
ورزشی سپاهان و مجری، احداث كننده و بهره بردار پروژه های بزرگ 
رفاهی، تفريحی، ورزشی و گردشگری در شهر اصفهان تصريح كرد: 
خط دوم تله كابين صفه خط مورد نظر س��اخت كارخانه دوپل ماير 
اتريش بوده و دارای سيستم اضطراری ترمز، دارای سه ترمز، موتور 
ترميك و موتور ژنراتور اس��ت. وی با تاكيد بر اينكه ايمنی خط دوم 
تله كابين صفه 100 درصد اس��ت، ادامه داد: طراحی و نظارت آن از 
سوی شركت مهندسی، بازرسی اشكوفر اتريش و اجرای آن توسط 
متخصصان برق و مكانيك ش��ركت توس��عه مجتمع های سياحتی، 

ورزشی سپاهان انجام شده است.

نماينده مردم شهرضا:

گزارش هيات اعزامی مجلس درباره 
پرونده اسيدپاشی اصفهان نهايی شد

نماينده مردم شهر رضا و عضو هيات اعزامی مجلس شورای اسلامی 
به اصفهان برای بررسی حادثه اسيدپاشی گفت: گزارش اين هيات 

درخصوص حادثه اسيدپاشی در اين شهر نهايی شده است.
عوض حيدرپور شهرضايی در گفت و گو با پايگاه اطلاع رسانی خانه 
ملت، افزود: گزارش نهايی اين هيات در خصوص حادثه مذكور، فردا 

به كميسيون امنيت ملی و سياست خارجی مجلس ارايه می شود.
نماينده مردم شهرضا در مجلس ش��ورای اسلامی، ادامه داد: پس از 
بررسی و قرائت گزارش مربوطه در كميسيون امنيت ملی و سياست 
خارجی مجلس، احتم��الا اين گزارش برای قرائ��ت به صحن علنی 

مجلس ارسال می شود.
وی با اشاره به پيشرفت مثبت در بررسی پرونده حادثه اسيدپاشی در 
اصفهان، گفت: در اين رابطه سرنخ های بسياری خوبی به دست آمده 

و دستگاه های امنيتی اقدامات خوبی را انجام داده اند.
عضو كميسيون امنيت ملی و سياس��ت خارجی مجلس، ادامه داد: 
بر اساس بررس��ی های انجام ش��ده حادثه اخير اسيدپاشی در شهر 
اصفهان صرفا منطقه ای و اس��تانی بوده و به نظر می رسد كه عامل 

بروز اين حادثه تنها يك نفر بوده است.

مع��اون وزير ني��رو در ام��ور آب و آبفا گفت: 
تونل كوهرن��گ ۳ در حال اج��رای عمليات 
تكميلی است و از بهمن ماه حدود ۶0 ميليون 
مترمكعب آب به حوضه زاين��ده رود منتقل 

می شود.
رحيم ميدانی در خصوص طرح بهشت آباد، 
بيان داشت: بحث انتقال آب بهشت آباد هنوز به طور كامل انجام 
نش��ده و س��د موجود در اين پروژه تكميل نيس��ت؛ اين پروژه 
آخرين قس��مت از بحث انتقال آب به اصفهان، كرمان و يزد را 

تشكيل می دهد. 
وی درباره افت كيفيت آب كارون، بيان داش��ت: در سال های 
اخير به دلي��ل ورود فاض��لاب صنعتی و خانگ��ی، زه كش ها و 
پساب های كشاورزی به ويژه نيش��كر به كارون، كيفيت آب آن 
به ش��دت تنزل يافته، به  طوری كه آبی كه پيش از اين قابليت 
شرب داشت، هم اكنون قابل اس��تفاده در كشاورزی شهرهای 

كناره آن نيست. 
 وی با اش��اره به ورود آب ش��ور خليج ف��ارس به داخ��ل اروندرود

 بر اثر مد و آسيب آن به نخلس��تان ها، تصريح كرد: كارگروه حوضه 
كرخه به زودی، به منظور بررسی اين وضعيت تشكيل خواهد شد و 
معاون اول رييس جمهوری نيز قول مساعدت برای حل اين مشكل 

را داده است. 
ميدانی در ادامه با اشاره به بارندگی ۳۷ ميليمتری در كل كشور، 
گفت: اين ميزان بارندگی درمقايسه با درازمدت افزايش ۶1 درصدی 
و درمقايس��ه با س��ال آبی گذش��ته افزايش 5۴ درصدی را نشان 

می دهد. 
معاون وزير نيرو در امور آب و آبفا اظهار داش��ت: در حوزه حس��اس 
درياچه اروميه نيز بارندگی ها افزايش 1۴۴ درصدی را نشان می دهد 
كه اين امر موجب افزايش س��طح درياچه اروميه تا ۳۲ سانتی متر 

شده است. 
وی تصريح كرد: طبق قول رييس جمهوری، هيات وزيران افزون بر 
بودجه هايی كه به احيای درياچه اروميه تخصيص يافته، ۷۲5 ميليارد 
تومان به احيای درياچه اروميه كمك كرده و هم اكنون 1۴00 ميليارد 
تومان اعتبار در دست سه استان آذربايجان غربی، آذربايجان شرقی 
و كردستان است تا اين اعتبار را برای احيای درياچه اروميه هزينه 
كنند.  معاون وزير نيرو در امور آب و آبفا ادامه داد: در عكس های 
ماهواره ای مساحت درياچه دو برابر افزايش يافته است و با وجود 
اينكه هنوز نقشه توپوگرافی اين درياچه را نداريم، برآورد می شود 
از ابتدای مهرماه 500 ميليون مترمكعب آب وارد درياچه اروميه 
شده باش��د. وی افزود: وضع حوضه های آبريز حساس ديگر از 
جمله حوضه آبريز زاينده رود نيز خوب بوده و بارش برف بسيار 

خوبی در اين حوضه آبريز ثبت شده است. 
ميدانی درباره اج��رای طرح ب��اروری ابرها، بيان 
داشت: با توجه به اينكه بارش ها دركشور از ابتدای 
سال آبی جاری مناس��ب بوده، تاكنون به باروری 

ابرها نياز نداشته ايم. 
معاون وزي��ر نيرو در امور آب و آبف��ا، باروری ابرها 
را از اولويت های وزارت نيرو ب��رای افزايش بارش 
اعلام كرد و افزود: با توج��ه به تاكيد وزير نيرو اين 
آمادگی وجود دارد كه با افزايش هواپيما و توسعه 
ايستگاه های زمينی و راداری در مواقع ضروری با 
اجرای طرح باروری ابرها كاهش بارش در كش��ور 

جبران شود. 
ميدانی درباره فرونشس��ت زمين در دش��ت های 
ممنوعه، گفت: اي��ن پديده در تمام دش��ت های 
ممنوعه كش��ور به طور بالقوه وجود دارد و ممكن 
است س��اختمان خاك در دش��ت های ممنوعه تا 

امروز نشكسته باشد، اما احتمال فرونشست در همه آنها وجود دارد. 
ميدانی با بيان اينكه بيش��ترين نشس��ت ها مربوط به خراسان 
رضوی، همدان و فارس بوده اس��ت، تصريح كرد: طبق آمارها 
در مش��هد، فارس، همدان، كرمان و جنوب تهران فرونشست 
دشت ها اتفاق افتاده و براساس آنچه كه سازمان زمين شناسی 
اعلام كرده است، در جنوب تهران ۳۶ س��انتی متر فرونشست 

داشته ايم.  
وی همچنين مهم ترين محور در فعاليت های بخش آب را حفاظت از 
اين منابع عنوان كرد و اظهار داشت: اين حفاظت به اين مفهوم است 
كه در قالب نظام تخصيص آب موجود درحوضه های آبريز كشور كه 
گاهی هفت تا هشت اس��تان در يك حوضه قرار می گيرد، به صورت 

ضابطه مند بين استان ها سهم بندی شود.  
وی با بيان اينكه بايد مطمئن شويم كه بهره برداری در چارچوب های 
تعيين ش��ده صورت گرفته اس��ت، گفت: مصرف مجاز و ميزان آب 
تعيين شده در هر حوضه و ميزان آبی كه به سامانه آب باز می گردد 
و آن را تحت تاثير قرار می دهد، از شاخصه های حفاظت از منابع آب 

به حساب می آيد. 
اين مقام مسوول در وزارت نيرو تشكيل شورای هماهنگی حوضه 
آبريز زاينده رود را از الگوهای موفق در اجرای نظام تخصيص آب 
عنوان كرد و گفت: نشست اين شورا در حوضه های آبريز ديگر نيز 
برگزار خواهد شد كه ازجمله آنها تش��كيل شورای هماهنگی در 

حوضه آبريز كرخه است. 

معاون وزير نيرو در امور آب و آبفا از تهيه طرح تعادل بخش��ی منابع 
آب زيرزمينی با توجه به وضعيت نامناس��ب آب های 
زيرزمينی خب��ر داد و گفت: موض��وع آب زيرزمينی 
كشور تاكنون بدون متولی بوده است و نهادی نيست 
كه به اين موضوع ورود جدی داشته باشد؛ با توجه به 
اتفاقی كه بر س��ر منابع آب زيرزمينی كش��ور افتاده 
اس��ت، بايد اين موضوع را جدی بگيريم و بيشترين 

تلاش خود را بر اين امر متمركز كنيم. 
وی با بيان اينكه تاكن��ون 110 ميليارد مترمكعب از 
ذخاير اس��تاتيك آب زيرزمينی برداش��ت كرده ايم، 
تصريح كرد: درصورت اجرای اين طرح، س��فره های 
زيرزمينی ۲0 س��ال طول می كش��د تا ب��ه وضعيت 

پيشين بازگردد. 
ميدانی با بيان اينكه در پايان اي��ن طرح يعنی پايان 
برنامه شش��م، مص��رف آب زيرزمين��ی 11 ميليارد 
مترمكعب كاهش می  يابد، گفت: با اجرای اين طرح، 
50 درصد وضعيت آب زيرزمينی تثبيت می شود تا اوضاع آن بدتر از 
اين نشود.  معاون وزير نيرو درباره اجرای پروژه های آبی كشور، 
خاطرنشان كرد: منابع دولتی پاسخ گوی نياز پروژه ها نيست و 

بايد توجه به بخش خصوصی بيشتر شود. 
اين مقام مسوول با بيان اينكه جذب سرمايه گذاری بخش خصوصی 
برای اجرای طرح های آب در كشور ضروری است، گفت: چون قيمت 
سرمايه گذاری بخش خصوصی بيشتر از قيمت فروش آب در كشور 
است، وزارت نيرو مجبور است آب را به صورت تضمينی خريداری كند 
و در اختيار مصرف كنندگان قرار دهد كه تفاوت خريد تضمينی آب 
نيز در بودجه سال ۹۴ به 500 ميليارد تومان يعنی پنج برابر امسال 
رسيده است و با 10 برابر اين رقم وزارت نيرو می تواند سرمايه بخش 

خصوصی را برای اجرای طرح های آب جذب كند. 
ميدانی افزود: امسال 10۷1 ميليارد تومان برای اجرای هشت 
طرح آبی با سرمايه گذاران بخش خصوصی قرارداد منعقد شده 
و طرح های اين وزارت خانه ب��ه ارزش هفت هزار ميليارد تومان 

آماده واگذاری به بخش خصوصی است. 
وی طرح های تامين آب شرب روس��تايی را از مشكلات عمده 
اين وزارت خانه عنوان كرد و گفت: در بودجه سال آينده ۴00 
ميليارد تومان برای اين بخش پيش بينی شده است اما با توجه 
به آب رسانی سيار به ۶۳00 روستای كش��ور، اعتبار لازم برای 
تكميل پروژه های آب روس��تايی دوهزار ميليارد تومان برآورد 

می شود.

ش��هردار اصفهان به همراه معاونان خود با اهالي منطقه شش به 
صورت چه��ره به چهره ديدار كرد كه با حاش��يه ه��اي خواندني 

همراه بود.
روز گذش��ته معتمدان محلات منطقه ش��ش در ديدار با شهردار 
اصفهان درخواست ها و قدرداني خود را از فعاليت هاي انجام شده 
در اين منطقه به صورت چهره چهره با دكتر سقائيان نژاد مطرح 
كردند. موس��وي يكي از معتمدان منطقه ۶ ملاقات هاي مردمي 
شهردار اصفهان در رفع مش��كلات موثرخواند و گفت: زماني كه 
مردم با بالاترين مرجع شهر به صورت مستقيم مشكلات خود را 
مطرح مي كنند مسائل زودتر حل مي شود؛ لذا لازم است از شهردار 
اصفهان براي برگزاري اين ديدارها تقدير و تشكر كرد. امام جماعت 
مس��جد المهدي نيز ديدارهاي مردمي را از ديدگاه اس��لام مهم 
دانست و افزود: براساس احاديث و روايات رسيدگی به كار مردم و 
رفع نياز آنها از بهترين حسنات است به طوري كه امام حسين )ع(

مي فرمايد درخواست های مردم از شما، از نعمت های الهی است 
برای رفع آن بكوشيد. 

وي ادامه داد: در اين ديدارهاي مردمي گره مشكلات مردم باز مي شود 
و اثرات مثبت در اعتمادسازي شهروندان دارد. 

سرهنگ خلبان غريبي از هوا نيروز با بيان اين كه فقط براي تقدير و 
تشكر به اين ديدار آمده ام اذعان داشت: در اين ملاقات ها مشكلات 
مردم از نزديك لمس مي شود و شهردار اصفهان در اين » شهرداري 
همانند يك ساعت است كه چرخ دنده هايش منظم مي چرخد به 

همين دليل شهري زيبا داريم « ديدارها واقعا زحمت مي كشند. 
حميد حسيني از معتمدان منطقه ۶ در ادامه گفت: تمام پرسنل 
شهرداري اصفهان براي اين كلان شهر تلاش مي كنند و تا دير وقت 

براي رفع مشكلات شهر و مردم گام بر مي دارند. 
وي افزود: ش��هردار اصفهان در راس هرم قرار دارد و هنگامي كه 
براي رفع معضلات ش��هر و مردم وقت مي گذارد تا پايان اين هرم  

اين مهم را القا مي كند كه كار مردم برهمه چيز ارجحيت دارد. 
وي ادامه داد: شهرداري همانند يك ساعت است كه چرخ دنده هايش 

منظم مي چرخد به همين دليل شهري زيبا و آرام داريم. 
حميد طالبي از اعضاي هيات رزمندگان محبان اهل بيت در اين 

ديدار گفت: فقط براي تقدير و تش��كر آمده ام و از وجود شهردار 
اصفهان به عنوان يك فرد فرهيخته و وارس��ته با ديد حس��يني 

افتخار مي كنم. 
وي اضافه كرد: در محل هيات رزمندگان محبان اهل بيت برنامه هاي 
ورزشي برگزار مي شود و مادران از اين كه در اين محل ذكر حسين 
گفته مي شود و بچه هايشان بيمه ش��ده امام حسين )ع( هستند 

بسيار ابراز رضايت دارند. 
وي افزود: ملاقات هاي مردمي در انظ��ار عمومي اثرات مثبت را 
به دنبال دارد، چرا كه مردم خواسته خود را به صورت مستقيم با 
شهردار به عنوان منتخب خود مطرح مي كنند و كمي و كاستي هاي 

خود را در ميان مي گذارند. 
طالبي با اشاره به اين كه دكتر سقائيان نژاد در انتخاب شهرداران 
دقت لازم را انجام مي دهد به همين دليل آرامشي در شهر برقرار 
شده است، اضافه كرد: تاكنون از شهردار اصفهان مشاوره فرهنگي 
بسياري گرفته ام و ايشان كمك و مساعدت بسياري در اين زمينه 

انجام داده اند. 

 اما ابراز خرسندي شهردار اصفهان براي جاري شدن آب در زاينده رود
  از ديگر حاش��يه هاي اين دي��دار بود ك��ه در اين رابط��ه اظهار 
اميدواري كرد: با بارش هاي اسماني تداوم آب در اين رودخانه ادامه 
 يابد؛ چرا كه براي اين مهم به صورت زيربنايي تصميم گيري نشده 

است. 
شهردار اصفهان نيز  در اين ديدار گفت:  شهرداري  از ابتداي آذرماه 
پسماندهاي پزشكي جمع آوري نمي كند و توليدكنندگان پسماند 

پزشكي بايد براساس قانون مديريت پسماند عمل كنند.
 وي تاكيدكرد: شهرداري وظيفه اي در قبال جمع آوري پسماندهاي 

پزشكي ندارد.

معاون وزير نيرو در امور آب و آبفابا اشاره به بارش مناسب برف در حوضه آبريز زاينده رود:

تونل سوم کوهرنگ، بهمن ماه به بهره برداری می رسد

دکتر سقائيان ن  ژاد در ديدار با اهالي منطقه 6؛

   شهرداري  از ابتداي آذرماه، پسماندهاي پزشكي جمع آوري نمي کند

آيت الله جنتي در ديدار با کاروان خانواده معظم شهدا و ايثارگران اصفهان: 

ادامه دهنده راه شهدا باشيم
كاروان ۶00 نفره ش��هدا و ايثارگران اس��تان اصفه��ان با دبير 

شوراي نگهبان ديدار كردند.
كاروان ۶00 نفره خانواده ش��هدا و ايثارگران استان اصفهان، 
كه صبح ديروز در جلسه علني مجلس شوراي اسلامي حضور 
پيدا كرده بود بعد از تجليل نمايندگان مجلس راهي ساختمان 
مجلس خبرگان رهبري شدند و مورد استقبال آيت الله جنتي، 

دبير شوراي نگهبان قرار گرفتند.

آيت الله جنتي در اين ديدار ضمن قدرداني از حضور خانواده هاي 
شهداي اصفهان به تش��ييع پيكر پاك ۳۷0 شهيد در روز ۲5 
آبان سال ۶1 در اس��تان اصفهان اش��اره كرد و گفت: اين روز 
آنقدر عظيم بود كه حضرت امام خمين��ي)ره( در پيام مهمي 
فرمودند: در كجاي جهان مي توانيد ش��هري همانند اصفهان 

پيدا كنيد كه در يك روز ۳۷0 نفر را تشييع كنند؟
دبير شوراي نگهبان در ادامه افزود: پيام شهدا در تمامي كشور 

براي ما اين نكته است كه به غرب و آمريكا اعتماد نكنيم و راه 
ش��هدا را ادامه دهيم. وي خاطر نشان كرد: اصفهان همواره در 
همه صحنه ها حضوري فعال داشته و از شهرهاي پيشگام در 

انقلاب و جبهه هاي حق عليه باطل بوده است. 
درپايان نيز از سوي كاروان شهدا و ايثارگران اصفهان تصويري از روز 
 ۲5 آبان ماه سال1۳۶1و تشييع پيكر۳۷0 شهيد به آيت الله جنتي

 تقديم شد.
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

عليرضا بصيری فرماندار شهرستان شاهين شهر و ميمه، حسينعلی 
حاجی نماينده مردم شهرستان در مجلس شورای اسلامی، پيمان 
شكرزاده رييس شورای اسلامی ش��هر و دكتر علی اصغر ذاكری 
شهردار شاهين شهر در صدر هياتی از مديران دستگاه های اجرايی 
شهر برای بررسی مشكلات محله حاجی آباد در مسجد جامع اين 

محله حاضر شدند.
در ابتدای اين ديدار پيمان شكرزاده رييس شورای اسلامی شهر 
ضمن اشاره به نگاه يكسان تمامی اعضای شورای اسلامی شهر، 
شهردار شاهين شهر و مديران ارشد شهر به محله های مختلف 
شهر گفت: اعضای شورای اسلامی شهر در مورد توسعه يكنواخت 

و هماهنگ بخش های مختلف شهر توجه ويژه ای دارند.
رييس شورای اسلامی شاهين شهر چشم انداز توسعه اين محله 
 را ترس��يم كرد و ادامه داد: همراهی ش��هروندان س��اكن در محله 
حاجی آباد باعث تس��ريع در اجرای پروژه های تعريف ش��ده در 

شهرداری می باشد.
وی در مورد توس��عه فضای س��بز نيز بيان كرد: در صورت رفع 
مشكل تملك زمين مورد نظر شهرداری، در سال ۹۴ فضای سبز 

اين محله توسعه چشمگيری خواهد داشت.
شكر زاده تأكيد شورای اسلامی شهر و شهرداری شاهين شهر را 
تأمين امكانات لازم و زيرساخت های مناسب در شهر دانست و 
افزود: در بسياری از مواقع شورای اسلامی شهر و شهرداری در 
اجرای وظايف ساير دستگاه ها وارد می شود تا خدمات مناسب تری 

به شهروندان ارايه شود.
علی اصغر ذاكری، شهردار شاهين شهر نيز در جايگاه پاسخگويی 
به شهروندان قرار گرفت و پس از پاسخگويی به سوالات و نظرات 
اهالی اين محله اظهار داشت: حاجی آباد را محله ای درحاشيه 
و جدا از شاهين شهر نمی دانيم و توسعه اين محله همواره مورد 
توجه مديران شهر قرار داشته است و حصول سريع تر اين توسعه 

مديون همراهی و همكاری شهروندان می باشد.
حسينعلی حاجی نماينده مردم شهرستان های شاهين شهر و 
ميمه – برخوار در مجلس شورای اس��لامی ديگر سخنران اين 

نشست بود. 
وی يكی از ثمرات انقلاب اسلامی را نحوه ارتباط و پاسخگويی 
مسوولان به مردم دانست و گفت: مقام معظم رهبری بالاترين 

مبارزه با استكبار جهانی را خدمت به مردم می دانند.
حاجی ادام��ه داد : مردم پايه ه��ای اصلی نظام هس��تند و اين 
مردم هستند كه در مواقع لزوم در صحنه های مختلف حاضر و 

پشتيبان نظام هستند.
حاجی با اشاره به فعاليت های صورت گرفته در اين محله گفت: 
جا دارد به اعضای ش��ورای اسلامی شهر و شهردار شاهين شهر 

خدا قوت بگويم.
توس��عه و مرمت معابر، توسعه فضای س��بز و رفع موانع توسعه 
محله حاجی آباد از خواس��ته های نماينده مردم از مس��وولان 

شهری بود.
 سپس مديران دستگاه های اجرايی شهرستان برنامه های پيش رو 

و فعاليت های صورت گرفته در اين محله را توضيح دادند.
عليرضا بصيری فرماندار شهرستان شاهين شهر و ميمه با اشاره 
به نامگذاری امسال از سوی مقام معظم رهبری گفت: اقتصاد و 
فرهنگ دو موضوع كاملًا استراتژيك است و عزم ملی و مديريت 
جهادی نقشه راه سال ۹۳ اس��ت كه توسط مقام معظم رهبری 
مشخص و اعلام شده است و هر يك از مسوولان، آحاد جامعه، 

متوليان اقتصاد و متوليان فرهنگ سهمی در اين راستا دارند.
عالی ترين مقام اجرايی شهرستان خواستار تحقق شعار سال شد 
و ادامه داد: همگی بايد سعی كنيم شعار سال از گفتار و تفكر به 
رفتار و كردار برسد؛ زيرا بسياری از مشكلات و مسائل امروز در 
عرصه های داخلی و خارجی و در زمينه های اقتصادی و فرهنگی 

با تحقق شعار سال رفع خواهد شد.
بصيری، عملكرد يكساله شورای اسلامی شهر و شهرداری شاهين 
شهر را مطلوب ارزيابی كرد و ادامه داد: محله حاجی آباد يكی از 
محله های شهيد پرور و انقلابی است و همانند ساير محله های شهر 
نياز به توسعه و پيش بينی نيازهای محلی دارد كه شهرداری در 

اين زمينه برنامه ريزی های خوبی داشته است.
وی ايجاد امنيت و تأمين آسايش شهروندان را از نيازهای اوليه 

اين محله اعلام كرد.
عليرضا بصيری افزود: مشكلات مطرح شده از سوی شهروندان 
توسط دس��تگاه اجرايی و ادارات شهرس��تان پيگيری خواهد 
 ش��د و هماهنگی های لازم تا رفع مش��كلات ص��ورت خواهد 

گرفت.

ميزبانی شهروندان از سفيران خدمت  در مسجد جامع محله حاجی آباد؛

شهردار شاهين شهر: حاجی آباد را محله ای در حاشيه و جدا از شاهين شهر نمی دانيم

وضع حوضه های 
آبريز حساس ديگر 

از جمله حوضه 
آبريز زاينده رود 
نيز خوب بوده و 

بارش برف بسيار 
خوبی در اين 

حوضه آبريز ثبت 
شده است



جوان ترین مهندس دنیا 
5 ساله است

مالاریای میمونی 
 در کنار ابولا 

آی��ان کورش��ی ، پس��ر پن��ج س��اله اه��ل 
پاکس��تان توانس��ت عن��وان جوان ترین و 
 کم س��ن ترین مهن��دس دنی��ا را ب��ه خود

 اختصاص دهد.
 به گزارش مهر، وقتی که پس��ر پنج ساله به 
همراه پ��در و مادرش برای ش��رکت در این 
آزمون ب��ه محل برگزاری امتح��ان مراجعه 
کرد، مس��وولان برگزار کننده این امتحان 

تصور کردند

درحالی که ابولا در ح��ال درنوردیدن غرب 
آفریقاست، یک بیماری جانوری دیگر در آن 
سوی زمین حمله خود را به انسان ها شروع 

کرده است: 
مالاریای میمون��ی هم اکن��ون وخیم ترین 
گونه مالاریا در بورنئوی مالزی است و بالبیر 
سینگ از دانشگاه مالزی در ساراواک هشدار 
می دهد که احتمال س��ازگار شدن آن برای 

انتقال انسانی نیز می رود

راز تیشرت مارک زاکربرگ چیست ؟

کاربران ایرانی 
کجا  و   زاکربرگ کجا ؟!

چند خبر مهم از فضای مجازی و موبایل 

راهنمای خرید موبایل قبل از هر تصمیمی

پیامک های تبلیغاتی بدرود !!

بپا سرت کلاه نرود

قائم مقام س��ازمان تنظیم مقررات و ارتباطات 
رادیویی با اش��اره ب��ه پیش��نهادات مطرح در 
پیوس��ت فرهنگی نس��ل س��وم موبایل گفت: 
 یک��ی از محوره��ای این پیوس��ت، اختصاص 
5 درصد درآمد اپراتورها به کار فرهنگی بوده که 
 ما به این بخش اعتراض داریم. به گزارش مهر، 
لطف الله س��بوحی ب��ا تاکید بر ل��زوم دریافت 
خدمات با کیفیت و با تعرفه مناس��ب از سوی 

مردم و با بیان اینکه درحال حاضر...

اگر به یک تلفن هوش��مند نیاز دارید و اولین 
باری است که به سراغ این گوشی ها می روید 
یا می خواهید از یک تلفن جدیدتر و کارآمدتر 
استفاده کنید، لازم است در درجه اول بدانید 

که از تلفن همراهتان چه می خواهید.

1(از یک موبایل چه می خواهید؟
یک تلفن همراه ب��ا صفحه نمای��ش بزرگ، 
متوسط و یا با کی بورد فیزیکی احتیاج دارید؟ 

برایتان دوربین موبایل اهمیت دارد...

رییس پلیس راهنمایي و رانندگ��ي فرماندهي انتظامي 
اس��تان اصفهان از طراحي و اختراع اولی��ن دوربین ثبت 
تخلفات موتورسیکلت ها در کشور توسط یکي از کارکنان 

این پلیس خبر داد. 

 به گزارش ایمنا، سرهنگ حسین غلامي گفت: براي اولین 
بار در کشور، دوربین ثبت تخلفات موتورسیکلت توسط 

یکي از کارکنان ...

رییس پلیس راهنمایي و رانندگي استان اصفهان اعلام کرد

 موتورسيكلت های برقی بهترين راهكار 

برای كاهش آلودگی هوا  
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۴ ویژگی که ویندوزفون ۱۰ باید از دیگر سیستم عامل ها یاد بگیرد

ویندوز فون حالا حالاها کار دارد
ویندوزف�ون ۸.۱ ب�ه کارب�ران خ�ود ثابت 
کرد که این سیس�تم عامل با توجه بیش�تر 
 مایکروس�افت ج�ای  پیش�رفت زی�ادی

دارد.
 اکنون می دانیم که ردموندی ها قصد دارند 
ویندوزف�ون ۱۰ را برای تمام دس�تگاه های 
مجهز به ویندوزفون ۸.۱ ارائه کنند، اما این 
نس�خه جدید باید چه ویژگی های کاربردی 

تازه داشته باشد؟
بروزرس�انی ویندوزفون ۸.۱ برای بسیاری 
از کارب�ران ویژگی های یک سیس�تم عامل 
صیقل خ�ورده را ب�ه همراه داش�ت. از یک 
طرف ویژگی های بس�یار کاربردی و پایه ای 
شبیه به دیگر سیستم عامل ها به آن اضافه 
شده بود و از طرف دیگر، برخی ویژگی های 
دوست داشتنی آن شبیه به Media hub یا 

عکاسی پاناروما حذف شد.
 ۴ ویژگی ک�ه در ادام�ه گفته خواهد ش�د، 
هم اکنون در دیگر سیس�تم عامل ها وجود 
دارد، اما مایکروس�افت می توان�د با اضافه 
کردن آنها به ویندوزف�ون ۱۰ تجربه کاربری 
طرفداران و کاربران خود را در دستگاه های 

موبایل بهبود بخشد؛

    هاب از بلک بری:
 سیستم عامل بلک بری خیلی وقت است که از یک هاب برخوردار است و مایکروسافت 
برای اضافه کردن چنین ویژگی جالبی به ویندوزفون 1۰ باید به روش و طرح جدیدی 

فکر کند. 
وقتی مایکروسافت چنین ویژگی را به ویندوزفون 8.1 اضافه نکرد، این بلک بری بود که 

هاب را به مرحله جدیدی برد.
 اکنون هاب در سیس��تم عامل بلک بری 1۰ تبدیل به جایی ش��ده ک��ه تمام اعلان ها و 
پیام های کاربران را نگه داری می کند. در واقع ورودی پیام های  واتس اپ، وایبر، اسکایپ، 

بی بی ام و هر پیام رسان دیگری در همین هاب جای می گیرد. 
مایکروسافت می تواند با ایده گرفتن از همین سرویس به ادغام بیشتر سرویس های بازی 

و سرویس های پیام رسان خود کند و برای هر کدام هاب بسازد.

:iOS مرکز اعلانات از اندروید و    
 شاید مرکز اعلانات در گوشی های هوش��مند را پایه ای بدانید اما آنها کاربری بسیار 
مهمی در سیس��تم عامل های اندروی��د و iOS دارن��د. تمام اعلان هایی که توس��ط 
اپلیکیشن های مختلف ارسال می ش��ود، در مرکز اعلانات جمع می شوند و  می توان 

خلاصه ای از آن را مشاهده کرد.
 مایکروس��افت می تواند مرکز اعلان��ات قدرتمندی را با اله��ام از رابط های کاربری و 
سیس��تم عامل های دیگر به ویندوزفون 1۰ وارد کند و همچنین مرکز اعلانیه ای در 
 ویندوز 1۰ به وجود آورد که به اندازه کاش��ی های زنده و متعامل ب��رای کاربر مفید 

باشد.

:iOS راحتی و روانی از     
 ممکن است بس��یاری افراد ندانند که چرا سیستم عامل 
iOS در گجت های اپل بس��یار روان و بدون هیچ تاخیری 
اجرا می ش��ود. کاربر ان پلتفرم ویندوزفون با تاخیر رو برو 
نیستند، اما مایکروس��افت می تواند کاری کند که سرعت 
ای��ن پلتفرم افزای��ش یابد و حت��ی روی دس��تگاه هایی با 
مشخصات رده پایین نیز بدون هیچ گونه لگ و تاخیر اجرا 
شود. سیستم عامل روان بر تجربه کاربران موقع کار کردن 

با دستگاه تاثیر مثبت می گذارد.

     تجری�ه موس�یقی خوب از 
:iOS ویندوزفون ۷ و

 iOS کاربران قدیمی ویندوزفون به خوبی می دانند که در 
و ویندوزفون 7 سرویس پخش موس��یقی جامع و کاملی 
وجود داشته و دارد. مایکروسافت می تواند در این بخش یک 
انقلاب را در پلتفرم ویندوزفون 1۰ باعث ش��ود و کاربران 

خود را راضی کند.

این یک سوال مهم است. زیرا این چت گروهی یکی از برتری های 
بی شماری است که واتس اپ نسبت به پیامک و اس م اس دارد . 

    گام اول /  ساختن یک گروه
هنگامی یک گروه می سازید شما تبدیل به ادمین )فرد تصمیم 
گیرنده و رییس ( در گروه خواهید شد و قادر به تصمیم گیری 
در رابطه با افرادی که به گروه می پیوندند هستید. برای ساختن 

یک گروه: 
۱. واتس اپ را باز کرده و به صفحه مکالمات ) Chats (  بروید.  

2.دکمه منو را زده و سپس گروه جدید ) New Group ( را بزنید. 
3.عنوانی برای گروه انتخاب کنید. تمامی اعضای گروه قادر به دیدن این عنوان 

خواهند بود . ۴.  یک تصویر برای گروه اضافه کنید . این تصویر بعدا در لیست مکالمات شما ) Chats( نمایش 
داده می شود. دکمه تیک بالا را بزنید تا به مرحله بعد بروید.   5.  با استفاده از گزینه ]+[ یا تایپ نام آنان ، افراد 
را به گروه خود اضافه کنید و سپس کامل شد را بزنید .6.  روی گزینه س�اختن ) Create( بزنید تا گروه 

ساخته شود.

    گام دوم /  اضافه کردن فردی به گروه ساخته شده
برای اضافه کردن یک گروه لازم است که حتما شما گروه را ایجاد کرده باشید ) رییس گروه باشید (.

 Add ۱.  صفحه مکالمات گروه را باز کنی��د. 2. روی نام گروه بزنی��د. 3. وی گزینه اضافه کردن مخاطب
participant بزنید. ۴.   افرادی را که می خواهید به گروه اضافه شوند، انتخاب کنید.

 
    گام سوم / برای حذف کردن افراد از گروه

برای حذف کردن یک گروه لازم است که حتما شما گروه را ایجاد کرده باشید.
۱. صفحه مکالمات گروه را باز کنید. 2. روی نام گروه بزنید. 3.  بر روی اسم شخصی را که می خواهید حذف 

کنید بزنید و نگه دارید. ۴. حذف محاطب یا Remove participant را انتخاب کنید.

    گام چهارم /  پاک کردن و خارج شدن از یک گروه
اگر شما گروه را ایجاد کرده باشید )ادمین باشید( و گروه را پاک کنید، شخص دیگری از گروه به صورت تصادفی 

این اختیار را به دست خواهد گرفت. برای اینکه از گروهی خارج شوید:
۱. واتس اپ را باز کزده و به صفحه مکالمات بروید. 2.   بر روی پیام های گروه زده و نگه دارید.

Delete and exit group .3  را از منو انتخاب کنید.
 

    گام پنجم / عوض کردن نام گروه
هر فردی در گروه می تواند نام گروه را تغییر دهد. برای این کار:

۱.  صفحه مکالمات گروه را باز کرده. 2. روی نام گروه بزنید.
3.   روی دکمه ای که به شکل قلم است و  در گوشه بالا قرار دارد بزنید. ۴. بر روی تصویر فعلی گروه بزنید

5.   از لیست گزینه ها یا مورد را انتخاب کرده و تصویری را جایگزین کنید.

    گام ششم / خاموش کردن Notification )اطلاع رسانی( گروه
شما می توانید اطلاع رسانی پیام های گروه را برای مدت معینی خاموش کنید. شما هنوز پیام های گروه را 

دریافت خواهید کرد، ولی گوشی شما هنگام دریافت پیام به شما اطلاع نخواهد داد. برای این کار:
۱.  صفحه پیام گروه را انتخاب کنید . 2.  دکمه منو را زده و روی بی صدا ) Mute ( بزنید.

3.  زمان مورد نظر برای خاموش بودن اطلاع رسانی را انتخاب کنید.

 نکته: هنگام فرستادن پیام در گروه شما فقط یک تیک  به نشانه فرستادن موفقت آمیز پیام به سرور 
دریافت خواهید کرد.

کلاس آموزش هفتگی

چگونه در واتس اپ گروه بسازیم ؟
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اولین ساعت هوشمند Asus که بر مبنای پلتفرم Android Wear ساخته شده است، جزو محصولات فروشگاه گوگل شد.آخرین خبرها |

دوباره پای سامسونگ 
به دادگاه باز شد

قیمت نهایی
6 Google Nexus 

 در یک گردهمایی آنالیز بازار در لندن، رییس جدید نوکیا رجیو سوری اعلام کرده که برنامه های این شرکت در چند سال آینده  
بر روی بخش شبکه، نقشه های HERE و کسب و کار تکنولوژی آن خواهد بود.آقای سوری همچنین با پایان دادن به شایعات ماه های 
اخیر مبنی بر بازگشت این شرکت به بازار تولید دستگاه های موبایل گفته که » ما به دنبال بازگشت مستقیم به تولید هندست نیستیم« 
اما افزوده که » نوکیا در دراز مدت با قراردادهای لایسنس به دنیای مصرف کنندگان معمول بازار یا Consumer ها 
باز خواهد گشت.«   به عقیده مدیر جدید این شرکت فنلاندی، برند نوکیا همچنان جزو قدرتمندترین برندهای بازار 
است و علاقه بسیاری به ورود به دنیای ارایه لایسنس و ادامه موفقیت های خود دارد.در چند ماه گذشته شایعه شده 
بود که نوکیا به زودی تولید اسمارت فون هایی اندرویدی را آغاز می کند. از سوی دیگر اگرچه رییس این شرکت 

سال های اخیر را دشوار می داند، نوکیا را در دیگر بخش های باقی مانده موفق ارزیابی می کند. پیش بینی شده که نوکیا در هر 
سه بخش کسب و کار خود شاهد رشد باشد. مهم ترین این بخش ها »شبکه« است که به گفته سوری » تا اندازه ای رشدی سریع تر از 
بازار دارد.«نوکیا سرویس نقشه HERE را هم در اختیار دارد که هرچند قرار نیست به جنگی مستقیم با سرویس نقشه گوگل برود، 
 اما همکاری ها با شرکایی چون یاهو، مایکروسافت و آمازون را در این حوزه ادامه خواهد داد.بخش سخت افزار شرکت نوکیا که 
مهم ترین بخش این کمپانی فنلاندی به شمار می رفت، سال گذشته توسط مایکروسافت و به قیمت 7.2 میلیارد دلار خریداری شد. 
طی این قرارداد تولیدات تمامی دستگاه های نوکیا چون اسمارت فون های لومیا به مایکروسافت تعلق گرفت.  مایکروسافت از همین 

ماه فرآیند حذف برند نوکیا را از دستگاه های تولیدی خود آغاز کرده است.

مدیر جدید نوکیا به شایعات پایان داد

5 Mi انتشار نخستین تصاویر منتسب به شیائومی اندروید 5.0 برای خانواده Nexus عرضه شد Sony Xperia Z4 آخرین شایعات در مورد

سه سال پس از ارایه نخستین اسمارت فون، ش��یائومی حالا چهارمین تولیدکننده اسمارت فون دنیا پس از 
سامسونگ و اپل است. در چنین شرایطی شیائومی بار سنگین تری را بر دوش خود احساس می کند و با وجود 
اتهاماتی که در سال های اخیر مبنی بر کپی کاری به جان پذیرفته، آماده می شود که محصولی اریجینال را به 
بازار ارایه کند. آخرین پرچمدار این شرکت Mi 4 موفقیت بسیار خیره کننده ای را برای شیائومی به ارمغان آورد؛ 
محصولی که در عین کمال، با حداقل قیمت به فروش می رسد. اما بالاخره می توانیم نگاهی ابتدایی به نخستین 
تصاویر مربوط به پرچمدار آینده این شرکت، Mi 5 داشته باشیم.تصاویر اسمارت فونی باریک، کشیده و تقریبا 
بدون حاشیه دور صفحه نمایش را نشان می دهد. در بخش جزییات س��خت افزاری نیز تا امروز تنها شایعاتی 
 مبنی بر حضور یک رزولوشن QHD، پردازنده اسنپ دراگون 805 و س��ه گیگابایت رم شنیده می شود. اما 
با توجه به معرفی Mi 5 در سال آینده، ممکن است شاهد سخت افزارهایی متفاوت برای این اسمارت فون باشیم. 

از دو روز گذشته اندروید 5.0 برای تمامی کاربران خانواده Nexus عرضه شد که می توان آن را از طریق خود 
گوشی دریافت کرده و یا جداگانه فایل آن را دانلود و بر روی گوشی نصب نمود. دستگاه های اصلی گوگل شامل: 
Nexus 5 و Nexus 7 2013 و Nexus 10 و Nexus 7 2012 از سیس��تم عامل اندروید 5.0 موسوم به 
Lollipop بهره مند می شوند. همچنین گوشی LG Nexus 4 نیز این نسخه را دریافت خواهد کرد. فایل 
این نسخه از سیستم عامل در اینترنت برای تمامی مدل ها به صورت جداگانه در دسترس می باشد. فایل اجرایی 
این سیستم عامل فقط برای نسخه های Wi-Fi تبلت های Nexus 7 مدل های 2012 و 2013 در دسترس 
اس��ت و دارندگان مدل های س��یم کارت خور، برای دریافت این آپدیت باید کمی صبر کنند. نه تنها خانواده 
Nexus خبر از عرضه این سیستم عامل داده، بلکه ساعاتی پیش، کمپانی های Motorola و LG نیز خبر از 

عرضه این نسخه اندرویدی برای گوشی های Moto G 2014 و Moto X 2014 و همچنین G3 داده اند.

یکی از منابع نزدیک به سونی،روز سه شنبه اطلاعاتی را در مورد محصولات آینده سونی یعنی Xperia Z4 و 
Ultra Xperia Z4 و Tablet Xperia Z4 و Compact Xperia Z4 منتشر کرده. استناد به این منبع، 
نسل بعدی سری Z سونی یعنی Z4، از قابلیت شارژ به صورت بی سیم )Qi Wireless( بهره مند خواهد بود. 
خبر جالب تر اینکه سری Z4 سونی حتی بدون درپوش محافظ هم، با درجه حفاظت صنعتی IP68 ضد آب 
خواهد بود. طبق شایعات، Z4 از پردازنده Snapdragon 810 با 4 گیگابایت RAM و حافظه داخلی 32 
گیگابایتی بهره مند استفاده می کند. شایعاتی دیگری در مورد Ultra Xperia Z4 مبنی بر صفحه نمایش 
 Xperia Z4 2560 وجود دارد. همین شرایط نیز برایx1440 4*6 اینچی و بهبود دقت تصویر تا رزولوشن
Compact یکسان است و این مدل از سری Z4 هم مانند مدل قبلی خود با صفحه نمایش 6*4 اینچی، ولی 

بهبود دقت تصویر تا رزولوشن 1920x1080 بهره مند خواهد بود.  

تازه های دنیای موبایل  

بالاخره گوگل مبل��غ نهایی برای خری��د Nexus 6 را اعلام کرد. ح��دود یک ماه از 
پرده برداری گوگل از Nexus 6 می گذرد که حال این شرکت تایید کرده که قیمت 
نهایی این محصول بین 499 تا 549 ی��ورو خواهد بود.این محص��ول در دو نوع 32 

گیگابایت با قیمت 499 یورو و 64 گیگ با قیمت 549 دلار عرضه خواهد شد.
درحالی که قیمت Nexus 6 به طور رسمی اعلام ش��ده، ولی هنوز زمان عرضه این 
محصول به بازار در پرده ای از ابهام اس��ت. Vodafone اولین ش��بکه ای اس��ت که 
می توان از طریق آن Nexus 6 را سفارش داد و با استناد به اینکه دیگر شبکه ها هم 
فروش Nexus 6 را تایید کرده اند، درنتیجه زمان زیادی تا عرضه این محصول باقی 
نمانده.در آمریکا دقایقی پس از عرضه این گوشی هوشمند، موجودی آن به اتمام رسید.

در پی شکایت سامسونگ از NVIDIA، این شرکت مدعی است که انویدیا از شش 
اختراع سامسونگ بدون اجازه رسمی استفاده می کند.

در ادامه سامسونگ مدعی اس��ت که انویدیا با ارایه یک بنچمارک تقلبی کاربران را 
در مقایسه Galaxy Note 4 و تبلت Shield گمراه کرده است.در مقابل کمپانی 
انویدیا ادعای سامس��ونگ را مبنی برتقلبی بودن پنچمارک در مورد امتیازدهی به 
تبل��ت Shield را رد کرده و اضافه نم��ود که مقایس��ه Galaxy Note 4 و تبلت 
Shield کاملا منصفانه انجام شده و همچنین طبق گذارش سازنده تراشه  محصول، 
این مقایسه بلافاصله بعد از خروج هر دو محصول از بسته بندی هایشان انجام گرفته 

است. و حال باید منتظر نتایج دادگاه از منابع معتبر باشیم.

نوآوری ها

خبرهای جدید از سامسونگ

سلامت  انسان ها 
با تکنولوژی های جد ید 

سامسونگ در کنفرانس توسعه دهندگانی که امس��ال در سانفرانسیسکو 
برگزار کرد، به معرفی ورژن جدیدی از سیم بند، قابلیت Flow، خبرهایی از 

دستگاه واقعیت مجازی اش و پروژه Beyond پرداخت.

    سیم بند جدید
سیم بند، ابزار کنترل سلامت سامسونگ شامل سنسورهای متعددی برای 
اندازه گیری اطلاعات زیستی افراد است. اطلاعات مربوط به جریان خون، 
وضعیت ضربان قلب و دمای بدن از جمله مواردی اس��ت که سنس��ورهای 
س��یم بند قادر به ثبت آنها هس��تند. تمامی این اطلاعات س��پس بر روی 

دیتابیس مبتنی بر کلود سامسونگ به نام SAMI انباشته می شود.

Flow فرآیند    
اپل مدتی قب��ل قابلیتی به ن��ام Handoff را معرفی کرد ک��ه کاربران با 
بهره گیری از آن استفاده »پیوس��ته« از دستگاه های مختلف این شرکت و 
فعالیت های خود را تجربه می کنند. سامسونگ نیز  از ویژگی مشابهی با نام 
Flow پرده برداری کرد. با اس��تفاده از این قابلیت کاربر می تواند به عنوان 
مثال ایمیل خود را در یک موبایل گلکس��ی آغاز کند و سپس در یک تبلت 

گلکسی آن را به اتمام برساند.
 Flow همچنین اجازه نمایش نوتیفیکیشن های یک دستگاه در دستگاه 
دیگر را نیز می دهد. به عنوان مثال در حال تماش��ای برنام��ه ای در یکی از 
تلویزیون های سامسونگ هستید و نوتیفیکیش��ن تماس از دست رفته و یا 

کاهش باتری اسمارت فون شما در تلویزیون نیز به نمایش در می آید.

Gear VR دستگاه واقعیت مجازی    
از دیگر موارد اعلامی در این مراسم خبر آغاز فروش دستگاه واقعیت مجازی 
 Innovator Edition بود که تحت برچسب Gear VR سامسونگ با نام
ارایه می شود. این دستگاه قرار است در دو ورژن 199 دلاری معمولی و 249 
دلاری با کنترولر بلوتوث از اوایل ماه دس��امبر در آمریکا فروش خود را آغاز 
کند.تکنولوژی  نرم افزاری این هدست را آکیولس تولید کرده و با قرارگیری 

گلکسی نوت 4 در آن، می توان واقعیت مجازی را در خانه تجربه کرد.

Project Beyond معرفی    
یکی از جالب توجه  ترین پروژه هایی که سامس��ونگ در این مراسم معرفی 
کرد Project Beyond بود که قرار اس��ت، رابطه تنگاتنگی با دس��تگاه 
واقعیت مجازی این ش��رکت داشته باشد. سامس��ونگ در قالب این پروژه، 
دوربینی دایره ای وار را طراحی کرده که دیدی 360 درجه در حالت 3D را 
به ارمغان می آورد. در این دوربین 16 دوربین با قابلیت ضبط ویدیوی فول 
اچ دی، یک سیستم خنک کننده، اپتیک های با زاویه عریض و ... قرار داده 
شده. سامسونگ گفته که این دوربین ها را در اقصی نقاط دنیا نصب می کند 
تا کسانی که دستگاه های Gear VR دارند، هر زمان که خواستند به شکل 

مجازی به دیدن این مکان ها بروند.

قائم مقام س��ازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی با اش��اره به 
پیش��نهادات مطرح در پیوس��ت فرهنگی نسل س��وم موبایل گفت: 
یکی از محورهای این پیوست، اختصاص 5 درصد درآمد اپراتورها به 
کار فرهنگی بوده که ما به این بخ��ش اعتراض داریم. به گزارش مهر، 
لطف الله سبوحی با تاکید بر لزوم دریافت خدمات با کیفیت و با تعرفه 
مناسب از س��وی مردم و با بیان اینکه درحال حاضر فاصله زیادی با 
جایگاه مطلوبی که باید به آن برس��یم، داریم، اظهار داش��ت: معمولا 
قیمت گذاری براساس هزینه اپراتورها صورت می گیرد و لازم است در 
این میان به این نکته توجه داشته باشیم که باید قیمتی برای خدمات 
تعیین شود که برای مردم قابل پرداخت بوده و در عین حال منجر به 
جذب سرمایه برای اپراتور ش��ود و به گونه ای نباشد که فرد انگیزه و 

حضور در سرمایه گذاری این بخش را نداشته باشد.

    تعرفه موبایل بسیار بالاست 
قائم مقام رگولاتوری افزود: گاه��ی از تعرفه های بالای موبایل گلایه 
می ش��ود و این طور عنوان می ش��ود که اگر ما 30 درصد درآمد را از 
اپراتورها نگیریم، تعرفه ها پایین تر می آید، اما در این میان باید این نکته 
را مورد توجه قرار داد آیا تمام مردم از ارتباطات به یک اندازه استفاده 
می کنند؟ ما این ارقام را دریافت می کنیم و از س��وی دیگر آنها را در 

توسعه زیرساخت های عقب مانده به کار می گیریم.
وی به تعرفه های مصوب اینترنت موبایل اشاره و اظهار کرد:  پیش از 
این تعرفه مصوبی که برای GPRS وجود داشت، 14/8 ریال تعیین 
شده بود که رقم بسیار بالایی است و در شرایط فعلی پرداخت آن اصلا 
پذیرفته نیس��ت، اما زمانی که بحث ارایه خدمات نس��ل های جدید 
صورت گرفت لازم بود، تعرفه مناسبی پیش��نهاد شود، براین اساس 
پیشنهاد اولیه 2/5 ریال برای هر کیلوبایت اینترنت موبایل مطرح شد 

که البته در جلسه آینده کمیسیون تنظیم مقررات کماکان این موضوع 
مورد بررسی قرار خواهد گرفت و تعرفه های جدید اعلام می شود.

    نگران شبکه های اجتماعی هستیم 
سبوحی عنوان کرد: نکته دیگر آن که درحال حاضر حجم اطلاعاتی 
که از طریق اینترنت موبایل جابه جا می ش��ود، نرخ صعودی دارد و به 
عنوان مثال شبکه های اجتماعی موبایلی حجم بالای اطلاعات را به 
خود اختصاص داده اند که این موضوع موجب می شود، سود اپراتورها 
کاهش پیدا کند، اکنون ای��ن نگرانی در کل دنیا وج��ود دارد و لازم 
است که شرکت ها مراقب توسعه آینده خود باشند. وی که در برنامه 
تلویزیونی مناظره سخن می گفت، با اشاره به پیشنهادات مطرح در 
پیوست فرهنگی نسل سوم موبایل که هنوز به تصویب نرسیده است، 
 گفت: یکی از محورهای پیشنهادی در این پیوست این است که باید 
5 درصد درآمد اپراتورهای موبایل به کار فرهنگی اختصاص یابد که ما 

به عنوان وزارت ارتباطات به این بخش اعتراض داریم.

    پیامک های تبلیغاتی بدرود !!
سبوحی درباره مزاحمت های مربوط به پیامک های تبلیغاتی نیز اظهار 
کرد: براساس تلاش های صورت گرفته، برنامه ریزی هایی انجام شده 
است که بدون قطع پیامک های ضروری مانند پیامک  بانک ها، امکانی 
فراهم شود تا ارس��ال این پیامک ها متوقف شود. نماینده رگولاتوری 
در پاس��خ به انتقاد از تعجیل وزارت ارتباطات برای گذر اپراتورها به 
نس��ل های بالاتر ارتباطی توضیح داد: این مسائل مورد توجه ما بوده 
و هنوز اپراتور اول، پروانه رسمی ورود به این عرصه را دریافت نکرده 
است که این مساله نشانگر آن است که تعجیلی دراین حوزه صورت 

نگرفته است.

فهرست خطرناک ترین فناوری هاچند خبر مهم از فضای مجازی و موبایل 

مصائب عینک گوگلپیامک های تبلیغاتی بدرود !!

ورود فناوری های جدید با وجود اینکه می توانند برای انسان ها سودمند باشند و بسیاری از 
کارها را تسهیل بخشند، اما از سوی دیگر می توانند ترسناک نیز باشد.

     سیستم های بیمارستانی هک می شوند!
بیش��تر آزمایش های امروزی با کمک سیس��تم های رایانه ای انجام می ش��وند، هکرها به سیستم های 

بیمارستانی نفوذ کرده و اطلاعات پزش��کی بیمارستان ها را دستخوش تغییرات ش��گرفی می کنند که می تواند با جان 
انسان ها بازی کند. 

علاوه بر آن، جنگ هایی که درحال حاضر انجام می ش��وند، معمولا جنگ های سایبری هس��تند و می توانند اطلاعات 
دورترین کشور دنیا را به سادگی و بدون اینکه شناسایی شوند به سرقت ببرند. 

     هوشی که جایگزین انسان می شود
در سال های اخیر، تحقیقات گس��ترده ای بر پروژه هایی با عنوان هوش مصنوعی انجام شده که می تواند برای انسان ها 
خطرناک باش��د. هوش مصنوعی به معنای ماشینی است که می تواند فکر کند و در س��ال های آینده می تواند جانشین 
 انس��ان ش��ود. هیچ پیش بینی در رابطه با کاربرد و آینده هوش مصنوعی وجود ندارد،تنها می توان از آینده ای غیر قابل 

پیش بینی و خطرناک سخن گفت.

     مصائب عینک گوگل
عینک گوگل یکی دیگر از گجت هایی است در ماه های اخیر ارایه شده و از آن با عنوان یک گجت خطرناک یاد می شود. عینک 
گوگل، می تواند راهنمای خوبی برای پلیس ها باشد،زیرا به شناسایی سریع متهمان پرداخته و دید وسیع و گسترده تری را از 

محیط اطراف یا داده های مختلف در اختیار پلیس ها قرار می دهد. 
برای مثال، پلیس دبی از این تکنولوژی جدید برای شناس��ایی متهمان بهره خواهد برد،ام��ا اگر این تکنولوژی در جهت 

عکس عمل کند و در اختیار متهمان باشد، چطور؟

     خودروهای بدون سرنشین
خودروهای بدون سرنشین، یکی دیگر از مواردی هستند که می توانند یک تهدید جدی برای برقراری امنیت باشند. برای 

مثال، این خودروها در سرقت ها می توانند به یاری متهمان شتافته تا نیروهای پلیس موفق به دستگیری آنها نشوند.

     پهپادها
پهپادها، یکی دیگر از تکنولوژی های جدیدی هستند که با وجود کوچک بودن بسیار خطرناک بوده و می توانند اطلاعات 

ملی یک کشور را برای دشمنان فاش کرده و در جهت فعالیت های جاسوسی به کار گرفته شوند.

چهره ها 
رـها  و خب
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شماره   2237 | 12  صفحه  

دان�����ش

آخرین خبرها |
 دانلود یک فیلم
 260 هزار تومان

عضو حقیقی شورای عالی فضای مجازی با انتقاد از عملکرد وزارت ارتباطات در تعیین 
تعرفه اینترنت موبایل نسل سوم گفت: با تعیین تعرفه خدمات نسل سوم موبایل برای 
نرخ دسترس��ی به هر یک کیلوبایت اینترنت 2.5 ریال، دانلود یک فیلم با حجم حدود 
یک گیگابایت 260 هزار تومان هزینه برای مشترک درپی خواهد داشت. شاه میرزایی 
با بیان اینکه هم اکنون هزینه استفاده از سایت های داخلی و خارجی در ایران یکسان 
است از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات خواست به اپراتورها اجازه دهد سرویس های 
اینترنت را از داخل کشور ارایه کنند و دیتا سنتر داشته باشند و این طور نباشد که شرکت 
ارتباطات زیرساخت تنها تامین کننده اینترنت باش��د. وی گفت: شورای عالی فضای 
مجازی مصوبه ایجاد مرکز تبادل داده – IXP – را به وزارت ارتباطات وفناوری اطلاعات 

ابلاغ کرد اما این وزارتخانه تاکنون این مصوبه را اجرایی نکرده است.

آیان کورشی ، پسر پنج ساله اهل پاکستان توانس��ت عنوان جوان ترین و کم سن ترین 
مهندس دنیا را به خود اختصاص دهد. به گزارش مهر، وقتی که پسر پنج ساله به همراه 
پدر و مادرش برای ش��رکت در این آزمون به محل برگزاری امتح��ان مراجعه کردند، 
مس��وولان برگزار کننده این امتحان تصور کردند که والدین آیان قصد ش��وخی با آنها 
را دارند!  آیان پنج س��اله به تنهایی و به س��ادگی توانست تس��ت ها و سوالات پرسیده 
شده در امتحان مایکروس��افت  Microsoft Windows را پاسخ داده و در امتحان 
 مایکروسافت موفق ش��ود تا عنوان جوان ترین و کم سن و س��ال ترین مهندس دنیا را 
به خود اختصاص دهد. آیان، اصلیت پاکس��تانی داش��ته اما به همراه پدر و مادرش در 
بریتانیا زندگی می کند. وی از سه سالگی با مفاهیم و کاربرد رایانه آشنا شده بود در حال 
حاضر این پسر  پنج ساله و 11 ماهه در مقطع ابتدایی در حال مشغول به تحصیل است. 

آمارها نشان داده که فروش آی فون 6 نسبت به نسخه بزرگ تر یعنی آی فون 6 پلاس سه برابر بیشتر شده است.

جوان ترین مهندس دنیا 
5 ساله است

چند سالی است که می شنویم به زودی اینترنت رایگان از طریق ماهواره بخشی از دنیای آفلاین را پوشش 
خواهد داد و حالا این مرد میلیاردی که مشاهده می کنید، قصد دارد با نصب 700 ماهواره در فضای بالای سر 
ما این کار را انجام دهد.  » الون ماسک« )جوانی که از 2000 در کار ساخت کپسول های فضایی، اتومبیل های 
الکتریکی و موشک های فضایی با استفاده مجدد است( در مصاحبه با وال استریت از پروژه اینترنت دار کردن 
همه مردم جهان با 700 ماهواره س�خن گفت و اینکه کمپانی SpaceX در حال تهیه ماهواره ای کوچک در 
حجم 113 کیلوگرم در تعداد زیاد است. وی می گوید هزینه هر ماهواره حدود یک میلیون دلار خواهد بود 

و 700 ماهواره یعنی 700 میلیون دلار و وی این کار را با گریک وایلر که قبلًا شریک گوگل در پروژه اینترنت 
ماهواره ای بوده و از گوگل جداش�ده ، انجام خواهد داد.گریک عهده دار کمپانی O3b Network بوده 
و حالا در کنار آقای ماس�ک می خواهد دنیا را پر از اینترنت رایگان کند. حالا گوگل و فیس بوک که پروژه 
مشابهی را در دست تهیه دارند، باید عجله کنند تا رقیب جدید و سرسخت آنها زودتر پروژه خود را عملیاتی 
نکند! به هر حال کشورهای آرزومند اینترنت بدون دردس�ر و مناطق آفلاین کنونی3 در چند سال آینده 

برای همیشه راحت خواهند شد.

ورود کوچک ترین ویدیو پرژکتور به بازار عرضه اولین کنسول PC مخصوص بازی کارت حافظه ای با 7 میلیمتر ضخامت

کمپانی ال جی این محصول را در مدل اچ دی مینی بیم چی اچ 300 عرضه کرده که قابلیت حمل دارد و از منبع 
نوریLED استفاده می کند؛ این ویدیو پرژکتور با عمر باطری دوساعت ونیم قادر به ایجاد تصاویر بزرگ است.

این دستگاه هوشمند به کاربران این امکان را می دهد تا هر سطح صاف را چه در داخل و چه در خارج از منزل به 
یک نمایشگر تبدیل کنند و تصاویری در ابعاد 100 اینچ با روشنایی 300 آنسی لومن و نسبت وضوح صد هزار 
به یک در وضوح اج دی )1280.720( را مشاهده کنند. چرخه عمر این LED معادل 30 هزار ساعت یعنی 10 
سال استفاده به مدت هشت ساعت در روز تخمین زده می شود.علاوه بر این فناوری اتو ورتیکال کی استون یا    
AVKال جی بکار گرفته شده در این محصول، روند نصب را سهولت بخشیده و برای کاهش اعواج تصویر زاویه 

پرتو بهینه را به صورت خودکار انتخاب می کند.

کمپانی س��یلیکون پاور جدیدترین SSD خود با نام Slim S80 را روانه بازار کرد. این SSD دو و نیم اینچی 
است و هفت میلیمتر ضخامت و 79 گرم وزن دارد که با ظرفیتی برابر با 960 گیگابایت برای نوت بوک های فوق 
باریک و اولترابوک ها عرضه شده است؛ فاقد هرگونه قطعه متحرک بوده و در برابر شوک و لرزش مقاوم است. این 
حافظه درایو با بدنه ای بسیار باریک عرضه شده و از اینترفیس SATA III با سرعت انتقال داده شش گیگابایت 
بر ثانیه پشتیبانی می کند. سرعت انتقال داده در این محصول در خواندن و نوشتن داده به ترتیب 555 و 530 
مگابایت بر ثانیه و سرعت خواندن و نوشتن تصادفی آن نیز تا 80 هزار بیت بر ثانیه تخمین زده می شود. این 
عملکرد باعث کاهش زمان بوت، بارگذاری یا لود سریع تر فایل ها و اطمینان پذیری عملکرد درایو در مقایسه با 

هاردهای مکانیکی می شود. 

اولین کنسول PC بازی در دنیا با نام GR8  عرضه شد؛ این کنسول بازی از محصولات ایسوس به یک پردازنده 
Corei7 و پردازنده گرافیکی NVIDIA GeForce GTX 750Ti مجهز است تا بازی های Full HD را 
 ac802.11برخوردار است و از استاندارد بیسیم دو باند DDR3L به راحتی اجرا کند و از 16 گیگابایت حافظه
و سیستم عامل  win 8.1پشتیبانی می کند. به علاوه از یک گیرنده Miracast نیز برخوردار است تا محتوای 
HD را به صورت بیسیم به دستگاه هایی که از سیس��تم عامل اندروید و یا کامپیوترهای ویندوزی و به طور 
مستقیم به تلویزیون HD منتقل کند. کنسول بازی GR8 ایسوس به پورت اترنت نیز مجهز است تا عملکرد 
بهتری را در پشتیبانی از پروتکل های TCP و UDPبرای بازی های آنلاین به همراه داشته باشد. این کنسول 

از فناوری Game First III  نیز پشتیبانی می کند تا بازی های آنلاین را بدون وقفه اجرا کند.

 IT خرهای جدید از دنیای  

توسط مرد میلیاردر، اینترنت رایگان می شود 

تازه ها و خبرها 

 Google Chrombook محبوبیت
در مدارس

وقتی صحبت از کروم بوک می شود، شرکت گوگل بر این باور است که بدون 
ش��ک این محصول بهترین گزینه برای مکان های آموزش��ی است و حال در 
آمریکا، مدارس و دانش آموزان نیز این موض��وع را تایید می کنند. همچنین 

بیشتر مراکز آموزشی در کالیفرنیا نیز از کروم بوک استفاده می کنند.
گوگل نیز با در نظر گرفتن آخرین آمار IDC به این موضوع که کروم بوک های 
این کمپانی حتی در مقایسه با آمار لپ تاپ ها و تبلت ها، پرفروش ترین محصول 
در مراکز آموزشی زیر 12 سال بوده، اشاره کرده است. به عنوان مثال، بعضی از 
مناطق آموزش مثل Montgomery تنها پس از پذیرش اوایل سال جاری، 
بیش از 50.000 دستگاه کروم بوک استفاده می کنند ولی این نیز برای شرکت 
گوگل راضی کننده نبوده و همچنان این کمپانی به دنبال گستره ای فراتر از 

مدارس و مراکز آموزشی به ویژه مصارف خانگی و محدود می باشد.

 فایرفاکس 
مخصوص توسعه دهندگان وب 

همزمان با 10 س��اله ش��دن فایرفاکس، Mozilla از مرورگ��ر وب مخصوص 
 Firefox Developer Edition طراحان وب پرده برداری کرد. این نسخه که 
نام گرفته، ش��امل ویژگی های منحصر به فردی اس��ت ک��ه هر طراح وبی 
را ذوق زده خواهد کرد. اولی��ن و مهم ترین تغییری ک��ه در اولین نگاه به 
Developer Edition جل��ب توجه می کند، ظاهر با طراحی مش��کی 
و تیره رنگ آن اس��ت که برای همخوانی و هماهنگی بیش��تر با ظاهر تیره 
سایر برنامه های حرفه ای مرتبط با توس��عه وب است. به علاوه در طراحی 
رابط کاربری این نسخه سعی ش��ده تا در همه زمینه ها طراحی مینیمال 
و حداقل گرا رعایت شود تا فضای بیش��تری برای نمایش محتوا در اختیار 
توسعه دهنده باشد. در این نسخه، توسعه دهنده قادر است از داخل مرورگر 
به استایل های CSS دسترس��ی داشته باش��د و بتواند آنها را مستقیما از 
 Network درون مرورگ��ر ویرای��ش کند. همچنی��ن قابلیتی با عن��وان
Monitor در این نسخه دیده می شود که امکان مشاهده و زیر نظر گرفتن 
 تک تک درخواست های ارس��ال ش��ده از جانب مرورگر به سرور را فراهم 

می کند.
 WebIDE و Velance در این نسخه دو قابلیت جدید با عناوین Mozilla
 Firefox Tools Adapter که سابقا Velance .هم معرفی کرده است
نامیده می شد، دومین موردی که در این نسخه ارایه شده و بسیار قابل توجه 
است WebIDE نامیده می شود. WebIDE شامل مجموعه ابزارهایی 
برای تولید و تست app های مبتنی بر وب، مستقیما از درون مرورگر است 
که با تمرکز خاصی بر پلتفرم Firefox OS تولید ش��ده است. اگر توسعه 
 VisualStudio یا Xcode نظیر IDE دهنده سابق کار با محیط های
را داشته باشد، در این محیط کاملا احساس راحتی خواهد کرد. این نسخه 
با اینکه اول قدم جدی موزیلا برای رس��یدن دوباره به شهرت و محبوبیت 
سابقش در دنیای مرورگرهاس��ت، اما تیم موزیلا کاملا به این پروژه ایمان 

دارند و به محبوب شدن آن در میان دولوپرها چشم دوخته اند.

راهنمای خرید موبایل قبل از هر تصمیمی

بپا سرت کلاه نرود
اگر به یک تلفن هوش�مند نیاز دارید و اولین باری است که 
به سراغ این گوش�ی ها می روید یا می خواهید از یک تلفن 
جدیدتر و کارآمدتر استفاده کنید، لازم است در درجه اول 

بدانید که از تلفن همراهتان چه می خواهید.

از یک موبایل چه می خواهید؟ 1
یک تلفن همراه با صفحه نمایش بزرگ، متوسط و یا با کی بورد فیزیکی احتیاج 

دارید؟ 
 برایتان دوربی��ن موبایل اهمیت دارد یا قابلیت های اتصال آن مهم تر اس��ت ؟

تصمیم شما در این مرحله در مورد اینکه دقیقا کدام یک از قابلیت های تلفن 
 همراه کاربرد بیش��تری برایتان دارد و از اهمیت بیش��تری برخوردار اس��ت، 

می تواند تعیین کند که باید به سراغ چه مدل و یا برندی بروید.

سیستم عامل مورد نظرتان را  2
انتخاب کنید

درحال حاضر چهار سیستم عامل اندورید، بلک بری، iOS و ویندوز 
تلفن برای تلفن های همراه هوشمند طراحی شده است.

   اندروید: 
از س��وی ش��رکت گوگل طراحی و روی اکثر تلفن های هوشمند 
جدید نصب ش��ده اس��ت. سیس��تم عامل اندروید به ی��ک برنامه 
قدرتمند به ن��ام گوگل پل��ی )google play( مجهز اس��ت که 
می توان از طری��ق آن به تمامی برنامه های اندرویدی دسترس��ی 

پیدا کرد.

    بلک بری:
 اگر علاقه چندانی به کی بوردهای لمسی ندارید و ترجیح می دهید 
از یک کی بورد فیزیکی برای نوشتن متن پیامک استفاده کنید یا 
اینکه صفحه نمایش کوچک تر برایتان مناسب تر است موبایل های 
بلک بری که سیستم عامل همین برند نیز روی آنها نصب شده است 

می توانند انتخاب مناسبی باشند.

:iOS    
 تلفن های هوشمند آیفون تنها گوش��ی هایی هستند که سیستم 
عامل iOS روی آنها نصب شده است و اپل که طراح این نرم افزار 
است، تصمیم دارد به انحصاری بودن این سیستم عامل ادامه دهد. 
نرم افزار iOS که نزدیک به شش سال است وارد بازار نرم افزارهای 

موبایلی شده است 

ویندوز تلفن:    
 بع��د از شکس��ت »وین��دوز موبای��ل« 
مایکروسافت سیس��تم عامل جدیدی 
را ب��رای تلفن ه��ای همراهش ب��ا نام 
 )windows phone( »ویندوز فون«
را طراحی ک��رد که تنها سیس��تم عاملی 
است که نوع جدیدی از طراحی را به کاربر 
ارایه می دهد. در این سیس��تم عامل بجای 
اینکه برنامه ها به صورت 
آیکون جدولی نش��ان 
داده شود، از آیکون های 
زنده ای استفاده شده 
است که در واقع نیمی 
آیکون برنامه و نیمی 
ویجت )ابزارک( 

است. 

ویژگی خاص تلفن همراهتان را انتخاب کنید 3
وقتی برای خرید تلفن همراه به مجتمع های فروش تلفن همراه مراجعه می کنید، انتخاب های زیادی 
پیش روی شما قرار داده می ش��ود اما هیچ وقت نمی توانید به کارمندان و فروشندگان یک نمایندگی 
خاص درباره ویژگی هایی که در مورد تلفن های همراهشان می دهند اعتماد کنید و بر اساس حرف آنها 

مدل موبایل مورد نظرتان را انتخاب کنید.

    صفحه نمایش: 
هر یک از صفحه های نمایش AMOLED یا LCD در نوع خود صفحه های نمایش خوبی محسوب 
می شوند. برای انتخاب یک صفحه نمایش مناسب لازم است به رزولوش��ن تصویر توجه کنید. حداقل 
کیفیت مورد نیاز شما می تواند یک صفحه نمایش با کیفیت 800×480 پیکسلی باشد اما اگر یک تلفن با 
صفحه نمایش 1280×720 پیکسلی انتخاب می کنید باید بدانید که این تلفن بالاترین کیفیت تصویر را 
دارد. هر صفحه نمایشی که دارای کلمه Retina است و از سوی اپل طراحی شده شما را ناامید نخواهد کرد.

    پردازنده دو هسته ای: 
موبایل هایی که از داشتن یک پردازنده دو هس��ته ای سود می برند بهترین گزینه ها هستن چراکه این 
تلفن ها نسبت به موبایل های یک هسته ای عمر مفید طولانی تر دارند. گوشی های یک هسته ای اگرچه 
تلفن های ارزان تری هستند و بعضی سیستم های عامل مانند ویندوز تلفن و بلک بری روی دستگاه های 
دو هسته ای نصب نمی شوند اما اگر حق انتخاب دارید، حتما یک تلفن با پردازشگر دو هسته ای یا حتی 
چهار هسته ای را انتخاب کنید. این نکته را در نظر بگیرید که قرار نیست تمام پولتان را بابت خرید یک 
تلفن همراه پرداخت کنید بلکه گوشی های هوش��مند جدید در واقع کامپیوترهای شخصی کوچکی 

هستند که باید از قدرت پردازش بالایی برخوردار باشند.

    سیستم عامل به روزرسانی شده: 
 Lollipop 5.0 اگر تلفن همراهی با سیس��تم عامل اندروید را انتخ��اب کرده اید، دقت کنید ک��ه ورژن
 روی آن نصب ش��ده باش��د، اما اگر موبای��ل انتخابیت��ان ویندوز تلف��ن دارد این ویندوز باید نس��خه

  Windows Phone 8.1باشد و اگر یکی از موبایل های بلک بری را انتخاب کرده اید باید سیستم 
عامل آن ورژن 10 باشد. آخرین ورژن گوشی های اپل نیز با iOS 8 ارایه می شود.

    دوربین با کیفیت:
 iPhone قبل از خرید موبایل با آن چند عکس امتحانی بگیری و کیفیتش را با دوربین آخرین ورژن 
مقایسه کنید اگر نتوانست عملکرد خوبی داشته باش��د پس احتمالا کیفیت عکس بالایی ندارد. شما 
همیشه دوربین عکاسیتان را درست وقتی یک اتفاق جالب می افتد، همراه ندارید در حالی که یک موبایل 
همیشه در جیبتان است. پس تلفنی را انتخاب کنید که بتواند یک عکس را حداقل با کیفیتی متوسط را 

به شما ارایه دهد. در حال حاضر سامسونگ و آیفون بهترین دوربین ها را دارند.

    عمر باتری: 
تفاوت یک موبایل با عمر باتری فوق العاده و یک موبایل با عمر باتری افتضاح مثل تفاوت روز و شب است؛ 
عمر باتری تلفن همراه شما با گذشت زمان کمتر نیز می شود، بنابراین اگر موبایلی را خریده اید که از همان 
روز اول نیز نمی تواند در طول یک روز شارژ نگه دارد، طی 12 تا 24 ماه شرایط بدتر نیز خواهد شد. موبایلی 
را انتخاب کنید که باتری قابل تعویض دارد اگرچه تعداد موبایل های هوشمند با این ویژگی امروزه کم است.

    اندازه: 
مطمئن ش��وید که موبایلی که انتخاب می کنید در دس��تتان جا می ش��ود؛ اگرچه یک صفحه نمایش 
 کوچک آزاردهنده است اما موبایلی که صفحه بیش از اندازه پهن و بزرگ دارد نیز دردسرهایی را به وجود 
می آورد. اما به خاطر داشته باشید که شما این تکنولوژی را باید همه جا با خود حمل کنید پس مطمئن 

شوید سایز موبایلتان با سایز جیبتان هماهنگ است.

خبر
جالب
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

پارک مرکزی سیدنی عنوان بهترین ساختمان بلند در جهان و زیستگاه شهری را از آن خود کرد.آخرین خبرها |

توپ لیزری 
در ارتش آمریکا

به شبکه اجتماعی 
صوتی بپیوندید

کسانی که به تازگی اندروید 5.0 را بر روی دستگاه های Nexus خود نصب کرده اند، با یک شعبده جدید در این 
سیستم عامل برخورد کرده اند و آن ناپدید شدن حالت Silent است.در گوشی های پشتیبانی کننده از سیستم عامل 
KitKat، هنگامی که شما میزان صدای گوشی را تا »0« پایین می آوردید، به صورت خودکار گوشی در حالت 

"Silent قرار می گرفت، اما در اندروید 5.0 پایین آوردن میزان صدای گوشی، فقط حالت ویبره فعال می شود. 

از قضا، در حالی که حالت Silent گوشی های دارای اندروید 5.0 ناپدید شده است،همچنان در تبلت Nexus 9 هنوز 
این حالت کار می کند، اما نه به شکل همیشگی خود.حال چه این ایراد در نسخه های بعدی اندروید 5.0 برطرف 

شود، چه گوگل از قصد این طراحی را انجام داده باشد، به هر حال مشکلی است که گوگل برای نسخه های بعدی 
باید از آن آگاه باشد.البته راه حلی برای قرار دادن گوشی های اندروید 5.0 در حالت Silent وجود دارد. شما 
می توانید صدا را تا عدد 1 کم کنید و گوشی را خاموش و روشن کنید. این کار به شما اجازه می دهد تا تلفن خود 
را در حالت Silent قرار دهید. شما می توانید با پایین آوردن صدای گوشی تا صفر، آن را از حالت ویبره خارج 
کنید. همچنین با فشار دادن دکمه بالا بردن صدا آن را در حالت Silent قرار دهید. البته این بدین معنی است که 

هر مرتبه، برای انجام دادن این کار، باید گوشی خود را خاموش و مجدد روشن نمایید.

ناپدید شدن حالت Silent در اندروید 5.0

پرینتر سه بعدی حرفه ای HP رسید  ماوس و کیبورد را کنار بگذارید  لپ تاپ های 4K هم رسید 

شرکت اچ پی با معرفی مولتی جت فیوژن، ورود رسمی خود به صنعت چاپگرهای سه بعدی را اعلام کرد. به 
ادعای اچ پی، این پرینتر دارای سرعتی 10 برابر بیش از پرینترهای کنونی است و در عین حال ارزان تر و کاراتر 
می باشد. با چنین ویژگی هایی، اچ پی گفته که بخش اعظمی از بازار پرینت سه بعدی را در اختیار خواهد گرفت. 
اما مشتریان بازار باید برای خرید این محصول تا سال 2016 در انتظار بمانند.تکنولوژی پرینت سه بعدی اچ پی 
می تواندبخش های مختلف یک سطح رابه شکل کامل طراحی کند،درحالی که پرینترهای سه بعدی کنونی در 
هنگام پرینت بر روی یک نقطه تمرکز می کنند.اضافه بر این موارد، اچ پی گفته که به جای ترموپلاستیک های 
کنونی صنعت پرینت سه بعدی، مواد جدیدی با استفاده از رنگ، س��رامیک و فلز طراحی می کند.تعدادی از 
مشتریان این شرکت در سال آینده به مولتی جت فیوژن دسترسی خواهند داشت و در نهایت سال 2016 به 

فروش عمومی خواهد رسید.

شرکت اچ پی از کامپیوتری شخصی رونمایی کرده که ماوس و کیبورد در آن جایگاهی ندارد و در عوض می توان 
با یک تاچ پد و پروژکتور ویژه به تعامل لمسی با محتوا پرداخت. نام این کامپیوتر شخصی Sprout انتخاب 
ش��ده و حاصل آخرین تلاش های اچ پی در حذف کیبورد و ماوس های سنتی و جایگزینی آن با سیستمی بر 
مبنای تعاملات لمسی است.  برای اسپراوت صفحه نمایشی 23 اینچی در نظر گرفته شده، اما در پایین این 
کامپیوتر یک تاچ پد تعاملی لمس��ی قرار دارد که امکان کنترل اش��یاء و برنامه های پروجکت شده را فراهم 
می کند. خود پروژکتور در بالای دستگاه جای گرفته و به یک دوربین 3D RealSense اینتل، یک دوربین 
16 مگاپیکسل، پروژکتور DLP اچ پی و یک لامپ LED میزی مجهز شده. فرآیند اسکن به وسیله این سیستم 
امکان پذیر است و همچنین کاربران را قادر می سازد که با اش��یای دو بعدی و سه بعدی تعامل داشته باشد. 
حتی با استایلوسی که ارایه شده می توان به کشیدن اشکال بر روی تاچ پد و حرکت موارد اسکن شده پرداخت. 

 لپ تاپ 4K شرکت ایسر اگرچه از س��خت افزاری قدرتمند و رزولوش��ن خارق العاده 3840x2160 پیکسل
 بهره می برد، اما با قیمتی مناسب وارد بازار خواهد شد. ماه آوریل توشیبا نخستین لپ تاپ حرفه ای خود را با 
صفحه نمایش 4K روانه بازار کرد. پس از گذشت چندین ماه این شرکت صاحب یک رقیب در بازار لپ تاپ های 
4K شده است. ایسر از V Nitro Black Edition رونمایی کرده که لپ تاپی است 15.6 اینچی با رزولوشن 
3840x2160 پیکسل. چنین رزولوشنی می تواند بهترین تجربه ممکن را برای ویرایش تصاویر، مشاهده ویدیو، 
گیمینگ و... به ارمغان بیاورد. در این لپ تاپ از یک پردازنده چهار هسته ای Core i7 به همراه یک ترابایت 
حافظه هارد درایو بهره گرفته شده که برخلاف مدل مش��ابه توشیبا یک حافظه اس اس دی 256 گیگابایتی 
نیز در آن خواهید یافت. حافظه رم به کار رفته در آن نیز 16 گیگابایتی است و صاحب گرافیک قدرتمند جی 

فورس، جی تی اکس 860M می باشد. 

گجت های موبایل با موج اینترنت همراه شده و سرعت نشر انواع محتوای دیجیتال را 
سرعت بخشیده اند. SoundCloud سرویسی است که انواع فایل های صوتی اعم از 
موسیقی و پادکست را در خود جای داده و امکان انتشار محتوای صوتی را نیز تسهیل 
کرده است. با استفاده از حساب کاربری فیس بوک یا گوگل می توان در این سرویس 
عضو شد. هر یک از کاربران می توانند همچون توییتر، سایر کاربران را دنبال کرده و 
از این طریق آخرین فایل های صوتی منتشر شده را گوش کنند. با مراجعه به قسمت 

جستجو می توان محبوب ترین تگ های جستجو شده را به ترتیب مشاهده کرد. 
با وارد کردن واژه  دلخواه در کادر جستجو، نتایج مرتبط با کلمه  جستجوی وارد شده، 

به نمایش گذارده می شود که شامل انواع فایل های صوتی است.

توپ لیزری از جمله  هیجان انگیزترین تسلیحات مورد استفاده در داستان های علمی 
تخیلی است که دیگر وارد دنیای واقعی شده است. نیروی دریایی ایالات متحده  آمریکا 
اولین توپ لیزری خود را رسما وارد س��رویس کرد.دریاسالار جان میلر در گفت وگو با 
خبرگزاری بلومبرگ این موضوع را اعلام کرد. توپ لیزری مورد نظر از ماه آگوست سال 
2014 روی ناو USS Ponce در خلیج فارس به انجام ماموریت می پردازد. توپ لیزری 
توانایی مقابله با شناورهای بزرگ را ندارد و درحال حاضر فقط قادر است تا شناورهای 
کوچک را مورد هدف قرار دهد. این ابزار نظامی قادر است تا سنسورهای مورد استفاده 
در شناور دشمن را از کار بیندازد. همچنین ناو Ponce قادر است با استفاده از این توپ، 

هواپیما های کوچک از قبیل پهپاد ها را نیز در آسمان هدف قرار دهد. 

تازه ها را بخوانید

هورمون های عشق 
و مهربانی را بشنا سید

تاکنون به کرات از فواید مهربان بودن بر روح و روان انس��ان سخن 
گفته شده، اما محققان در مطالعات جدید خود از ارتباط بین حس 

مهربانی و سلامتی انسان ها خبر داده اند.
اولین اشخاص مهربانی که در آغاز زندگی مان با آنها مواجه می شویم، 
مادرانمان هس��تند. مادرانی که مهربان ترین انس��ان های روی کره 

زمین هستند. 
مادران به فرزندان خود مهربان بودن را آموزش می دهند تا بتوانند 

لذت بیشتری را در زندگی خود تجربه کنند.
 اما در گذر زمان، گاهی اوقات فراموش می شود که باید مهربان بود 
و آن قدر در محیط کار خود غرق می ش��ویم که مهربان بودن دیگر 

جایی در بین احساسات بزرگسالان نخواهد داشت. 
مطالعات اخیر محققان نش��ان می ده��د که مهربان ب��ودن باعث 

سلامتی می شود.

    ژنی با نام ژن عشق و مهربانی
 مطالعات دانش��مندان دانش��گاه ایالتی نیویورک در بوفالو نش��ان 
می دهد که خصلت مهربان بودن دارای ریشه ژنتیکی است. در این 
مطالعه آمده اس��ت، برخی از افراد با ژن مهربانی متولد می شوند و 
این ژن ها را »اکسی توسین« و »وازوپرسین« نامیده اند و از آنها به 

عنوان هورمون های عشق و مهربانی یاد می کنند. 
به طور حتم، داش��تن این دو ژن دلیلی برای خوب بودن نیست، اما 
وجود ژن های عشق و مهربانی می تواند سلامتی و همین طور طول 

عمر بیشتری را به شخص ببخشد.
 وقت��ی به ف��ردی که نیازمن��د کمک شماس��ت، توجه ک��رده و به 
او کمک م��ی کنی��د، در حقیقت زندگ��ی خود را بهبود بخش��یده 
و به زندگی ش��خصی خودت��ان کمک ک��رده اید. مهرب��ان بودن و 
کمک کردن به س��ایرین باعث عملکرد بهتر ریتم قلبی، احس��اس 
خوش��بختی و همینطور افزایش امید و رضایت از زندگی می شود.

اما از س��وی دیگ��ر، روان شناس��ان معتقدند خصل��ت مهربانی در 
 سرشت اکثریت انسان ها وجود دارد اما در زمان بزرگسالی برخی از 
خصلت ها و همینطور خصوصیات انسان ها به صورت اختیاری و به 

دلایل مختلف سانسور می شوند.

درحالی ک��ه ابولا در ح��ال درنوردیدن غرب آفریقاس��ت، یک 
بیماری جان��وری دیگر در آن س��وی زمین حمله خ��ود را به 
انس��ان ها ش��روع کرده اس��ت: مالاریای میمون��ی هم اکنون 
وخیم ترین گونه مالاریا در بورنئوی مالزی است و بالبیر سینگ 
از دانشگاه مالزی در ساراواک هشدار می دهد که احتمال سازگار 

شدن آن برای انتقال انسانی نیز می رود.
به گزارش نیوساینتیس��ت، گونه های متفاوت��ی از انگل مالاریا 
به انسان و میمون حمله می کنند که هرکدام توسط گونه ای از 
پشه که انس��ان یا میمون را برای حمله ترجیح می دهد، حمل 

می شوند. 
تا سال 2004 / 1383 تصور می ش��د که مالاریای میمونی در 
انسان بسیار نادر اس��ت، ولی از آن زمان شیوه های تشخیصی 
پیش��رفته تر موارد ابتلا به آن را در جنوب شرق آسیا تشخیص 

داده اند.
 از سال 2008 / 1387 تاکنون موارد ابتلای انسانی به این نوع 
از مالاریا در مالزی ش��یب افزایشی تندی داش��ته تا جایی که 
به گفته سینگ، در س��ال گذش��ته 68 درصد از موارد بستری 
 بیمارس��تانی مالاریا در بورنئ��وی مالزی، مالاری��ای میمونی 

داشتند.
خوش��بختانه این بیماری با داروهای معمولی مالاریا درمان 

می شود، اما مش��کل اینجاست که س��ه برابر وخیم تر 
از بدترین نوع مالاریای انس��انی و از آن بدتر اینکه 

برخلاف مالاریای انس��انی، این بیماری توس��ط 
پشه ای منتقل می ش��ود که در طول روز نیش 

می زند، درنتیجه برای فرار از این نوع مالاریا دیگر نمی توان به 
پشه بندهای آغشته به حشره کش امید بست.

به عقیده سینگ، اکثر موارد ابتلای مردم به این نوع مالاریا در 
اثر نیش پشه هایی است که قبل از آن میمونی را گاز گرفته اند؛ 

چراکه خود انسان ها ناقل این انگل نیستند.
 ولی این ترس وجود دارد که جنگل زدایی، مالاریای میمونی را 
از میزبان طبیعی خود محروم کرده و آن را ناگزیر از تکامل برای 

انتقال از انسان به انسان کند.
این انگل در کنار انگل مالاریای انسانی در شکم پشه هایی کشف 

شده است که انسان را ترجیح می دهند.
 سینگ و گروهش در همایش هفته گذشته انجمن آمریکایی 
بهداش��ت و درمان های حاره ای در نیواورلئانز اعلام کردند که 
تغییرات ژنتیک بین مالاریای میمونی در انسان ها و میمون ها 

حاکی از این سازگاری در انگل است.
جنگل زدایی یکی از عوامل مقصر جهش اب��ولا از خفاش ها به 
انسان ها نیز قلمداد می ش��ود. ولی گزارش های شخصی بسیار 
اندکی در همای��ش نیواولئانز ارایه ش��ده 

بودند. 
دلیل آن هم مصوبه مقامات مسوول 
ایال��ت نیوارلئانز )هرک��س از مناطق 
آلوده به ابولا می آی��د، چه مبتلا و چه 
خیر، باید به مدت س��ه هفته قرنطینه 
شود( اس��ت که حضور پژوهشگران را در 

همایش عملاغیرممکن کرده است.

در مورد بیماری های جدید بیشتر بدانید 

مالاریای میمونی  در کنار ابولا 
  مجید جویا     

رییس پلیس راهنمایي و رانندگي فرماندهي انتظامي استان 
اصفه��ان از طراحي و اخت��راع اولین دوربی��ن ثبت تخلفات 
موتورسیکلت ها در کشور توسط یکي از کارکنان این پلیس 
خبر داد.  به گزارش ایمنا، سرهنگ حسین غلامي گفت: براي 
اولین بار در کشور، دوربین ثبت تخلفات موتورسیکلت توسط 
یکي از کارکنان پلیس راهنمایي و رانندگي اس��تان اصفهان 
طراحي و اختراع ش��ده و هم اکنون از این دوربین در یکي از 
بزرگراه هاي شهر اصفهان استفاده مي شود. وي با بیان اینکه 
ورود موتورسیکلت به بزرگراه ممنوع بوده و با متخلفان برخورد 
قانوني خواهد شد و حتي کارت سوخت آنان نیز باطل مي شود، 
افزود: با توجه به اینکه نظارت و کنترل موتورس��یکلت هایي 
که وارد محدوده بزرگراه ها مي شدند، نیازمند نیروي انساني 
 زیادي بود به همین جهت با استفاده از این دوربین ها به راحتي 
مي توان تخلفات آن��ان را ثبت کرد. س��رهنگ غلامي گفت: 
در این زمینه قراردادي با ش��هرداري اصفهان به امضا رسیده 

تا این دوربین هاب��ه تولید انبوه برس��دودرتمامي بزرگراه ها 
و سطح ش��هر از آن استفاده ش��ود.رییس پلیس راهنمایي و 
رانندگي استان اصفهان با بیان اینکه موتورسیکلت به اندازه 6 
دستگاه خودرو آلودگي هوا ایجاد مي کند،گفت: در بررسي ها 
و تحقیقات به این نتیجه رسیدیم که به منظورکاهش آلودگي 
هوا، کاهش تخلفات و تصادفات،موتورسیکلت هاي بنزیني باید 
به برقي تبدیل شوند.وي با اشاره به مزیت موتورسیکلت هاي 
برقي نسبت به بنزیني،اظهار کرد: پلیس راهنمایي و رانندگي 
استان اصفهان دراین زمینه پیش قدم شد و براي اولین بار 10 
دستگاه موتورسیکلت برقي را در سطح شهر به راه انداخت تا 
الگوي استفاده از این وسیله نقلیه را به شهروندان ارایه کند و 
مردم را براي گرایش به اس��تفاده از آن تشویق کند. سرهنگ 
غلامي موتورسیکلت هاي برقي را بهترین راهکار براي کاهش 
آلودگي هوا، آلودگي صوتي، کاهش تصادفات و حتي کاهش 

برخی جرایم موتورسیکلت سواران دانست. 

رییس پلیس راهنمایي و رانندگي استان اصفهان اعلام کرد

 موتورسيكلت های برقی بهترين راهكار 

برای كاهش آلودگی هوا  

راز تیشرت مارک زاکربرگ چیست ؟

کاربران ایرانی کجا 
و زاکربرگ کجا ؟!
مارک زاکزبرگ، موس��س بزرگ ترین سایت اجتماعی 

یکی از برجس��ته ترین افراد جه��ان همواره 
یک تیشرت خاکس��تری بر تن دارد، راز 

این تیش��رت در چیست؟ ش��اید تا به 
حال کمتر کسی به نوع لباس مارک 

زاکربرگ،موسس فیسبوک توجه 
کرده باشد،پوش��ش ساده ای که 

همواره یک تیش��رت خاکس��تری اس��ت که به هنگام کار، 
کنفرانس ه��ای خبری و خانه همیش��ه بر ت��ن دارد. از نظر 
منتقدان، وی علاوه بر اینکه می خواهد با موقعیت ش��غلی 
موفق خود شناخته شود، علاقه مند است با یک سبک لباس  
نیزدر اذهان عمومی بماند، برای همین این نوع پوش��ش را 
انتخاب نموده است. در یکی از کنفرانس های خبری از مارک 
زاکربرگ سوال ش��د که چرا هر روز این لباس را می پوشید؟ 
برخلاف انتظاری که همگان داش��تند با جدیت تمام گفت: 
»چندین دلیل دارد و دلیل اصلی این است که من هر روز که 

از خواب بیدار می شوم، به این فکر می کنم که چگونه می توانم 
به کاربران خود در سراسر دنیا خدمات بهتری ارایه دهم؛ پس 
با فکر نکردن به جزییات پی��ش پا افتاده همچون انتخاب در 
پوشیدن لباس و خوردن غذا، از اتلاف وقت و انرژی جلوگیری 
کرده تا وقت بیشتری برای کار داشته باشم «.بدون شک مارک 
زاکربرگ به عنوان یکی از موفق تری��ن و جوان ترین مدیران 
دنیای اینترنت با الگو قرار دادن اشخاصی همچون استیو جابز 
موسس شرکت اپل، نام خود را در میان کسانی که مسیر دنیا 

را با نبوغ خود تغییر داده اند، جای داده است.

IT تازه های دنیای  
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه  27 آبان  1393

 شماره  2237 |  12  صفحه  

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان عنوان کرد:

زمستان امسال افت فشار گاز نداریم 
مدیرعامل ش��رکت گاز اس��تان اصفهان میزان بدهی واحدهای 
مختلف به این ش��رکت را ۵۰۰ میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: 
زمستان امسال افت فشار گاز در کشور و استان اصفهان نخواهیم 
داشت. سعید مومنی با اشاره به اینکه عملیات گازرسانی از سال ۴۸ 
درسطح ۱۰۷ کیلومتر از مساحت استان اصفهان آغاز شد، اظهار 
داشت: درحال حاضر ۸.۳ درصد انش��عابات گاز کشور، ۸.۸ درصد 
جمعیت کشور و همچنین ۱۰.۱ درصد فروش گاز کشور در استان 
اصفهان اس��ت. وی با بیان اینکه از مجموع ۱۰۷ شهر استان ۱۰۳ 

شهر گازرسانی شده اس��ت، افزود: ۴ شهر باقی مانده به دلیل واقع 
شدن در شرق استان و حاشیه کویر عملیات گاز رسانی آنها تاکنون 
صورت نگرفته و پیشنهاد داده شده تا پیش از عملیات گازرسانی، 
به صورت خط CNG به این ش��هرها گازرسانی شود. مدیرعامل 
شرکت گاز استان اصفهان با بیان اینکه ۹۰ درصد خانوارهای استان 
از نعمت گاز برخوردارند، افزود: تاکنون شبکه گذاری گاز درسطح 
۲۴۰۵۰ شهر و روستاهای اس��تان اصفهان بوده و نیز یک میلیون 

و ۵۱۸ هزار پذیرش اشتراک گاز در استان صورت گرفته است. 

ایجاد مراکزی در محافل عمومی و غیر آن برای آموزش ش��طرنج و 
بازی با آن و تشویق مردم به آن چه حکمی دارد؟

 حض�رت آی�ت الله خامن�ه ای: اگ�ر مکل�ف تش�خیص دهد که 
درحال حاضر شطرنج از آلات قمار محسوب نمی شود، آموزش آن 

و یا تشویق مردم به آن بدون اشکال است.

بازار اتکایی ایران مورد 
توجه بیمه گران خارجی

افزایش سطح روابط 
اقتصادی ایران و ارمنستان

کسب رکورد جدید تولید 
در فولاد مبارکه

رییس کل بیمه مرک��زی با بی��ان اینکه بازار 
اتکایی کشور ما موردتوجه بیمه گران خارجی 
است،گفت: امیدوارم با لغو تحریم ها و حضور 
بیمه گران اتکایی خارجی،صنعت بیمه ایران 
بتواند ب��ه جایگاه واقع��ی خ��ود در بازارهای 
جهانی دس��ت یابد.هم زمان با آغاز رس��می 
فعالیت دفت��ر ارتباطی کارگزاری ناس��کو  در 
ایران،اعض��ای هی��ات مدیره این ش��رکت در 
دیدار با محم��د ابراهیم امین،رییس کل بیمه 
مرکزی از حمایت های وی در راستای گسترش 
همکاری های دو جانبه تقدی��ر کردند.در این 
دیدار مدیرعامل کارگزاری ناس��کو به سابقه 
همکاری ۳۰ س��اله خود باصنعت بیمه ایران 
اشاره کرد و گفت: این شرکت آمادگی دارد تا 
در صورت رفع تحریم ه��ا اولین بیمه گر طرف 
قرارداد با ایران باشد.بژانی گفت:شرکت ناسکو 
فرانسه به صنعت بیمه ایران شباهت  بسیاردارد .

سفیر ارمنستان در تهران با اشاره به اینکه حضور 
بورس کالای ایران در اتحادیه بین بورسی فرصت 
خوبی برای هم��کاری  ایجاد کرده اس��ت، گفت: 
در تلاش هس��تیم روابط اقتصادی میان ایران و 

ارمنستان را گسترش دهیم.
گریگور آراکیلیان، س��فیر جمهوری ارمنستان در 
ایران در حاشیه نشست خبری اتحادیه الکترونیکی 
بین بورسی با اش��اره به اینکه حضور بورس کالای 
ایران در ای��ن اتحادیه فرصت خوبی ب��رای ایجاد 
روابط ارمنس��تان با ایران اس��ت، گف��ت: اکنون 
بخش بازرگانی سفارت ارمنستان در ایران منتظر 

برگزاری این نشست بود تا نتایج آن را ببینند.
وی افزود: سفارت ما هر کاری را لازم باشد برای 
توس��عه روابط اقتصادی با ایران انج��ام خواهد 
داد و اکن��ون فرصت های خیلی خوب��ی در این 
زمینه ایجاد شده است. آراکیلیان گفت: نسبت 
به گذش��ته تلاش بیش��تری برای توسعه روابط 

اقتصادی داریم.

   رییس واحد فولاد سازی ناحیه سبای فولاد 
مبارکه اصفهان از کس��ب رک��ود جدید تولید 

روزانه فولاد مذاب در این ناحیه خبر داد.
احسان عباد در این باره اظهار داشت: کارکنان 
واحد فولادسازی ناحیه سبا با تخلیه ۱۹ پاتیل 
فولادمذاب در ۱۶ آبان ج��اری موفق به ثبت 
رکورد جدید دیگری در تولید روزانه این واحد 
شدند.وی افزود: رکورد قبلی تخلیه فولاد مذاب 
در واحد فولادسازی ناحیه سبا ۱۸ پاتیل بود 
که در ۲۴ شهریور سال ۹۲ به دست آمده بود. 

گفتنی است؛ بیش از ۵۰ درصد از ورق فولادی 
مورد نیاز کش��ور ب��رای اس��تفاده در صنایع 
خودروس��ازی و قطعه س��ازی، فلزی سبک، 
فلزی س��نگین و لوله های انتقال س��یالات، 
صنایع بسته بندی و لوازم خانگی و الکتریکی 
و لوله و پروفایل در شرکت فولاد مبارکه تامین 

می شود.

مخالفت کارگران با  اصلاحیه 
قانون بیمه کارگران ساختمانی

بازگشت به قیمت ۱۰۰ دلاری 
نفت دشوار است 

عضو هیات امنای سازمان تامین اجتماعی گفت: 
از ابتدای س��ال جاری بیمه کارگران ساختمانی 

متوقف شده است.
اکبر ش��وکت اظهار داش��ت: یک میلیون و ۸۰۰ 
هزار در کشور وجود دارد که ۸۰۰ هزار نفر از آنها 
با قانون بیمه کارگران س��اختمانی بیمه شده اند 
و یک میلیون نف��ر در انتظار بیمه هس��تند.وی 
ادامه داد: بر اس��اس قانون ۷ درصد از سهم حق 
بیمه توس��ط کارگران و ۲۰ درصد دیگر از طریق 
پروانه ساختمانی کارفرما کسر می شود.شوکت 
بیان داش��ت: افرادی هس��تند که ب��رای کاهش 
س��هم کارفرما در بیمه کارگران س��اختمانی در 
مجلس تلاش می کنند ک��ه این به ضرر کارگران 

ساختمانی است.
وی گف��ت : در صورت تصویب ط��رح اخیری که 
در مجلس در حال بررسی اس��ت، درآمد تامین 
اجتماعی از محل پروانه های ساختمانی به شدت 

کاهش می یابد.

وزیر نف��ت گفت: بازگش��ت ب��ه قیمت های 
گذشته نفت دشوار اس��ت، ولی باید قیمت را 
درحدی که وضعیت جدید بازار اجازه می دهد، 
ترمیم کنیم. بیژن زنگنه در حاش��یه دیدار با 
وزیرخارجه ونزوئلا که در مهمانس��رای نفت 
برگزار شد، درباره موضع ایران در یک صد و 
شصت و ششمین اجلاس اوپک اظهار داشت: 
در آستانه اجلاس اوپک با بقیه اعضا تبادل نظر 
انجام می شود، اما این گونه نیست که پیش از 
اجلاس هر کشوری موضع خود را اعلام کند.

وی افزود: مهم این است که همه اعضای اوپک 
به عنوان ی��ک تن واحد نظره��ای خود را در 
خلال این مشورت های دو جانبه و چند جانبه 

به یکدیگر نزدیک کنیم.
زنگنه گفت:  مهم این است که اعضای اوپک 
ضرورت تقویت همکاری ها برای سامان دادن 

به وضعیت فعلی بازار را احساس می کنند .

اقتصاد و 
صن�عت

معاون توس��عه کارآفرینی و اش��تغال وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی از فرآیند طولانی اخذ مجوزها از سوی دستگاه های 
اجرایی انتقاد کرد و گفت: این روند سبب انصراف سرمایه گذار 
می شود. حسن طایی در جلسه کارگروه اشتغال استان اصفهان 
خواستار کوتاه شدن روند اخذ مجوزها از دستگاه های مربوطه 
شد و افزود: این موضوع مشکلات متعددی برای سرمایه گذاران 

خارجی نیز ایجاد کرده است. 
وی با اشاره به این نکته که تحلیل گران اقتصادی نیز طولانی 
بودن فرآیند و مراحل صدور اخذ مجوز را از عوامل انصراف افراد 

از گرفتن مجوز دانند، بر ضرورت حل این مشکل در اسرع وقت 
تاکید کرد. 

طایی، پیگیری در خصوص س��رمایه گذاری و اعتبارات لازم، 
دنبال کردن بنگاه پشتیبان را از جمله برنامه های این وزارتخانه 
در س��ال جاری عنوان کرد و بیان داش��ت: س��اماندهی کسب و 
کارهای خ��رد و کوچک از اولوی��ت های مه��م وزارت کار و امور 

اجتماعی است. 
وی افزود: این وزارتخانه با پرداخت یارانه سود و کارمزد زمینه را 

برای سرمایه گذاری بیشتر درصنعت فراهم می کند. 

مشاور وزیر نیرو با بیان اینکه افزایش ۲۰ درصدی قیمت آب 
در سال ۹۴ در قالب بودجه پیشنهادی ارایه شده است، گفت: 
در عین ح��ال، هرگونه تغییری در تعرفه ه��ا باید به تصویب 

هیات وزیران برسد.
حمیدرضا جانباز با تاکید بر اینکه در سال جاری و در راستای 
اجرای قانون پیش بینی شده برنامه پنجم و قانون هدفمندی 
یارانه ه��ا، تعرفه آب مصرفی مش��ترکان ح��دود ۲۰ درصد 
افزایش یافته است، اظهار داشت: در سال ۹۴ نیز همین مقدار 

افزایش در قیمت آب پیشنهاد شده است. 

وی با تاکید بر اینکه افزایش ۲۰ درصدی تعرفه آب مصرفی 
مشترکان شهری و روستایی در بودجه پیشنهادی سال ۹۴ 
مطرح شده است، اظهارداشت: قیمت تمام شده هر مترمکعب 
آب درحال حاضر ۱۰۰۰ تومان و متوس��ط تعرفه دریافتی از 

مردم ۲۹۷ تومان است. 
مشاور وزیر نیرو ادامه داد: طبق برنامه پنجم توسعه و مصوبه 
مجلس، قرار بود افزایش قیمت آب در یک دوره ۵ ساله اتفاق 
بیفتد و قیمت ها در این بخش واقعی ش��ود. وی گفت: البته 

هرگونه افزایش جدید مشروط به مصوبه دولت است.

    نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی گفت: بهتر است 
دولت به جای پرداخت یارانه به واسطه صنایع تولیدکننده به 
دامداران، یارانه لبنیات را ب��ه صنایع تولید کننده اختصاص 

دهد.
علی ایرانپور اظهار داشت: اگر دولت از طریق صنایع تولیدی 
لبنیات به دامداران یارانه بدهد، صنایع تولید کننده، به این 

بهانه، قیمت محصولات خود را افزایش می دهند. 
وی با اشاره به اینکه هماهنگی لازم بین اتحادیه دامداران و 
ش��رکت های تولید لبنیات وجود ندارد، گفت: این وضعیت، 

بلاتکلیفی و نارضایتی دامداران را درپی داشته است. 
نماینده در مجلس شورای اسلامی افزود: به نظر می رسد اگر 
یارانه لبنیات به خود صنایع تولیدی پرداخت شود، بهتر است 
زیرا در این حالت، دامدار تکلیف خود را می داند و نرخ واقعی 

شیر را دریافت می کند. 
وی تصریح کرد: اگر دامداران به واس��طه صنایع لبنی، یارانه 
دریافت کنند، واحدهای تولیدی به بهانه پرداخت این یارانه، 
قیمت ها را افزایش خواهند داد و زمینه برای افزایش قیمت ها 

و گرانی محصولات لبنی فراهم می شود. 

    بانک مرکزی اعلام کرد: تعداد خانوارهای دارای هیچ فرد 
شاغل و یا ۳ فرد شاغل در کشور افزایش و خانوارهای با یک 

نفر تا دو نفر شاغل نیز کاهش یافته است.
بانک مرکزی با انتشار گزارش��ی از وضعیت بازار کار کشور، 
اع��لام کرد: طبق بررس��ی های ص��ورت گرفت��ه ۲۴ درصد 
خانوارهای ایرانی بدون فرد شاغل، ۵۷ درصد دارای یک نفر 
ش��اغل، ۱۵.۵ درصد دارای دو نفر و ۳.۵ درصد دارای ۳ نفر 

شاغل و بیشتر بوده اند. 
براس��اس نتایج بررس��ی بودجه خانوار در مناطق ش��هری 

ای��ران در س��ال ۹۲، درصد خانواره��ای بدون فرد ش��اغل 
و با سه نفر ش��اغل در مقایس��ه با سال ۹۱ بیش��تر و درصد 
 خانوارهای با یک نفر ش��اغل و یا دو نفر شاغل کاهش یافته

 است. 
نتایج این بررسی گویای آن است که در بین افراد شش ساله 
و بیشتر خانوارها ۳۰.۶ درصد شاغل، ۴.۱ درصد بیکار، ۱۰۴ 
درصد با درآمد بدون کار، ۲۳.۲ محصل، ۲۷.۴ درصد خانه دار 
و ۴.۳ درصد متعلق به سایر گروه ها بوده اند. سهم افراد شاغل 

کاهش داشته است.

یارانه لبنیات به صنایع تولیدکننده اختصاص یابد

تعداد خانوارهای بدون شاغل افزایش یافت

فرآیند طولانی اخذ مجوزها کوتاه شود

احتمال افزایش تعرفه آب از ابتدای ۹۴

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

باشگاه میلیاردرها

مبانی عملی رابطه مسوولانه انسان 
و محیط زیست در عرصه اقتصادی 

سیدمهدی سلطانی: از بهترین طرح های زیست محیطی اسلام در 
عرصه اقتصادی، ایجاد رابطه مسوولانه میان انسان و محیط زیست 
است و حاکی از مس��وولیت همگانی در این عرصه و گسترش رشد 
و توسعه  اقتصاد محیط زیست می باشد.مهم ترین مبانی عملی در 

مورد این مقوله را می توان چنین برشمرد: 
۱- عمل به احکام و مقررات ویژه  اسلام در حفاظت از محیط زیست 
2- مقابله جدی با هرگونه هدردادن منابع زیس��ت محیطی و آلوده 

ساختن محیط زیست 
3- تاکید دایمی و عملی بر عمران و آبادانی با گسترش کشاورزی، 

درختکاری و دامداری 
۴- ایجاد منابع جدید تولید، درکنار توصیه به حفظ منابع موجود 

5- حفظ طبیعت و توسعه عناصر زیست محیطی همچون فضای سبز 
6- استفاده درست و بهره برداری صحیح اقتصادی از محیط زیست 
سالم با تاکید بر محافظت آن و نیز پاسداشت منابع گیاهی و حیوانی 

به عنوان عوامل تولید و استفاده درست از آنها.
)ر.ک: وسایل الش��یعه، ج ۱،ص ۲۲۸؛ العروه الوثقی، ج ۱، ص ۱۳۳؛ 
تحریر الوسیله )امام خمینی ره(، ج ۲، ص ۲۸۹؛ الفروع من الکافی، 
ج ۵، ص ۲۸۰؛ تفسیر العیاش��ی، ج ۲، ص ۸۶؛ جواهر الکلام، ج ۲۱، 

صص ۶۶-۶۷(.

ای��ن روزها بازار م��رغ اصفهان پ��س از گذر از 
روزهای پرآشوب و پر نشیب و فراز در سال های 

اخیر در آرامش به سر می برد.
درحال حاضر خریداران م��رغ از وضعیت بازار 
راضی به نظر می رس��ند؛ اما در ای��ن میان باز 
هم این تولیدکنن��دگان مرغ هس��تند که در 

سردرگمی و بلاتکلیفی خود دست و پا می زنند.
دبیر انجمن صنفی پرورش دهندگان و تولیدکنندگان مرغ استان 
اصفهان، ضمن بیان اینکه استان اصفهان اولین تولید کننده مرغ 
در کشور محسوب می شود،گفت: در استان اصفهان حدود هزار و 

۸۰۰ واحد مرغداری گوشتی وجود دارد .
بهرام پاکزاد اذعان داشت: سال هاست واحدهای تولید مرغ استان 

با مشکات متعددی مواجه هستند ،اما متاسفانه دولت و مسوولان 
هیچ اقدام شایسته ای برای رفع گرفتاری آنها انجام نداده اند.

   تامین نهاده؛مهم ترین مشکل مرغداران 
وی مهم ترین مش��کل مرغداران اصفهانی را تامی��ن نهاده برای 
طیوردانست و ادامه داد: علی رغم وعده هایی مبنی بر ارایه نهاده از 
سوی دولت به مرغداران، مرغدارن درحال حاضر خود مجبور به 

تامین تمام نهاده مورد نیاز برای طیور هستند.
 دبیر انجمن صنفی پرورش دهندگان و تولیدکنندگان مرغ استان 
اصفهان عنوان کرد: مرغداران مجبورند نهاده را با قیمتی گران برای 
خوراک طیور خود تهیه کنند و در نهایت مرغ را با قیمتی بس��یار 
ارزان تر از هزینه هایی که برای پرورش آن متحمل می شوند، به 

فروش برسانند که همین امر باعث شده است تا طی سال های اخیر 
بیشتر مرغداران اصفهانی با ورشکستگی روبرو شوند.

پاکزاد افزود: درحالی که استان اصفهان بزرگ ترین تولید کننده 
مرغ کشور است و بیشترین درصد مرغ مورد نیاز کشور از این استان 
تامین می شود؛ وظیفه دولت و مسوولان است که برای رفاه حال 
تولیدکنندگان مرغ و جلوگیری از ض��رر روز افزون آنها چاره ای 

جدی و دلسوزانه بیندیشند.
وی اظهار داشت:مردم کشور ما س��الانه تقریبا دو برابر میانگین 
مصرف مردم جهان، مرغ مص��رف می کنند،پس اهمیت دادن به 

وضعیت تولید و بازار مرغ امری بسیار ضروری به نظر می رسد.
دبیر انجمن صنفی پرورش دهندگان و تولیدکنندگان مرغ استان 
اصفهان ناهماهنگی بین میزان عرضه و تقاضای مرغ را دیگر معضل 
بازار مرغ برشمرد و گفت: ناهماهنگی و عدم تعادل میان عرضه و 
تقاضا در س��ال های اخیردر بازار مرغ گاه برای تولید کننده و گاه 

برای مصرف کننده مشکلاتی را رقم زده است.

   عدم هماهنگی میان عرضه و تقاضای مرغ 
پاکزاد ادامه داد: درحال حاضر میزان تولید مرغ در استان با میزان 
تقاضای مردم��ی همخوانی ندارد و همین موضوع باعث ش��ده تا 
مقدار زیادی از مرغ مرغداران به فروش نرود و بنابراین مرغداران 
مجبورند، مرغ را بس��یار ارزان تر از قیمت نهایی تمام شده برای 

خودشان به فروش برسانند.
وی بحران مازاد تولید مرغ را بحرانی بسیار جدی تلقی کرد و گفت: 
اگر دولت برای رفع این بحران چاره اندیش��ی نکند، صنعت مرغ 
کش��ور لطمه جدی خواهد دید و در نهایت این ضرر هم متوجه 

تولید کنندگان و هم مصرف کنندگان خواهد شد.
دبیر انجمن صنفی پرورش دهندگان و تولیدکنندگان مرغ استان 
اصفهان اذعان داشت: اکنون تمام سردخانه های مرغ کشور اشباع 
شده اند و مسوولان امر باید به فکر راهکاری برای تخلیه سردخانه ها 
و بازشدن فضا برای مرغ تازه تولید شده باشند و از طرفی مرغدارن 
هم باید برای مدتی دست از تولید بکشند تا وضعیت بازاربه تعادل 

لازم برسد.
پاکزاد وضعیت مرغ��داران اصفهانی را قابل هش��دار برای دولت 
دانس��ت و تصریح کرد: ادامه روند کنونی به معنای ورشکستگی 

تولیدکنندگان مرغ و آشفتگی بازار مرغ کشور است.

تعادل در بازارعرضه و تقاضای مرغ وجود ندارد

تامین نهاده،مهم ترین مشکل مرغداران استان

مهناز
احمدی

۱۰ سوالی که شما باید در مصاحبه های 
شغلی بپرسید ) قسمت دوم (

ترجمه: امیرحسین واعظ
۱. چه مهارت ها و یا تجربیاتی می تواند گزینه ایده آل شما را داشته باشد؟ 
این یک سوال پایان باز خوبی است که می تواند دست مصاحبه کننده را رو 
کند و نشان دهد آنها دقیقا به دنبال چه فردی هستند. اگر مصاحبه کننده 

به موردی اشاره کرد که شما دارا نبودید شانس شما بوده است!
2. بزرگ ترین مشکلی که کارمندان شما با آن رو برو هستند،چیست؟ 

 آیا من در موقعیتی هس��تم که بتوانم برای ح��ل آن کمکی بکنم؟ این 
سوال نه تنها نشان می دهد که شما از همین حالا به فکر کمک به شرکت 
هستید، بلکه باعث می شود که مصاحبه کننده را تشویق کند، شما را در 

آن موقعیت تصور کند.
3. بهترین لذت شما از کار کردن در این ش��رکت چیست؟ این پرسش 
باعث می شود مصاحبه کننده ارتباط شخصی بیشتری با شما برقرار کند 
و احساس خود را با شما در میان بگذارد. پاسخ این سوال نیز نشانه های 
منحصر به فردی درباره میزان رضایت افراد از کار خود را نشان می دهد. 
اگر مصاحبه کننده تمایل نداشته باشد به این سوال پاسخ دهد، می تواند 

چراغ قرمزی پیش روی شما باشد.
۴. نشانه ها و مؤلفه های موفقیت این ش��رکت یا سازمان چیست؟ این 
سوال نش��ان دهنده میزان علاقه شما به موفقیت اس��ت و در عین حال 
چگونگی موفق بودن ش��ما و همچنین مناسب بودن آن شغل برای شما 

را مشخص می سازد.
5. آیا تردیدی در مورد شرایط من دارید؟ این یک سوال شجاعانه است 
که نشان دهنده اعتماد به نفس ش��ما در مورد مهارت ها و توانایی است 

که دارید.
ادامه دارد...

اقتصاد مقاومتی را نباید 
با ریاضت اقتصادی اشتباه گرفت

نماینده مردم اصفهان  درمجلس شورای اسلامی گفت:با توجه 
به اهمیت موضوع اقتصاد مقاومتی در توسعه کمی و کیفی 
تولید ملی، نباید این سیاست ها با اقتصاد دولتی و یا ریاضت 

اقتصادی اشتباه گرفته شود.
حمیدرضا فولادگر با اش��اره به وضعیت تولید در سطح 
استان اصفهان اظهار کرد: مشکلاتی برای تولیدکنندگان 
و صنعتگران در سطح اس��تان وجود دارد، اما باید توجه 

داشت این مشکلات قابل حل هستند.
وی با اعلام اینکه یکی از راه حل های کمک به صنعتگران و 
تولیدکنندگان اجرای دقیق و درست قوانین تصویب شده 
است، بیان کرد: اگر سیاست های اقتصاد مقاومتی به طور 
کامل اجرایی شوند، بسیاری از مشکلات اقتصادی کشور 
برطرف خواهد ش��د. نماینده م��ردم اصفهان در مجلس 
ش��ورای اس��لامی تاکید کرد: با توجه به اهمیت موضوع 
اقتصاد مقاومتی در توسعه کمی و کیفی تولید ملی، نباید 
این سیاس��ت ها با اقتصاد دولتی و ی��ا ریاضت اقتصادی 
اش��تباه گرفته ش��ود. وی گفت: یکی از مباحثی که در 
سیاست های اقتصاد مقاومتی موردتوجه ویژه قرارگرفته 
تاب آوری در برابر تاثیرات شکننده به ویژه در اقتصادهای 

درحال توسعه است. 

خبــر اول

رییس سازمان ملی استاندارد:

نمونه برداری از بنزین ۹ شهر در آبان 
رییس سازمان ملی استاندارد از نمونه برداری بنزین توزیع شده در 
۹ شهر طی آبان ماه خبر داد و گفت: در آزمون های قبلی، بین عدد 

اکتان بنزین وارداتی با استانداردها اختلاف وجود داشت.
نیره پیروزبخت اظهار داشت:ما در اسفند ۹۲ از خط توزیع بنزین در 
کشور نمونه برداری انجام دادیم،البته تفکیکی بین تولید و واردات 
نداش��تیم،بلکه از نظر نوع بنزین یعنی معمولی، س��وپر یا یورو ۴ 
تفکیک قائل شدیم. وی تصریح کرد: در نمونه برداری اسفند ۹۲ 
در بنزین یورو ۴ توزیع شده در کشور مشکلی وجود نداشت، ولی 

در بنزین سوپر و معمولی مواردی مشاهده شد که البته مسوولان 
مربوطه نیز اعلام کرده بودند هنوز بنزین معمولی به سطح یورو ۴ 
نرسیده است. پیروزبخت افزود: در مورد بنزین وارداتی نیز با توجه 
به مقررات سازمان ملی استاندارد، با وجود اینکه وزارت نفت آزمون 
این نوع بنزین را به شرکت های بازرسی خارج از کشور سپرده بود، 
ما نیز در داخل کشور آزمون هایی را انجام دادیم.وی ادامه داد: در 
این نمونه برداری ها به ویژه از لحاظ بنزن مشکلی وجود نداشت و 
میزان بنزن موجود در بنزین وارداتی مطابق استاندارد یورو ۴ بود.

خبــر

احتمال افزایش دوباره عوارض
 صادراتی چوب

درحالی  که با صفر ش��دن عوارض صادراتی چوب احتمال فش��ار بر 
چوب جنگلی بیشتر شده است، رییس س��ازمان جنگل ها، مراتع و 
آبخیزداری گفت: موضوع کاهش عوارض صادراتی چوب را پیگیری 
کرده ایم و این موضوع را با معاونت بازرگان��ی مطرح کرده  و آنها هم 

قول پیگیری داده اند.
 رییس سازمان  جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور گفت: با صادرات 
چوب مخالف هستیم و این موضوع را منعکس کرده ایم، زیرا در کشور 
در رابطه با مصرف آن مش��کلی نداریم و به آن نی��از داریم.خداکرم 
جلالی افزود: ایران یکی از واردکنندگان چوب اس��ت و سالانه یک 

میلیون مترمکعب چوب وارد می کنیم.
رییس س��ازمان  جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کش��ور با بیان اینکه 
موضوع کاهش عوارض صادراتی چ��وب را پیگیری کرده ایم، گفت: 

این موضوع با معاونت بازرگانی مطرح شده و قول پیگیری داده اند.



الکلیسم

هش��دار مس��وولان به ویژه مسوولان س��امت کش��ور به افزایش 
سوءمصرف الکل در کش��ور و لزوم توجه به پدیده » الکلیسم«چند 
وقتی است که مطرح می شود، پدیده ای که با بروز بیماری های مزمن 
و ایجاد مشکل در روابط بین فردی، خانوادگی، کاری و... در ارتباط 
است و حتی با برخی باورهای غلط عجین شده و آمارهای مرتبط با 

آن بر دامنه این نگرانی ها می افزاید. 
به نظر می رسد طی یکی، دو دهه گذشته نسبت به مصرف الکل در 
کشور دچار غفلت شده  و اقدامات لازم و موثری را برای پیشگیری از 
این موضوع انجام نشده است، ش��اید یک علت آن این موضوع بوده 
که خطر سوء مصرف مواد و توجه به آن، س��بب شده که مقداری از 

الکل غفلت شود. 
مصرف الکل از چند جهت قابل توجه اس��ت؛ ابتدا این که حتی یک 
مرتبه مصرف الکل هم می تواند برای ف��رد و خانواده و اطرافیان وی 
خطرناک باشد. ممکن است فرد یکبار الکل مصرف کند اما درخال 
این مصرف، دچار اختال س��طح هوشیاری ش��ده و سقوط و ضربه 
مغزی یا آس��یب های جسمی غیرقابل برگش��ت و حتی آسیب های 

منجر به فوت را همراه داشته باشد. 
 وجود برخی باورهای غلط درجامعه درباره مصرف الکل وجود دارد 
از جمله این اعتقادات اش��تباه آن اس��ت که تصور می شود، مصرف 
کم الکل ضرری ندارد و اینکه حتی مص��رف کم الکل می تواند برای 
بیماری های قلبی - عروقی مفید باشد، متاسفانه برخی پزشکان نیز 
این عقیده را رواج می دهند. این درحالیست که به هیچ وجه این طور 

نیست و هیچ منبع علمی چنین مباحثی را توصیه نمی کند. 
باور اش��تباه دیگ��ری در جامعه وج��ود دارد و آن اینکه کس��ی که 
وابستگی به مواد دارد برای ترک بهتر است الکل را جایگزین کند و از 

این طریق مواد مخدر را ترک کند. 
درحالی که این موضوع نیز از نظر علمی مردود اس��ت و فرد ممکن 
است به الکل اعتیاد یابد و اعتیاد به الکل در بسیاری موارد شدیدتر 
و خطرناک تر از اعتیاد به مواد مخدر اس��ت. بنابراین چنین باورهای 
غلطی نشان می دهد که پرداختن به مساله پیشگیری از مصرف الکل 

اهمیت زیادی دارد. 
عوارض کبدی، س��یروز کبدی، هپاتیت کبدی و در نهایت سرطان 
کبد، بیماری های لوزالمعده از جمله س��رطان لوز المعده، بیماری ها 
و سرطان های مری و معده و یک س��ری بیماری های سیستم مغز و 
اعصاب حتی از ن��وع غیرقابل درمان از جمله ع��وارض مصرف الکل 
هس��تند. عاوه بر این در هر زمان احتمال حوادث و تصادفات برای 

افرادی که الکل مصرف می کنند بیشتر از سایرین است. 
به گفته پزش��کان عوارض روان��ی الکل نیز متعدد اس��ت و می تواند 
به افس��ردگی، اضطراب و دیگ��ر بیماری ها که با اختال در س��طح 

هوشیاری و توجه فرد همراه است، منجر شود.
الکل همچنین می تواند اختال در حافظه و بیماری دمانس مغزی را 
به دنبال داشته باشد. یکی از عوارض مهم الکل اعتیاد است. عده ای 
از مردم تصور می کنند که الکل اعتیادآور نیست این درحالیست که 

درمان اعتیاد به الکل بسیار مشکل است. 
مشاهده شده که طاق، مشکات زناش��ویی، همسرآزاری و کودک 
آزاری در خانواده های دارای افراد معتاد به الکل بیش��تر از سایرین 
است. مشکات اجتماعی و مسائلی مانند غیبت از کار، از دست دادن 

شغل، افت وضعیت اقتصادی و ... نیز در این افراد بالاست. 
در سال های اخیر اخباری مبنی بر تولید الکل به صورت غیرقانونی 
در کارگاه ه��ای زیرپله ای و در برخ��ی منازل به گوش رس��یده که 
ممکن است تحت عنوان الکل طبی به مردم عرضه شود. این الکل ها 
می توانند بسیار خطرناک باش��ند و اگر در تولید آن دقت لازم نشود 

ممکن است به جای » اتانول«، »متانول« تولید شود. 
حتی مصرف مقادیرکم »متانول« می تواند به عوارض جسمی شدید 

مانند کوری و همچنین مرگ منجر شود. 
اخیرا نیز در یکی از استان های کشور در مراسمی از این الکل مصرف 
شده و به فوت چندین نفر و مسمومیت افراد زیادی منجر شده است. 
» متانول« از نظر ظاهری، رنگ و بو با الکل معمولی تفاوت عمده ای 

ندارد و غیرقابل تشخیص است. 
البته عرضه این نوع الکل های طبی در داروخانه ها از س��وی وزارت 
 بهداشت ممنوع شده  اس��ت، اما ممکن اس��ت برخی از داروخانه ها 
به صورت غیرقانونی این کار را انجام دهند که تخلف است. در مجموع 
خوشبختانه اقدام به این امر در داروخانه ها کم است، اما در مغازه ها 
مانند سوپری ها مشاهده می شود که این الکل ها را تحت عنوان الکل 
طبی به ف��روش می رس��انند و عمدتا افرادی که س��وء مصرف الکل 
دارند از آن استفاده می کنند. با توجه به این مسائل به نظر می رسد 
به میزان کافی به مساله پیش��گیری و درمان مصرف الکل در کشور 

پرداخته نشده است. 
برنامه جامع پیش��گیری، درمان و کاهش آس��یب مصرف الکل نیز 
توسط وزیر بهداشت به دانشگاه های علوم پزشکی کشورسال ها قبل 
اباغ شده و مقرر شده است دانشگاه ها با همکاری سایر دستگاه های 
استانی مرتبط برنامه های عملیاتی در راس��تای این برنامه جامع را 
داشته باشند و مداخات لازم را انجام دهند. بر اساس این برنامه باید 

یک سری مداخات در سال های آینده تدوین و اجرا شود. 

حکای��ت از آنجا آغاز ش��د ک��ه ریی��س اتحادیه 
تولیدکنن��دگان نان های صنعتی کش��ور ضمن 
انتقاد به ش��یوه نظارت وزارت بهداشت بر تولید 
مواد غذای��ی، اعام می کند که ح��دود دو درصد 
 از نان های بس��ته بندی ش��ده که در حال حاضر 
در فروشگاه ها عرضه می شود را نان های زیرپله ای 
بدون شناسنامه تشکیل داده اند که وزارت بهداشت باید با این امر 
مقابله کند. او تاکید می کند که نان های زیرپله ای شامل نان های 
بی نام و نشانی هس��تند که در آنها افزودنی های غیر مجاز همچون 

جوش شیرین و جوهر قند)بانکیت( اضافه می شود.
 او فعالی��ت وزارت بهداش��ت را ب��رای مقابل��ه باف��روش و توزیع 
محصولات زیرپله ای، ناکارآمد می د اند؛ چرا که وزارت بهداش��ت 
تاکنون تنها با کارخانه ه��ا و مراکز پخش نان مج��از مقابله کرده 
و بار پیگیری نان ه��ای زیرپل��ه ای را از دوش خود برداش��ته و در 
 پاس��خ می گویند ب��ه علت بی نام و نش��ان ب��ودن قاب��ل پیگیری 
نیست. حکایت زیرپله ای ها به نان فانتزی محدود نمی شود که این 
روزها دربازار موادغذایی شهر ردپای انواع خوراکی بی نام و نشان به 
وضوح دیده می شود و نباید تعجب کرد از آمار بالای بیماری هایی 

همانند سرطان و بیماری های قلبی در شهر.

   خان اول: دونات و پیراشکی
دو س��ال اخی��ر از حجم ف��روش گوش��فیل، دونات، پیراش��کی، 
 کیک ه��ای فل��ه، باقلوا و ان��واع هله هوله ه��ا و می��ان وعده های

 بی نام و نشان که آب میوه فروشی های شهر مسوولیت فروش آن 
را بر عهده داشتند، کاسته شده بود و تنها نوعی کیک با بسته بندی 
بهداشتی که تاریخ تولید و انقضا، آدرس کارخانه و پروانه بهداشتی 
بر آن درج شده بودبه همراه بستنی به فروش می رسید. از اواخرسال 
گذشته و ابتدای س��ال جاری، دوباره این تنقات غیر بهداشتی نه 
تنها در آب میوه فروش��ی های شهر دیده می ش��وند که دکه های 

مطبوعات و سوپری های شهر نیز به آن افزوده شده اند.
دون��ات و باقلواهای بی نام و نش��انی که با وانت و با ش��یوه ای غیر 
بهداش��تی نیز توزیع می ش��وند و این مس��اله نیز بر آلودگی آنها 
افزوده اس��ت. به این موارد می توان گوشفیل و بامیه هایی را افزود 
که عاوه بر مجه��ول الهویه بودن ب��ه صورت غیر بهداش��تی نیز 
فروخته می ش��وند. همه این میان وعده ها به س��بب شیوه پخت 
 و میزان مصرف بالای روغن، برای س��امتی مش��کاتی را ایجاد 
می کنند، در این شرایط وقتی پای تولید به شیوه زیرپله ای، عدم 
رعایت بهداشت و مواد مرغوب، استفاده از روغن های سوخته و در 
نهایت پخت در شرایطی غیر بهداش��تی به میان می آید می توان 

تصور کرد که چگونه سامت را به خطر می اندازند.

   خان دوم: شیرمال و پنجیک
مدتی است که محصولاتی نیمه شیرین به حالت نان های فانتزی 
گرد با نام شیرمال و یا پنجیک در پاستیک های معمولی و بدون 
هیچ گونه بس��ته بندی و شناسنامه تولید در س��وپری های شهر 
 توزیع شده و یا توسط دستفروش��ان در پیاده روها و میادین شهر 
به فروش می رسد. از آنجایی که این محصولات به حالت نان فانتزی  
اما درشرایط زیرپله ای پخت شده اند پس می توان گفت که برای 
کاهش هزینه تولید از آردهای نامرغوب، مواد شیرین کننده تقلبی و 
در نهایت از جوش شیرین برای حجیم شدن آن استفاده شده است. 
این محصولات معمولا در پاس��تیک های معمولی قرار داده شده 
که انتهای آن گره زده شده است. هیچ نام و نشانی از تولید کننده 
ندارد و البته در مواردی محدود، کاغذهای رنگین و کوچکی داخل 
بسته وجود دارد که نام نان با پسوند دیگری بر آن به چشم می خورد. 
گاهی اوقات شماره تلفن همراه برای دریافت سفارش برآن دیده می 
شود که البته پاسخگو نیز نیست. عدم شرایط بهداشتی در تولید، 
 بس��ته بندی وتوزیع را باید به ش��رایط فروش و نگهداری بسته ها

توسط دستفروشان باید افزود که بسته ها در زمان فروش روی زمین 

 و کنار پیاده رو قرار می گیرند و ش��ب هنگام داخ��ل کارتن و کنار 
مغازه ها جاخوش می کنند.

   خان سوم: فلافل
فافل، غذا یا میان وعده محبوب جوانان است که به واسطه قیمت 
مناسب، در صدر فروش فست فودهای ش��هر قرار گرفته است. در 
میان فروشندگان فست فود در اصفهان، تعداد اندکی هستند که 
خود اقدام به پخت فست فود می کنند و مابقی به گرم کردن فست 

فود توزیع شده، اکتفا کرده اند. 
فافل نیز در هنگام پخت باید در روغن شناور شود؛ بنابراین استفاده 
از روغن سالم و نسوخته، شرط اول است.  این روزها دیده می شود 
که پاکت های پاستیکی مملو از فافل باز هم توسط وانت در شهر 
توزیع می ش��ود که نه تنها شناس��نامه تولید ندارد که در بدترین 

شرایط ممکن توزیع و نگهداری می شود. 
فافل توزیع ش��ده در مغازه های فست فود و س��اندویچی درون 
پاستیک های بزرگ که انتهای آن گره زده شده، تحویل می شود و 
فافل توزیع شده در سوپری ها و یا مغازه های شور و ترشی فروشی، 
درون ظروف یکبار مصرف در دار و بدون شناس��نامه تولید، توزیع 

شده که اکثر اوقات ظرف مورد نظر آغشته به روغن است.
 مواد اصلی تشکیل دهنده فافل، نخود است؛ اما در بسیاری از کار

گاه های غیر مجاز از نان های کپک زده ساندویچی، نخودهای آلوده 
و آفت زده و روغن های سوخته و چند بار استفاده شده، برای تولید 

فافل استفاده می کنند.

   خان چهارم: نان
باید گذش��ت از نان هایی که در مغازه های نانوایی تولید می شود 
و مسوولان اس��تاندارد از استاندارد نبودن دس��تگاه های پخت و.. 
گایه کرده اند که این نان ها در مقابل آنچه امروز در بازار، سوپرها 
و مغازه های فست فود فروخته می شود، کیفیت مطلوب و وضعیت 

بهداشتی قابل قبولی دارد. 
نان خش��که های گرد و دراز، نان های بزرگ و کوچک به اصطاح 
محلی، نان های نازک و نان های فانتزی و... تنها بخش کوچکی از 

محصولات زیرپله ای را در اصفهان شامل می شود. 
هیچ یک از نان های گفته شده نه تنها بسته بندی بهداشتی ندارد، 
شناس��نامه تولید ندارد که در ش��رایط نامطلوب و درست زیر نور 
 آفتاب نگهداری ش��ده و بازهم با وانت توزیع می شوند و همچنین
  نان های بزرگ باگت و همبرگر را که درفست فودها توزیع می شوند

 نیز باید افزود. عاوه بر شیوه نامناسب توزیع که سال هاست بر سر 
آن بحث می شود که نباید بسته حاوی نان را کنار کوچه و پیاده رو و 
نزدیک درب مغازه در آفتاب رها کرد و رفت؛ امروز بحث توزیع نان 

های بی نام و نشان نیز مطرح است.
 هرچند در ابتدای ای��ن گزارش رییس اتحادیه ن��ان فانتزی های 
کش��ور از تولید تنها دودرصد ن��ان فانتزی به ص��ورت زیرپله ای 
گایه کرده ب��ود، اما آنچ��ه امروز مش��اهده می ش��ود توزیع نان 
باگت و همبرگری اس��ت که اکثر بس��ته بندی هایش نامناس��ب 

و غیر بهداش��تی در نایل��ون های بزرگی اس��ت که مطابق س��ایر 
تولیدات زیرپله ای، انتهایش گره خورده و فاقد هرگونه برچسب و 
 شناسنامه تولید بوده و توسط وانت یا ماشین های شخصی توزیع

 می شود.

   خان پنجم: چیپس
آنچه که درس��ال های اخیر تح��ت عنوان چیبس ه��ای خانگی 
عرضه می ش��ود، محص��ولات مجه��ول الهویه و غیر بهداش��تی 
اس��ت که در بس��ته های نامطلوب درس��وپری ها با قیمتی گزاف 
 به ف��روش می رس��د و متاس��فانه مش��تری ه��ای زی��ادی دارد.
 یک��ی از ب��زرگ تری��ن مراکزتولی��د غیرمج��از ای��ن هل��ه هوله

 غیر بهداشتی که در اصفهان منهدم شد در یک گاوداری فعالیت می 
کرده که نشان دهنده اوج آلودگی محصول تولید شده است. عاوه 
بر این، محصولات دیگری همانند انواع بامی��ه، نان خرمایی، انواع 
کلوچه و کیک نیز در سوپری ها در ظرف های یکبار مصرف دیده 
می شود که یا شناسنامه تولید ندارد و یا شناسنامه اش جعلی است.  
صحبت از سوسیس و کالباس گزافه اس��ت که تولیدات بهداشتی 
این محصول نیز منع مصرف دارد چه برسد به زیرپله ای هایش که 

فراوان است و خطرناک. 
ترشی ها، شورها و زیتون و خیارشورهایی که به صورت فله عرضه 
می شود و عموماً در بش��که های بزرگ آبی رنگ جابه جا می شود 
نیز شناس��نامه تولید ندارد و نه تنها بهداشتی نیست که به سبب 
مش��خص نبودن نوع س��رکه مصرفی می تواند خطرناک باشد. به 
این محصولات کشک های فله را نیز بیفزایید که در بهترین حالت 
به کپک آلوده هستند و از آرد و س��ایر مواد به جای کشک در آنها 

استفاده شده است.

   خان آخر: غیر مجاز است
مدیرگروه بهداشت محیط دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با صراحت 
اعام می کند که  هرگونه مواد غذایی که در مغازه ها و مراکز فروش 
عرضه می شود و تاریخ تولید و انقضا، پروانه بهداشتی و شناسنامه 
تولید ندارد، غیرمجاز است.  رفیعی همچنین تاکید می کند که مواد 
غذایی و نان ها باید بسته بندی بهداشتی و مجوز تولید داشته باشد. 
به گفته او محص��ولات غذایی زیرپله ای و بدون شناس��نامه تولید 
در کارگاه هایی تولید شده که به دور ازچش��م ماموران و بازرسان 

بهداشت بوده و بنابراین قابل مصرف نیست. 
مطابق آنچه که مرکز بهداشت اس��تان در آخرین نسخه آمارنامه 
اصفهان اعام کرده در سال91، تنها37درصد ازمراکزتهیه، توزیع 
و فروش مواد خوراکی و بهداشتی دارای معیار بوده و 60.8 دارای 
معیار بهس��ازی بوده اند. در آماربالا خبری از زیرپله ای ها نیست. 
همچنین در س��ال یادش��ده 12هزارو579 بازدید ازمراکز تهیه و 
توزیع کالا انجام شده که193متخلف به مراجع قضایی معرفی شده 

و 15واحد نیز تعطیل شده اند که البته باز هم زیرپله ای نبوده اند. 
مطابق معمول همیشه تعداد بازرسان اندک است و تخلف بی شمار. 
پس مراقب آنچه مصرف می کنید باشید و تخلفات را گزارش دهید.
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

مدیر کل محیط زیست استان خبر داد:

کنترل منابع ثابت ایجاد آلودگی در اصفهان 
منابع ثابت ایجاد آلودگی در اصفهان کنترل و مدیریت می شوند.

مدیرکل محیط زیست استان ضمن بیان این مطلب گفت: منازل 
و کارخانه ها به عنوان منابع ثابت آلودگی هستند که جهت کنترل 
آلودگی هوای اصفهان پیگیری های لازم برای کاهش مصرف انرژی 
انجام ش��ده اس��ت. ظهرابی ادامه داد: در این خصوص با پیگیری 
سازمان نظام مهندسی استان، تفاهم نامه ای با22 دستگاه اجرایی 
امضا ش��د تا از پتانس��یل های خود برای کاهش و کنترل مصرف 
انرژی در اصفهان انجام دهند. وی با بیان اینکه مصرف انرژی باید 

در اصفهان تا اندازه ای کم ش��ود که اعمال ضوابط لازم در ساخت 
و س��ازهای جدید با هوش��مند کردن سیس��تم مصرف انرژی در 

ساختمان ها لحاظ شود.
ظهرابی به آلودگی صنایع کوچک اشاره کرد و گفت: برای کاهش 
آلودگی هوا مقرر شد که تا پایان ش��ش ماهه نخست سال آینده 
ریخته گری ها و موزاییک س��ازان منتقل ش��وند تا آلاینده های 

زیست محیطی ناشی از فعالیت آنها کاهش یابد. 
به گفته اودر طرح کاهش جامع آلاینده های اصفهان، شرکت پخش 

فرآورده های نفتی و پالایشگاه به سبب تولید و توزیع بنزین یورو4 
فعالیت مناسبی را ارایه دادند. ظهرابی از اعام اسامی سازمان های 

غیرفعال خودداری کرد.

   مخالفت با برگزاری سیرک در اصفهان
ظهرابی از مخالفت محیط زیس��ت اس��تان با برگزاری سیرک در 
اصفهان خبر داد و گفت: در روزهای اخیر یکی از سیرک های بزرک 
کشور درخواست برپایی سیرک در اصفهان را داده بود که پذیرفته 

نشد. وی ادامه داد: در سیرک ها برای تربیت حیوانات از شیوه هایی 
همانند گرسنگی و یا آزارهای بی اندازه استفاده می شود که خاف 
اخاق است و مراجع تقلید هم این رفتار را خاف اعام کرده اند. وی 
درباره شیوه نگهداری از حیوانات و پرندگان در صفه و ناژوان گفت: 
از نظر محیط زیست استان، این مناطق تایید شده بوده و مشکل 
خاصی ندارد. ظهرابی ادامه داد: نوع تغذیه، حضور دامپزشک و محل 
نگهداری باید مورد تایید قرار گیرد. وی تصریح کرد که ما با سیرک 

مشکل نداریم به شرطی که بدون نمایش حیوانات باشد.

سلامتی که بر باد می رود؛

ردپای محصولات غذایی زیرپله ای در بازارشهر
پـاتوق

لیلی
زواره ای

الکلیسم

هش��دار مس��وولان به ویژه مسوولان س��امت کش��ور به افزایش 
سوءمصرف الکل در کش��ور و لزوم توجه به پدیده » الکلیسم«چند 
وقتی است که مطرح می شود، پدیده ای که با بروز بیماری های مزمن 
و ایجاد مشکل در روابط بین فردی، خانوادگی، کاری و... در ارتباط 
است و حتی با برخی باورهای غلط عجین شده و آمارهای مرتبط با 

آن بر دامنه این نگرانی ها می افزاید. 
به نظر می رسد طی یکی، دو دهه گذشته نسبت به مصرف الکل در 
کشور دچار غفلت شده  و اقدامات لازم و موثری را برای پیشگیری از 
این موضوع انجام نشده است، ش��اید یک علت آن این موضوع بوده 
که خطر سوء مصرف مواد و توجه به آن، س��بب شده که مقداری از 

الکل غفلت شود. 
مصرف الکل از چند جهت قابل توجه اس��ت؛ ابتدا این که حتی یک 
مرتبه مصرف الکل هم می تواند برای ف��رد و خانواده و اطرافیان وی 
خطرناک باشد. ممکن است فرد یکبار الکل مصرف کند اما درخال 
این مصرف، دچار اختال س��طح هوشیاری ش��ده و سقوط و ضربه 
مغزی یا آس��یب های جسمی غیرقابل برگش��ت و حتی آسیب های 

منجر به فوت را همراه داشته باشد. 
 وجود برخی باورهای غلط درجامعه درباره مصرف الکل وجود دارد 
از جمله این اعتقادات اش��تباه آن اس��ت که تصور می شود، مصرف 
کم الکل ضرری ندارد و اینکه حتی مص��رف کم الکل می تواند برای 
بیماری های قلبی - عروقی مفید باشد، متاسفانه برخی پزشکان نیز 
این عقیده را رواج می دهند. این درحالیست که به هیچ وجه این طور 

نیست و هیچ منبع علمی چنین مباحثی را توصیه نمی کند. 
باور اش��تباه دیگ��ری در جامعه وج��ود دارد و آن اینکه کس��ی که 
وابستگی به مواد دارد برای ترک بهتر است الکل را جایگزین کند و از 

این طریق مواد مخدر را ترک کند. 
درحالی که این موضوع نیز از نظر علمی مردود اس��ت و فرد ممکن 
است به الکل اعتیاد یابد و اعتیاد به الکل در بسیاری موارد شدیدتر 
و خطرناک تر از اعتیاد به مواد مخدر اس��ت. بنابراین چنین باورهای 
غلطی نشان می دهد که پرداختن به مساله پیشگیری از مصرف الکل 

اهمیت زیادی دارد. 
عوارض کبدی، س��یروز کبدی، هپاتیت کبدی و در نهایت سرطان 
کبد، بیماری های لوزالمعده از جمله س��رطان لوز المعده، بیماری ها 
و سرطان های مری و معده و یک س��ری بیماری های سیستم مغز و 
اعصاب حتی از ن��وع غیرقابل درمان از جمله ع��وارض مصرف الکل 
هس��تند. عاوه بر این در هر زمان احتمال حوادث و تصادفات برای 

افرادی که الکل مصرف می کنند بیشتر از سایرین است. 
به گفته پزش��کان عوارض روان��ی الکل نیز متعدد اس��ت و می تواند 

حکای��ت از آنجا آغاز ش��د که ریی��س اتحادیه 
تولیدکنندگان نان های صنعتی کش��ور ضمن 
انتقاد به شیوه نظارت وزارت بهداشت بر تولید 
مواد غذایی، اعام می کند که حدود دو درصد 
 از نان های بس��ته بندی شده که در حال حاضر 
در فروش��گاه ها عرض��ه می ش��ود را نان ه��ای 
زیرپله ای بدون شناسنامه تش��کیل داده اند که وزارت بهداشت 
باید با این امر مقابله کند. او تاکید می کند که نان های زیرپله ای 
شامل نان های بی نام و نشانی هس��تند که در آنها افزودنی های 
غیر مجاز همچون جوش شیرین و جوهر قند)بانکیت( اضافه 
می ش��ود. او فعالیت وزارت بهداش��ت را برای مقابله بافروش و 
توزیع محصولات زیرپل��ه ای، ناکارآمد می د اند؛ چرا که وزارت 
بهداشت تاکنون تنها با کارخانه ها و مراکز پخش نان مجاز مقابله 
کرده و بار پیگیری نان های زیرپله ای را از دوش خود برداش��ته 
 و در پاسخ می گویند به علت بی نام و نشان بودن قابل پیگیری 
نیست. حکایت زیرپله ای ها به نان فانتزی محدود نمی شود که 

این روزها دربازار موادغذایی شهر ردپای انواع خوراکی بی نام و 
نشان به وضوح دیده می ش��ود و نباید تعجب کرد از آمار بالای 

بیماری هایی همانند سرطان و بیماری های قلبی در شهر.

   خان اول: دونات و پیراشکی
دو س��ال اخیر از حجم فروش گوش��فیل، دونات، پیراش��کی، 
 کیک های فل��ه، باقلوا و ان��واع هله هوله ها و می��ان وعده های

 بی نام و نشان که آب میوه فروشی های شهر مسوولیت فروش 
آن را بر عهده داش��تند، کاسته ش��ده بود و تنها نوعی کیک با 
بسته بندی بهداشتی که تاریخ تولید و انقضا، آدرس کارخانه و 
پروانه بهداشتی بر آن درج شده بودبه همراه بستنی به فروش 
می رسید. از اواخرسال گذشته و ابتدای سال جاری، دوباره این 
تنقات غیر بهداش��تی نه تنها در آب میوه فروش��ی های شهر 
دیده می شوند که دکه های مطبوعات و سوپری های شهر نیز 

به آن افزوده شده اند.
دونات و باقلواه��ای بی نام و نش��انی که با وانت و با ش��یوه ای 

غیر بهداشتی نیز توزیع می شوند و این مس��اله نیز بر آلودگی 
آنه��ا افزوده اس��ت. ب��ه این م��وارد م��ی توان 
گوش��فیل و بامیه های��ی را افزود ک��ه عاوه بر 
مجه��ول الهویه بودن به صورت غیر بهداش��تی 
نیز فروخته می ش��وند. همه این میان وعده ها 
به س��بب ش��یوه پخت و میزان مص��رف بالای 
 روغ��ن، ب��رای س��امتی مش��کاتی را ایجاد 
می کنند، در این ش��رایط وقتی پ��ای تولید به 
ش��یوه زیرپله ای، عدم رعایت بهداش��ت و مواد 
مرغوب، استفاده از روغن های سوخته و در نهایت 
پخت در شرایطی غیر بهداشتی به میان می آید می 
توان تصور ک��رد که چگونه س��امت را به خطر 

می اندازند.

   خان دوم: شیرمال و پنجیک
مدتی است که محصولاتی نیمه شیرین به حالت 
نان های فانتزی گرد با نام ش��یرمال و یا پنجیک 
در پاس��تیک ه��ای معمولی و ب��دون هیچ گونه 

بس��ته بندی و شناس��نامه تولید در س��وپری های ش��هر توزیع 
 ش��ده و یا توس��ط دستفروش��ان در پیاده روها و میادین ش��هر 
به فروش می رسد. از آنجایی که این محصولات به حالت نان فانتزی  
اما درشرایط زیرپله ای پخت شده اند پس می توان گفت که برای 
کاهش هزینه تولید از آردهای نامرغوب، مواد شیرین کننده تقلبی 
و در نهایت از جوش ش��یرین برای حجیم شدن آن استفاده شده 
است. این محصولات معمولا در پاستیک های معمولی قرار داده 
شده که انتهای آن گره زده شده اس��ت. هیچ نام و نشانی از تولید 
کننده ندارد و البته در مواردی محدود، کاغذهای رنگین و کوچکی 
داخل بسته وجود دارد که نام نان با پسوند دیگری بر آن به چشم 
می خورد. گاهی اوقات شماره تلفن همراه برای دریافت سفارش 
برآن دیده می ش��ود که البته پاس��خگو نیز نیس��ت. عدم شرایط 
بهداشتی در تولید، بس��ته بندی وتوزیع را باید به شرایط فروش 
و نگهداری بسته ها توسط دستفروشان باید افزود که بسته ها در 

زمان فروش روی زمین و کنار پیاده رو قرار می گیرند و شب هنگام 
داخل کارتن و کنار مغازه ها جاخوش می کنند.

   خان سوم: فلافل
فافل، غذا یا میان وعده محبوب جوانان اس��ت 
که به واس��طه قیمت مناس��ب، در صدر فروش 
فس��ت فودهای شهر قرار گرفته اس��ت. در میان 
فروشندگان فست فود در اصفهان، تعداد اندکی 
هستند که خود اقدام به پخت فست فود می کنند 
و مابقی به گرم کردن فست فود توزیع شده، اکتفا 
کرده اند. فافل نیز در هنگام پخت باید در روغن 
شناور ش��ود؛ بنابراین اس��تفاده از روغن سالم و 

نسوخته، شرط اول است.
 ای��ن روزه��ا دیده م��ی ش��ود که پاک��ت های 
پاس��تیکی مملو از فافل باز هم توس��ط وانت 
در ش��هر توزیع می ش��ود که نه تنها شناسنامه 
تولید ندارد که در بدترین شرایط ممکن توزیع و 
 نگهداری می شود. فافل توزیع شده در مغازه های

ه��ای  پاس��تیک  درون  س��اندویچی  و  ف��ود  فس��ت 
 ب��زرگ ک��ه انته��ای آن گ��ره زده ش��ده، تحوی��ل م��ی ش��ود 
و فافل توزیع شده در س��وپری ها و یا مغازه های شور و ترشی 
فروش��ی، درون ظروف یکبار مصرف در دار و بدون شناسنامه 
تولید، توزیع ش��ده که اکثر اوقات ظرف مورد نظر آغش��ته به 

روغن است.
مواد اصلی تشکیل دهنده فافل، نخود اس��ت؛ اما در بسیاری 
از کارگاه ه��ای غیر مجاز از ن��ان های کپک زده س��اندویچی، 
نخودهای آل��وده و آف��ت زده و روغن های س��وخته و چند بار 

استفاده شده، برای تولید فافل استفاده می کنند.

   خان چهارم: نان
باید گذشت از نان هایی که در مغازه های نانوایی تولید می شود 
و مسوولان استاندارد از اس��تاندارد نبودن دستگاه های پخت 
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

مدیر کل محیط زیست استان خبر داد:

کنترل منابع ثابت ایجاد آلودگی در اصفهان 
منابع ثابت ایجاد آلودگی در اصفهان کنترل و مدیریت می شوند.

مدیرکل محیط زیست استان ضمن بیان این مطلب گفت: منازل 
و کارخانه ها به عنوان منابع ثابت آلودگی هستند که جهت کنترل 
آلودگی هوای اصفهان پیگیری های لازم برای کاهش مصرف انرژی 
انجام ش��ده اس��ت. ظهرابی ادامه داد: در این خصوص با پیگیری 
سازمان نظام مهندسی استان، تفاهم نامه ای با22 دستگاه اجرایی 
امضا ش��د تا از پتانس��یل های خود برای کاهش و کنترل مصرف 
انرژی در اصفهان انجام دهند. وی با بیان اینکه مصرف انرژی باید 

در اصفهان تا اندازه ای کم ش��ود که اعمال ضوابط لازم در ساخت 
و س��ازهای جدید با هوش��مند کردن سیس��تم مصرف انرژی در 

ساختمان ها لحاظ شود.
ظهرابی به آلودگی صنایع کوچک اشاره کرد و گفت: برای کاهش 
آلودگی هوا مقرر شد که تا پایان ش��ش ماهه نخست سال آینده 
ریخته گری ها و موزاییک س��ازان منتقل ش��وند تا آلاینده های 

زیست محیطی ناشی از فعالیت آنها کاهش یابد. 
به گفته اودر طرح کاهش جامع آلاینده های اصفهان، شرکت پخش 

فرآورده های نفتی و پالایشگاه به سبب تولید و توزیع بنزین یورو4 
فعالیت مناسبی را ارایه دادند. ظهرابی از اعام اسامی سازمان های 

غیرفعال خودداری کرد.

   مخالفت با برگزاری سیرک در اصفهان
ظهرابی از مخالفت محیط زیس��ت اس��تان با برگزاری سیرک در 
اصفهان خبر داد و گفت: در روزهای اخیر یکی از سیرک های بزرک 
کشور درخواست برپایی سیرک در اصفهان را داده بود که پذیرفته 

نشد. وی ادامه داد: در سیرک ها برای تربیت حیوانات از شیوه هایی 
همانند گرسنگی و یا آزارهای بی اندازه استفاده می شود که خاف 
اخاق است و مراجع تقلید هم این رفتار را خاف اعام کرده اند. وی 
درباره شیوه نگهداری از حیوانات و پرندگان در صفه و ناژوان گفت: 
از نظر محیط زیست استان، این مناطق تایید شده بوده و مشکل 
خاصی ندارد. ظهرابی ادامه داد: نوع تغذیه، حضور دامپزشک و محل 
نگهداری باید مورد تایید قرار گیرد. وی تصریح کرد که ما با سیرک 

مشکل نداریم به شرطی که بدون نمایش حیوانات باشد.

سلامتی که بر باد می رود؛

ردپای محصولات غذایی زیرپله ای در بازارشهر
پـاتوق

لیلی
زواره ای

هرگونه مواد غذایی 
که در مغازه ها و 

مراکز فروش عرضه 
می شود و تاریخ 

تولید و انقضا، 
پروانه بهداشتی و 
شناسنامه تولید 
ندارد، غیرمجاز 

است

در راستای دیدار نخبگان، پژوهشگران، ورزشکاران 
و اساتید دانشگاه بیست و یکم آبان ماه دکتر عباس 
یزدان پناه رییس هیات ورزش های بیماران خاص 
اس��تان اصفهان، ملی پوش��ان اصفهان��ی بیماران 
خاص به همراه رییس و دیگر مسوولین فدراسیون 
ورزش های بیماران خاص به دیدار آیت الله هاشمی 
رفسنجانی رییس مجمع تشخیص مصحلت نظام 
رفتند. در این دیدار حضار دیدگاه ها و نظرات خود 
در خصوص مشکات پیش روی ورزشکارن بیماران 
خاص را به محضر رییس مجمع تشخیص مصلحت 

نظام رساندند

 عض�و فراکس�یون ورزش ه�ای رزمی و 
قهرمانی مجلس و استاندار اصفهان در غرفه 

روزنامه های اصفهانی
 در چهارمین روز نمایش��گاه بین المللی مطبوعات 
و خبرگزاری ها مهندس رس��ول برزگر اس��تاندار 
اصفهان و دکت��ر عباس یزدان پن��اه عضو کارگروه 
فراکس��یون ورزش های رزمی و قهرمانی مجلس 
شورای اسامی و هیات همراه ابتدا از غرفه روزنامه 
های اصفهانی )اصفهان زیبا، اصفهان امروز( و سپس 
غرفه های خبرگزاری ها و روزنامه یاران امروز بازدید 
کردند. همچنین دکتر یزدان پناه در بازدید از غرفه 

اصفهان زیبا از اطاع رسانی این روزنامه در تمامی 
بخش ها از جمله ورزش از مسوولین و خبرنگاران 

این رسانه تقدیر و تشکر کرد. 

  دیدار دکتر یزدان پناه با رییس دانشگاه 
آزاد یادگار امام )ره(

جهت تعام��ل میان هی��ات ورزش ه��ای بیماران 
خاص اس��تان اصفهان و دانش��گاه آزاد اس��امی 
یادگار ام��ام )ره(، دکتر عباس ی��زدان پناه رییس 
هیات ورزش های بیماران خاص اس��تان اصفهان 
و عضو کارگروه فراکس��یون ورزش ه��ای رزمی و 

قهرمانی مجلس شورای اسامی با حجت الاسام 
و المس��لمین دکتر موس��وی رییس دانشگاه آزاد 
اس��امی ی��ادگار ام��ام )ره( دی��دار و در خصوص 
موضوعات ورزشکاران دانش��جو به بحث و گفت و 

گو نشستند.
 در این دیدار دکتر یزدان پناه با اش��اره به موفقیت 
های ورزش��کاران بیماران خاص اف��زود: تعدادی 
از ملی پوش��ان بیماران خاص از اصفهان هس��تند 
و تاکن��ون در میادی��ن جهان��ی، آس��یایی و بین 
 الملل��ی افتخ��ارات بس��یاری را برای کش��ورمان 

کسب کرده اند. 

  دیدارمسوولین هیات بیماران خاص و ملی پوشان اصفهانی
 با  رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام 



وضعيت مصدوميت  سيف پناهي 
نامشخص است

پويا س��يف پناهي، دفاع چپ تيم فوتبال ذوب آهن از جمله مصدومان 
شهرآورد دوس��تانه اصفهان بود كه در اين ديدار از ناحيه زانو مصدوم و 

تعويض شد. 
شريفيان پور، پزش��ك تيم فوتبال ذوب آهن درباره وضعيت اين بازيكن 
گفت: زانوي سيف پناهي فعلا تورم ندارد،اما منتظريم تا ام. آر. آي گرفته و 
نتيجه آن مشخص شود. وي با اشاره به اينكه احتمال دارد،رباط صليبي اين 
بازيكن پاره شده باشد،گفت: اميدواريم اين طور نباشد، چون بايد به مدت 
طولاني از تمرين و مسابقه دور باشد،اما همه چيز فردا مشخص مي شود. 

حيدري، نماينده فدراسيون 
در ليگ جهانی كشتي شد

عليرضا حيدري، نايب رييس فدراسيون كشتي به عنوان نماينده رسمي 
فدراس��يون در نخس��تين دوره رقابت هاي ليگ جهاني كشتي آزاد در 
جويبار معرفي شد. نخستين دوره رقابت هاي ليگ جهاني كشتي آزاد 
روزهاي 6 و 7 آذرماه به ميزباني س��الن مهدي حاجي زاده شهرس��تان 
جويبار استان مازندران برگزار مي شود. تاكنون 15 كشور از جمله آمريكا،  
كوبا،  مغولستان،  آذربايجان،  روسيه و تركيه براي حضور در نخستين دوره 

رقابت های ليگ جهانی كشتي آزاد اعلام آمادگي كرده اند.

هاشمی دوباره رييس 
فدراسيون تيراندازی شد

انتخابات فدراسيون تيراندازی از س��اعت 10 ديروز در آكادمی ملی 
المپيك با رياست غلامرضا شعبانی بهار، معاون ورزش همگانی وزارت 
ورزش برگزار ش��د.مرضيه اكبرآبادی، مهين فرهادی زاده، فريدون 
رييسی، مصطفی پورحس��ين، بهزاد ملكی، س��يد مهدی هاشمی، 
محمد رفيع رفيعی نيا، ميرفرامرز حس��ينی خانش��ان، علی دادگر، 
سيدمحمد كيمياگر، اس��دالله حيدری، علی برق پيما، امير مرادی، 
نواب نوری، احمد اسدزاده، عبدالمهدی نصيرزاده، مريم وطن دوست 
نامزدهای رياست فدراسيون تيراندازی بودند.رفيعی نيا، اكبرآبادی، 
وطن دوس��ت، كيميافرد، حيدری و فرامرز حس��ينی، عبدالمهدی 
نصيرزاده، نواب نوری و امير مرادی پيش از رای گيری انصراف خود 
را اعلام كردند. اين انتخابات به دور دوم كش��يد. مهدی هاشمی 19 
و دادگر 15 رای كس��ب كردند و راهی دور دوم شدند. ملكی 5 رای 

و رييس نيز يك رای كسب كردند و يك رای نيز باطل اعلام شد.

اشتيليکه: خوشحالم با تيم اول آسيا 
بازی می كنيم

اشتيليكه، سرمربی تيم فوتبال كره جنوبی در كنفرانس خبری پيش 
از ديدار دوستانه ايران و كره جنوبی عنوان كرد: در وهله اول تشكر 
می كنم وبايد بگويم خوشحالم برای ما اين فرصت فراهم شد تا مقابل 
تيم رده اول در آس��يا بازی كنيم. وی افزود: يك نتيجه بسيار خوب 
مقابل اردن به دست آورديم و به همين دليل با اعتماد به نفس بالايی 
وارد ايران ش��ديم. می دانيم اگر بخواهيم مقابل ايران پيروز ميدان 
باشيم كار س��ختی خواهيم داشت.س��رمربی تيم فوتبال كره گفت: 
نمی توانم بگويم بازی 2 تيم مقتدر، چرا كه كره جنوبی در رده چهارم 
رنكينگ آس��يا قرار دارد و ما تلاش می كنيم تا در نحوه بازی كردن 
تيم تاثيرگذار باشيم و بتوانيم شرايط ذهنی بازيكنان را تغيير دهيم.

اش��تيليكه ادامه داد: تصور می كنم در راه مهم��ی قدم می زنيم. اين 
چهارمين بازی است كه به عنوان سرمربی كره جنوبی روی نيمكت 
می نش��ينم. ما پيش از اين 2 برد و 2 شكست داش��ته ايم و دو بازی 
تداركاتی مقابل پاراگوئه و كاستاريكا داشته ايم. وی گفت: می توانيم 
پيشرفت بسيار زيادی داشته باشيم و ما هم مثل تيم ايران و كارلوس 

كی روش به موفقيت و صعود در جام ملت های آسيا فكر می كنيم.

توپ طلای جام جهانی كوچک 
به يک ايرانی رسيد

حسين طيبی، بازيكن تيم ملی فوتسال ايران با به ثمر رساندن 9 گل در 
رقابت های گرندپری 2014 موفق شد بالاتر از فالكائو، آقای گل ديرينه اين 
جام قرار بگيرد و توپ طلا را از آن خود كند. برزيلی ها برای اينكه دست 
ستاره بين المللی شان هم از كاپ خالی نماند، كاپ برترين بازيكن جام 
را به فالكائو دادند تا سالن برگزاری جام و مراسم اهدای جوايز در حضور 
تماشاگران برزيلی كه علاقه زيادی به فالكائو دارند، شور و هيجان ديگری 
به خود بگيرد. حسين طيبی در مسابقات فوتسال قهرمانی آسيا 2014 

هم به عنوان بهترين گلزن انتخاب شده بود.

انتقال احتمالي خالقي فر به پرسپوليس
دو تيم فوتبال راه آهن و پرسپوليس در نيم فصل، با يكديگر بازيكن جابجا 
خواهند كرد.در پی انتشار شايعاتی مبنی بر انتقال يك يا دو بازيكن راه آهن 
به پرسپوليس، دستيار اول حميد استيلی اين خبر را تاييد كرد. مهدی 
حسينی نسب در پاسخ به اين سوال كه آيا احتمال دارد، بازيكنی از راه آهن 
به پرسپوليس برود،گفت: با توجه به علاقه قلبی حميد استيلی قرار است 
در نيم فصل رضا خالقی فر يا هر بازيكنی از راه آهن كه مورد توجه حميد 
درخشان قرار دارد به اين تيم منتقل شود. البته به گونه ای كه پرسپوليس 

نيز بازيكنان مورد نظر استيلی را در اختيار راه آهن قرار دهد.

قاسم حدادی فر: بازي بسيار مهمي با پديده داريم دولو جانشين مشحون
هافبك تيم فوتبال ذوب آهن گفت: تصميم در خصوص ماندن و 
يا رفتن من بر عهده باشگاه ذوب آهن است و اگر باشگاه تصميم 
بگيرد به پرسپوليس خواهم رفت. قاسم حدادی فر، هافبك تيم 
فوتبال ذوب آهن در خصوص وضعيت و شرايط ذوب آهن اظهار 
داشت: شرايط ذوب آهن نسبتا خوب است و با سه امتيازی كه در 
ديدار اخير خود در چارچوب رقابت های ليگ برتر كسب كرديم 
وضعيتمان بهتر ش��د. وی افزود: بازی بسيار مهمی با تيم پديده 
مشهد داريم كه ديداری حساسی برای ذوب آهن تلقی می شود، 
چرا كه با كس��ب امتياز در آن ديدار خواهيم توانس��ت خود را از 

انتهای جدول جدا كنيم و از تيم های قعر جدولی فاصله بگيريم. 
گرچه اين ديدار دش��وار اس��ت، اما تيم تمرينات خوبی را پشت 
 سر گذاش��ته و خود را برای اين بازی آماده می كنيم.حدادی فر 
در خصوص ش��ايعات معاوضه وی ب��ا پيام صادقي��ان در نقل و 
انتقالات نيم فصل گفت: همه چيز در دست باشگاه است و من با 
باشگاه قرارداد دارم، بنابراين تصميمات آن را اجرا می كنم. وی در 
پاسخ به سوالی پيرامون تمايل وی برای پيوستن به پرسپوليس 
و جدايی از ذوب آهن ابراز داش��ت: اگر باشگاه تصميم بگيرد، به 

پرسپوليس خواهم رفت.

وزير ورزش و جوان��ان در حكمي رمضانعلي دول��و را به عنوان 
سرپرست فدراسيون بسكتبال منصوب كرد. محمود گودرزی 
در حكمی رمضانعالی دولو را به عنوان سرپرس��ت فدراسيون 
بس��كتبال منصوب ك��رد. در حك��م وزي��ر ورزش و جوانان به 
دلو آمده اس��ت: » با توجه به تعهد و تجرب��ه جنابعالی در امور 
مديريتی و به استناد اختيارات مندرج در ذيل ماه 10 اساسنامه 
فدراسيون های ورزشی به موجب اين ابلاغ به عنوان » سرپرست 
فدراسيون بسكتبال« منصوب می شويد. شايسته است، ضمن 
انجام امور جاری فدراسيون با هماهنگی معاونت توسعه ورزش 

قهرمانی و حرفه ای در اس��رع وقت نس��بت به برگزاری مجمع 
انتخاباتی فدراسيون اقدام نماييد.توفيق روز افزون جنابعالی را از 

درگاه ايزد متعال خواستارم.« 
رمضانعلی دولو پيش تر دبير فدراسيون ناشنوايان بوده است. 
گفتنی است محمود مش��حون از س��ال ۸1 به عنوان رييس 
فدراسيون بسكتبال انتخاب ش��د و اكنون بعد از 12 سالن از 
اين سمت كنار رفت. مشحون كه بازنشسته محسوب مي شود 
طبق قوانين وزارت ورزش و جوانان اجازه حضور در انتخابات 

اين فدراسيون را ندارد.

تمديد مهلت فولاد مباركه براي 
آغاز عمليات اجرايي نقش جهان

مديركل ورزش و جوانان استان اصفهان از تعيين تكليف 
ورزشگاه نقش جهان براي آغاز عمليات اجرايي توسط 

شركت فولاد مباركه، تا پانزدهم آذر، خبر داد.
در سفر جهانگيري، معاون اول رييس جمهور و گودرزي، وزير 
ورزش و جوانان به اصفهان مذاكراتي پيرامون تفويض اختيار 
و واگذاري مديريت اجرايي ورزشگاه نقش جهان به يكي از دو 
نهاد شهرداري اصفهان و شركت فولاد مباركه صورت گرفت 
كه در نهايت بعد از بررسي صرفه و صلاح اين پروژه، تكميل 
ورزش��گاه نقش جهان و بهره برداری از آن به شركت فولاد 

مباركه واگذار شد. 
اين خبر 2۸ مهر ماه و در پايان جلس��ه رس��مي اس��تاندار، 
مديرعامل شركت توسعه و نگهداری اماكن ورزشی كشور، 
معاون هماهنگي امور عمراني استانداري، شهردار اصفهان و 
مديرعامل شركت فولاد مباركه از سوي دكتر رسول زرگر پور 

استاندار اصفهان اعلام شد. 
استاندار اصفهان با اعلام واگذاري قطعي ورزشگاه نقش 
جهان به فولاد مباركه تاكيد كرد ك��ه در طول يك ماه 
آينده مواردي همچون تعيين جزييات مفاد تفاهم نامه، 
احصای ليس��ت كارهای باقی مانده و برآورد هرينه های 
آن و همچنين مشخص شدن وضعيت پيمانكار بايد در 
قالب كميته مذكور تعيين تكليف گردد و فولاد مباركه 
موظف اس��ت پس از پايان بازه زماني يك ماه نسبت به 

شروع عمليات اجرايي اقدام كند.
 اما امروز 26 آب��ان، دو روز مانده به پاي��ان مهلت مقرر، 
مديركل ورزش و جوانان اس��تان اصفهان از تمديد اين 

زمان خبر داد. 
دكتر محمد سلطان حس��يني اظهار داشت: هنوز چند 
روزي به زمان اعلام شده باقي است اما مهلت يك ماهه 

تعيين شده تا پانزدهم آذر ماه تمديد شد. 

بعد از جام جهاني ديگر ديدار درس��ت و حسابي از تيم ملي نديده 
بوديم.

 ايران كه در رقابت هاي جام جهاني به جز بازي با بوسني كيفيت، 
در دو ديدار ديگر خوب كار كرده و نتايج خوبي را گرفته بود، پس 
از اين بازي ها به خواب رفت و به جز اردويي كه چند روزي برگزار 
ش��د و ايران در پرتغال به اردو رفت حالا اين فرصت فراهم است تا 
بازيكنان ايران زير نظر سرمربي خود براي جام ملت ها آماده شوند.

در آستانه اين جام اما آمادگي شاگردان كي روش در مصاف با تيمي 
كه بهترين تيم آسياست، يعني كره جنوبي محكي جدي خواهد 
خورد. شايد مهم ترين اتفاقي كه بش��ود آن را از بازي ايران و كره 
طلب كرد، بازگرداندن شور ملي به ورزشگاه آزادي است. اين اولين 
بازي خانگي ما بعد از جام جهاني اس��ت و چرا نبايد انتظار داشته 

باشيم، حداقل نيمي از ورزشگاه آزادي پر شود؟

     به استاديوم بياييد
تيم ملی فوتبال ايران در حالی جدی ترين مسابقه تداركاتی خود 
قبل از جام ملت های آسيا را برگزار می  كند كه فوتبال ايران با وجود 
معرفی س��تاره های كمابيش متفاوت و درخشان، هنوز در جلب 
توجه هواداران قديمی خود ناكام اس��ت. در فصل تازه، ورزش��گاه 
آزادی كمترين ميزان تماش��اگر تاريخ در يك نيم فصل را داشته 
و تنها ش��ايد در دربی هفته آينده دو تيم بزرگ تهرانی پر شود. اما 
از آنجا كه بازی های ملی ايران به شدت مورد توجه هواداران بوده 
است، شايد دور از انتظار نباشد كه حداقل طبقه اول ورزشگاه آزادی 
برای تماشای مهم ترين مسابقه ملی فوتبال آسيا، پر شود. اگرچه 
خيلی ها می  گويند نهايتا بيش از 20هزارنفر به ورزش��گاه آزادی 
نخواهند آمد.اين يك درخواس��ت كتبی با امضای همه بازيكنان 
تيم ملی و س��رمربی آن اس��ت. آنها دوس��ت دارند، بعد از نمايش 

خوبشان در جام جهانی، اگرچه ماه ها از آن می  گذرد، نفس شما را 
پشت سرشان حس كنند. اين يك فرصت 90 دقيقه ای كمياب برای 
قدردانی از آنهاست و البته برای يك دورهمی چند ده هزارنفری و 
ديدن ستاره های تيم ملی فوتبال ايران كه متعلق به همه ماست.

البته نبايد فراموش كرد كه دعوت از مردم براي حمايت از تيم ملي 
در تمامي دنيا منسوخ شده است، ولي به هر ترتيب ممكن اتفاقي 
كه اين روزها مي بينيم اتفاقي است كه ما را براي اين بازي ملي به 

التماس به مردم وادار مي كند.

     ايران و كره در يک نگاه
پيشينه جدال ايران و كره جنوبی به 56 سال پيش بازمی گردد. از 
بازی های آسيايی 195۸ توكيو كه نخستين رقابت دو تيم بود و با 
برتری پرگل كره ای ها به پايان رسيد تا پيروزی رويايی در ورزشگاه 
مونسو و راهيابی به جام جهانی 2014 برزيل، اين دو تيم 27 مرتبه 
برابر هم به ميدان رفته اند.در اين ديدارها، سهم ملی پوشان فوتبال 

ايران 11 پيروزی، 9 شكست و 7 تساوی بوده است. 
البته چشم بادامی ها دوبار در ضربات پنالتی ايران را مغلوب كردند 
كه اگر اين دو مسابقه را هم جزو پيروزی های كره به حساب آوريم، 
دو تيم در تعداد برد در عدد 11 مساوی می شوند.تيم ايران در اين 
بازی ها ۳0 مرتبه دروازه كره  جنوبی را باز كرده اما ۳2 مرتبه از اين 
تيم گل خورده اس��ت. همان طور كه اشاره شد دو بازی آنها هم به 
ضربات پنالتی كشيده شد كه 6 پنالتی ايران 9 پنالتی كره ای به گل 

تبديل شده است.

     بعد فني مصاف ايران با كره جنوبي
اكنون اين فرصت هست كه ايران در ديدار با كره جنوبي نشان دهد 
در چه ميزان از آمادگي براي حضور در جام ملت هاي آسيا قرار دارد.

كي روش بايستي از اين ديدارهاي دوستانه و از تورنمنتي كه پيش 
روي فوتبال ايران است، فرصتي بسازد براي جوان تر ساختن ايران 
و مسووليت دادن به ستارگان جواني كه اين روزها در ايران و اروپا 
 داريم. با احترام به همه آن چيزي كه ك��ي روش براي ما تصميم 
مي گيرد، مشخص نيست اصرار با استفاده از نكونام و ماندن او در 
 تيم ملي براي چيست، وقتي مي دانيم او در پازل تاكتيكي آينده 
تيم ملي نقشي نمي تواند بازي كند؛ چرا بايستي به يك جوان براي 

قرار گرفتن در اين پست فرصت ندهيم.

ايران و كره جنوبي در ديداري دوستانه؛ 

دلمان براي تيم ملي تنگ شده بود
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روی خط خبــر نقش جهان

مسابقات وزنه برداری قهرمانی جهان درحالی پايان يافت كه تيم 
ملی كشورمان ضعيف تر از حد انتظار ظاهر شد و تنها رهاورد اين 
تيم از مسابقات جهانی را می توان 119 امتيازی دانست كه برای 

سهميه المپيك به كشورمان اختصاص پيدا كرد.
در بازی های آسيايی اينچوان وزنه برداری در حد انتظار نتيجه 
نگرفت و از همان زمان ني��ز كادر فنی تيم ملی نيز تاكيد كرده 
بود كه برای رقابت ه��ای قهرمانی جهان، تنه��ا دو وزنه بردار 

شانس طلايی داريم. 
پس از طلايی شدن كيانوش رس��تمی، تصور می شد كه با طلای 
بهداد سليمی در دسته سنگين وزن، وعده دو مدال طلا محقق شود 
كه البته سليمی برخلاف تمام پيش بينی ها نه تنها ركورد شكنی 

نكرد، بلكه سكوی قهرمانی را نيز با نايب قهرمانی عوض كرد.

     سليمی قهرمان نشد
با نتيجه ضعيفی كه تيم ملی وزنه برداری در مسابقات جهانی 
به دس��ت آورد، بحث در مورد علل و چرايی نتايج كسب شده 
در دستور كار رسانه ها قرار خواهد گرفت، بدون ترديد عملكرد 
كادر فنی و فدراس��يون از مهم ترين دلايل اين ناكامی عنوان 
خواهد شد، اما به نظر می رسد ريشه افت وزنه برداری را بايد در 

اتفاقات يك سال قبل جستجو كرد.
زمانی كه بهداد سليمی و چند وزنه بردار ديگر اردوهای تيم ملی را 
تحريم كرده و اعلام كردند تا زمانی كه كورش باقری سرمربيگری 

تيم ملی را برعهده دارد، به اين تيم باز نخواهند گشت.
 فدراسيون وزنه برداری مدتی در برابر اين خواسته غير منطقی 
مقاومت كرد،اما در ادامه برخی رسانه ها كه از قبل نيز مشكلاتی 
را با رضازاده داشتند، حاش��يه های زيادی را پيرامون تيم ملی 
به وجود آوردند ت��ا رضازاده نيز به اش��تباه از مواضع قبلی خود 

كوتاه بيايد.
 با تسليم شدن فدراسيون در برابر خواسته تعدادی از ملی پوشان، 
كورش باقری هم به بهانه بيماری از مس��وليتش استعفا كرد تا 

سليمی و چند ملی پوش ديگر به خواسته خود برسند. 
 با اجابت خواس��ته ملی پوش��ان ناراضی تصور می ش��د، تيم ملی 
وزنه برداری كش��ورمان روزه��ای خوبی را تجربه كن��د، زيرا ملی 
پوشان عملا بهانه ای نداشتند، اما نه در بازی های آسيايی و نه در 

مس��ابقات جهانی، نتايجی كه انتظار می رفت، به دست نيامد 
تا مشخص شود كه بازيكن س��الاری چه ضربه ای به تيم ملی 

وارد كرده است.
در زمان مربيگری كورش باقری در تيم ملی وزنه برداری، اكثر 
ملی پوشان اين تيم از شرايط بسيار خوبی بهره مند شده بودند 
و با هدايت وی تيم ملی در مس��ابقات به بهترين نتيجه اش در 
مس��ابقات جهانی دس��ت پيدا كرده و در المپيك لندن نيز به 

نسبت نتيجه خوبی گرفت.
زمانی كه فدراسيون قصد كوتاه آمدن در برابر خواسته ملی پوشان 
ناراضی را داشت، بسياری از كارشناسان ورزشی هشدار دادند كه 
اين اتفاق به ضرر وزنه برداری خواهد شد، اما فدراسيون نشينان 
نيز برای حفظ موقعيت خود و برای رهايی از زير بار انتقادات، زير 

بار اين خواسته غير منطقی رفتند.

      ايران برای المپيک 119 امتياز گرفت
تيم ملی وزنه برداری كشورمان در مس��ابقات جهانی آلماتی، 
با 2 طلا، ۳ نقره و ي��ك برنز در رتبه پنجم ايس��تاد و تيم های 
كره ش��مالی، قزاقس��تان، چين و روس��يه در رتبه های بالاتر 

جای گرفتند.
در رده بندی كسب سهميه المپيك هم تيم ملی ايران با 119 امتياز 
در مكان شش��م قرار گرفت كه تنها نقطه عطف كار وزنه برداران 

كشورمان كسب همين امتيازات بود.
 البته هنوز تعداد سهميه های المپيك قطعی نشده است و تيم 
ملی وزنه برداری كش��ورمان می تواند در ميادين بعدی، جواز 

حضور در تمام دسته ها را بگيرد.
با اين وجود فدراسيوون وزنه برداری بايد از همين امروز به فكر 

رقابت های المپيك در سال 2016 باشد.
 زيرا با رويه فعلی، حتی ديگر نمی توانيم به مدال گرفتن بهداد 

سليمی نيز دلخوش كنيم.
 نتيجه گرفتن در المپيك نيز منوط به اتخاذ سياست های تازه ای 
از فدراسيون دارد كه البته تغيير در كادر فنی نيز بايد در دستور 

كار قرار گيرد.
 زيرا به نظر نمی رس��د با كادر فعلی، آينده چندان خوشی برای 

وزنه برداری اين متصور باشد.

يكی از نوابغ ورزش ايران قبل از اينكه آرزوها و روياهايش را 
محقق كند، همه آنها را با خود به زير خاک برد. بابك قربانی 
می توانست به ستاره ای در ورزش ايران و كشتی جهان تبديل 
شود اما تقدير، او را از سكوهای جهانی و المپيك به » ديزل آباد« 
رساند؛ زندانی كه بابك پس از دو سال و نيم حبس، در آنجا به 

زندگی خود پايان داد.
اين كشتی گير كرمانشاهی در 20 سالگی قهرمان جوانان آسيا 
و جهان ش��د. او در همان س��ال آلن خوگايف روس )قهرمان 
المپيك لندن( و آرتور الكس��انيان )قهرمان امسال جهان( از 

ارمنستان را برد.
بابك يك سال بعد )سال 2010( به تيم ملی بزرگسالان رسيد. 
قهرمانی در آسيا به همراه برادرش محمد و همچنين طلای 
بازی های آسيايی شروع مسير قهرمانی او بود؛ مسيری كه با 

تغيير سرنوشت زندگی اش، چندان دوام نداشت.
اتفاقات ناخوش برای قربانی از س��ال بعدش آغاز شد. قبل از 
مسابقه های جهانی 2011 او و اميرعلی اكبری برای پوشيدن 
دوبنده تيم ملی كش��تی فرنگی رقابت تنگاتنگی داش��تند. 
محمد بنا در انتخاب ملی پوش وزن 96 كيلوگرم دچار ترديد 
بود. كنار گذاش��تن يكی از آن دو قهرمان، س��خت ترين كار 
ممكن بود. بلاتكليفی و رقابت برای رس��يدن به تيم ملی هر 
دو قهرمان را به راه اشتباه كشاند و دو سال محروميت، نتيجه 

دوپينگ بود.
مدت��ی از محروميت او نمی گذش��ت ك��ه در 11 تير 1۳91 
خبر ناگواری منتش��ر ش��د. دادستان كرمانش��اه اعلام كرد: 
بابك قربانی به همراه برادرش به ش��كار رفته بودند كه در راه 
بازگشت در »نجوبران« تفرجگاهی در اطراف بيستون به شنا 
كردن مشغول می شوند. ممانعت برخی افراد از شنا كردن آنها، 
درگيری و تيراندازی به همراه داشته كه بابك قربانی در اين 
درگيری با تفنگ شكاری فردی را به قتل می رساند.«پس از 
اين اتفاق، بابك و محمد مدتی متواری می شوند، اما سرانجام 

خود را معرفی می كنند و به حبس می روند.
در آن اواي��ل اقدامات زيادی از س��وی برخی ورزش��كاران و 
قهرمانان برای جلب رضايت خانواده مقتول انجام شد، اما هيچ 
كدام نتيجه بخش نبود.اين اواخر كمتر شنيده می شد كسی 

پيگير كارهای بابك باشد و او ديگر فراموش شده بود تا اينكه در 
25 آبان 1۳9۳ با مصرف بيش از حد قرص مس��موم كننده به 

زندگی خود در زندان پايان می دهد.
دادستان كرمانش��اه در اين باره می گويد: گويا قربانی چند روز 
پيش با يكی از دوس��تانش در زندان كرمانشاه قرار می گذارد 
كه با هم خودكش��ی كرده و به زندگی ش��ان پايان دهند كه 
دوستش دو روز پيش در زندان خودكشی كرد و وی نيز صبح 
امروز اقدام به اين كار كرد. ظاهرا اين كشتی گير كرمانشاهی 
شب گذشته به هم سلولی های خود می گويد كه صبح فردا من 

را برای آمارگيری بيدار نكنيد.«
حالا بابك رفته و چيزی كه به جا مانده حسرت است. 

حس��رت اتفاقاتی كه نبايد می افتاد. حس��رت آن روز لعنتی، 
روزی كه اگر درگير نمی شدند، بابك به جای روزشماری در 

»ديزل آباد« حالا قهرمان مملكتش بود. 
همه از او به عنوان قهرمان آينده المپيك نام می بردند اما يك 
اش��تباه، زندگی او را به تباهی كش��اند. »بابك«، قربانی يك 
لحظه عصبانيت و ندانم كاری شد. »بابك« ديگر رفته و يك 

دنيا آرزوهای دست نيافته هم با او دفن شده اند.

از امروز بايد به فکر المپيک باشيم؛

بازيکن سالاری به سبک وزنه برداری
سرنوشت تلخ 

آرزوهايی كه با » بابک« به زير خاک رفت

 آيين نامه س��ازمان ليگ تنيس روی ميز به دلي��ل حضور بازيكنان 
ملی پوش سرباز احتمال دارد، دچار تغيير شود.

 نوشاد و نيما عالميان و پوريا عمرانی سه بازيكن ملی پوش هستند 
كه به دليل سرباز بودن هنوز وضعيت تيم های آينده شان مشخص 
 نيس��ت. طبق اعلام مس��وولان فدراس��يون تني��س روی ميز اين 
سه بازيكن سرباز هستند و براساس نامه نيروهای مسلح آنها به دليل 
اينكه دانش��گاه آزاد با نيروهای مس��لح قرارداد همكاری دارد، تنها 

می توانند در اين تيم بازی كنند.
داريوش ضرغامپور، مسوول سازمان ليگ تنيس روی ميز در  پاسخ 

به اين سوال كه در صورت رفتن اين سه بازيكن به دانشگاه آزاد قانون 
ليگ به هم می خورد و تكليف چيست، گفت: به هرحال نوشاد و دو 
بازيكن ديگر برترين های ايران هستند و نمی توانيم بگوييم كه چون 
قانون ليگ به هم می خورد، بايد بيرون بمانند و بازی نكنند. احتمال 
دارد آيين نامه را با هماهنگی تيم ها تغيي��ر دهيم و به عنوان مثال 

حضور بازيكنان خارجی را برای تيم ها آزاد كنيم.
وی در خصوص اينكه گفته می ش��ود سايپا قصد تيم داری در ليگ 
را دارد ي��ا خير، گفت: م��ن از اين موضوع اطلاعی ندارم و ش��ايد با 
مسوولان فدراس��يون صحبت كرده اند. اگر س��ايپا بيايد می توانيم 

نوشاد را به آنها بدهيم.

      عالميان: وضعيت باشگاهی ام هنوز مشخص نيست
نابغه تنيس روی ميز ايران گفت: هنوز وضعيتم مش��خص نيست و 

نمی دانم بايد در كدام تيم بازی كنم.
نوش��اد عالميان در مورد شرايطش اظهار داش��ت: من تمريناتم را 
هميشه انجام می دهم و الان هم از نظر بدنی در شرايط خوبی هستم. 
اردوی خوبی را هم چند روز پيش داش��تيم. مدتی از مسابقات دور 

بوده ام، اما قرار است در مسابقات بين المللی فنلاند شركت كنيم.

وی در مورد بازی های آسيايی عنوان كرد: رقابت های خوبی بود، اما 
اگر در بخش تيمی شركت می كرديم بهتر می شد. در مجموع بازی 
در آسيا و كسب مقام بسيار سخت است. چينی ها اجازه قدرت نمايی 

به هيچ حريفی را نمی دهند.
ستاره تنيس روی ميز ايران در مورد اينكه پدرش گفته است، نوشاد 
وضعيت خوبی ندارد و رها شده است و توجهی به او نمی شود، گفت: 
پدرم بيشتر در مورد باش��گاهی صحبت كرده بود. البته فدراسيون 
هم تلاش زيادی كرده است كه بتوانيم در مسابقات مختلف شركت 

كنيم.

احتمال تغيير آيين نامه ليگ تنيس روی ميز به خاطر برادران عالميان و عمرانی



 کتاب » من زنده ام« 
با حضور نویسنده  بررسی می شود

این نشست روز چهارشنبه 28 آبان ماه ساعت 15 الی 17 در 
خانه انقلاب اسلامی و ولایت واقع در خیابان جامی برگزار 
می شود. نشست بررسی کتاب » من زنده ام« با حضور خانم 
معصومه آباد نویس��نده کتاب و عضو شورای اسلامی شهر 

تهران در خانه انقلاب اسلامی و ولایت برگزار می گردد.
در این نشس��ت آقای بهزاد دانش��گر و خانم معصومه آباد 

پیرامون کتاب » من زنده ام« سخنرانی خواهند کرد.
جلسات کافه کتاب به صورت ماهیانه توسط معاونت آموزش 
و پژوهشی خانه انقلاب اس��لامی و ولایت برگزار می شود و 
در این جلسات هر بار یک کتاب پیرامون انقلاب اسلامی با 

حضور نویسنده بررسی خواهد شد.
علاقه مندان می توانند جهت اطلاعات بیش��تر با ش��ماره 

تماس 33338753 تماس حاصل نمایند.

پایان عصر هکرها؟
دانش��مندان علوم رایانه دانش��گاه یوتا، نرم  افزار جدیدی 
ارایه داده اند که نه تنها ویروس های ناشناخته را شناسایی و 
ریشه کن می کند، بلکه می تواند به طور خودکار آسیب های 

وارده به رایانه از سوی آنها را ترمیم کند.
این نرم افزار موس��وم به A3 مانع از آلوده کردن دوباره یک 

رایانه توسط هکرها می شود.
» اریک ادی«، استادیار تحقیقات علوم رایانه دانشگاه یوتا، 
مدعی اس��ت A3 برای محافظت از مرورگرها و رایانه های 
تجاری )که با سیس��تم عملگر لینوکس عمل می کنند( و 

همچنین ماشین های نظامی طراحی شده است. 
می توان در آینده این نرم اف��زار را برای لپ تاپ های خانگی 

تنظیم کرد.
برخلاف اسکنر ویروس رایج بر روی رایانه خانگی که فهرست 
ویروس های شناخته شده را با مولفه ای مقایسه می کند که 
رایانه را آل��وده می کنند، نرم اف��زار A3 ویروس های جدید 
و شناخته نش��ده را با حس ک��ردن این مولف��ه غیرمعمول 
 در سیس��تم عملگر رایان��ه، به ط��ور خودکار شناس��ایی 

می کند.
این نرم افزار س��پس می تواند وی��روس را متوقف کرده، کد 
آسیب دیده را ترمیم کند و امکان دسترسی دوباره ویروس به 

دستگاه را از بین می برد.

نسل جدید روبات ها باد می شوند

 Big Hero 6 روبات باد شونده ای که در فیلم علمی تخیلی 
به نمایش درآمده است ریشه در دنیای واقعی و پیشرفته ترین 

تحقیقات علمی در عرصه روباتیک دارد.
 ،iRobot Corporation این روبات با همکاری شرکت
دانشگاه کارنگی ملون و برنامه » حداکثر تحول متحرک « 
 M3 آژانس تحقیقات پیش��رفته دفاعی آمریکا موسوم به
 طراحی و س��اخته ش��ده اس��ت. دان هال کارگردان فیلم 
می گوی��د: پس از بازدیدی ک��ه از دانش��گاه کارنگی ملون 
داشتم با روبات Baymax آشنا ش��دم و متوجه شدم این 
همان چیزی اس��ت که دنبالش بودم. روبات Baymax با 
برخورداری از پوس��ته ای قابل انعطاف با استفاده از هوا پر 
شده و در عین حال مانوردهی حرکتی خوبی دارد. اهمیت 
این فناوری نوین تا آن حد بوده که آژانس تحقیقات پیشرفته 
دفاعی آمریکا موسوم به دارپا و بنیاد ملی علوم این کشور نیز 
از آن حمایت کرده اند. آژانس تحقیقات پیش��رفته دفاعی 
 آمریکا در قالب برنام��ه M3 ابزارهای پیش��رفته طراحی، 
روش های متنوع تولی��د و الگوریتم های کنترلی مختلفی 
برای تولی��د روبات هایی با قابلیت حرکت��ی بهتر و انعطاف 

پذیری بیشتر در زمان لمس اشیا ارایه می کند.
 یکی از ح��وزه های اصلی این مطالعات مربوط به س��اخت 
روبات های مجهز به پوس��ته قابل انعطاف است که با هوا پر 
می شوند.گریل پرات، مدیر برنامه آژانس تحقیقات پیشرفته 
دفاعی آمریکا می گوی��د: در قالب برنامه M3 جهش هایی 
قابل توجه در عرصه ساخت روبات هایی صورت گرفته که 
به طرز ش��گفت انگیزی شبیه انس��ان و حیوانات از تحرک 
 Baymax برخوردارند. به گفته وی روبات هایی همچون
قابلیت های منحصربه فردی همچون اس��تحکام و قدرت 
چشمگیر نسبت به وزن داشته و در عین حال با خروج هوا از 
درونه بدنه، ابعاد کوچک تری خواهند داشت که این مزیت 

ویژه جابه جایی آنها را تسهیل می کند.

نماینده حرم حضرت ابوالفضل علیه السلام 

زهره 
قندهاری

گفت: با شروع آیین هفته فرهنگی ایران در 
اصفهان، پرچم گنبد سقای کربلا به اهتزاز 
درمی آید و پرچم اصلی گنبد حرم علمدار 

کربلا به شهردار اصفهان اهدا می شود.
سید ریاض عسگری با بیان این مطلب افزود: 
به دنبال موفقی��ت برگزاری هفته های فرهنگی درس��ال های 
گذشته و شور و اشتیاق مردم اصفهان برای تبرک پرچم حضرت 
ابوالفضل علیه الس��لام و ارایه گزارش آن به تولیت آستان آن 

حضرت این پرچم به شهردار اصفهان اهدا شد. 
نماینده حرم حضرت ابوالفضل )ع(  ادامه داد: هفته فرهنگی 
عتبه حضرت ابوالفضل العباس علیه الس��لام از دوش��نبه در 

اصفهان آغاز می شود و تا دوم آذرماه ادامه دارد.
عس��گری خاطر نش��ان کرد: مهم ترین بخ��ش برنامه هفته 
فرهنگی عتبه حضرت ابوالفضل العباس علیه السلام در اصفهان 
اهدای پرچم حرم حضرت ابوالفضل علیه السلام به شهردار این 
ش��هر و به اهتزاز درآمدن آن در پل خواجوی اصفهان در روز 

جمعه آینده است.
عس��گری با بیان اینکه اصفه��ان این شایس��تگی را دارد که 
نخستین شهر است که این پرچم به آن اهدا می شود، تصریح 
کرد: همزمان با پرچ��م اصلی، 10 هزار پرچم کپی ش��ده در 

اختیار مردم اصفهان قرار می گیرد.
نماینده ح��رم حضرت ابوالفضل علیه الس��لام با بی��ان این که 
 برای نخس��تین بار در ای��ران مراس��م فرهنگی هفت��ه عتبه 
حضرت عباس علیه السلام در سال 91 در اهواز و سال بعد در 
زنجان برگزار شد، اذعان داشت: این هفته فرهنگی امسال در 

اصفهان برگزار می شود.

عس��گری به برگزاری نمایش��گاه عکس با موضوع پیاده روی 
اربعین اشاره کرد و افزود: تصاویر تجاوزات رژیم بعثی به عتبات 
در سال 91 ، توزیع کتاب نهج الس��ائرین فی الزیاره الاربعین، 
نقش عتبات در خدمت رسانی به مردم و نقش و تاثیر اربعین در 
 نشر و گسترش مذهب اهل بیت علیه السلام را از دیگر برنامه های 

این هفته برشمرد.
وی گفت: هیاتی 30 نف��ره از خادمان حرم حضرت عباس نیز 
وارد اصفهان می شوند که س��ه نفر از آنها سادات خادم حرم و 
بقیه کارکنان حرم، اندیشمندان و اساتید دانشگاهی و روسای 

مراکز میراث » هله«،»کربلا«و»بصره« هستند.
نماینده ح��رم حضرت ابوالفض��ل علیه الس��لام گفت: هفته 
فرهنگی عتبه حضرت عباس علیه السلام با نام راه بهشت در 
اصفهان و سایر شهر ها و کشورها به طور مستقل و با منابع حرم 

مطهر آن حضرت برگزار می شود.
در ادامه این نشست مهدی بقایی مدیر عامل سازمان فرهنگی 
تفریحی ش��هرداری اصفهان گفت: این اتف��اق بی نظیر برای 
سومین بار در کشورمان اتفاق می افتد و نگاه همه محبان اهل 

بیت علیه السلام را به خود معطوف داشته است.
وی اف��زود: در ای��ن هفت��ه فرهنگی ک��ه »راه بهش��ت« نام 
گرفته، فض��ای اصفهان، فضایی اهل بیت��ی خواهد بود و بوی 
 حرم حضرت عباس علیه الس��لام به مش��ام م��ردم اصفهان

 می رسد. 
هفته فرهنگی عتبه حضرت عباس علیه السلام با نام راه بهشت، 
با هدف تعظیم شعایر اهل بیت علیهم السلام و نشر و گسترش 
تفکر و روش خان��دان عصمت و طه��ارت و همچنین معرفی 
دستاوردهای عمرانی و فرهنگی حرم مطهر پس از سقوط رژیم 

دیکتاتوری حاکم بر عراق برگزار می شود.

دانستنی

پرچم اصلی گنبد حرم علمدار کربلا به شهردار اصفهان اهدا می شود

ایمنا:  ؟؟؟؟/

    لیس�ت کارهایی که باید انجام 
شود

باید یکی از این ها را داشته باشید. ممکن  
است برای بعضی ها لیست کارهای روزانه 
مناس��ب باش��د و بعضی دیگر با لیس��ت 
کارهای هفتگ��ی راحت تر کن��ار بیایند. 
روش دیگری که می توان از آن استفاده کرد لیست کارهای 
هر پروژه یا برنامه خاصی اس��ت که دارید. راحت تر است 
که از قبل برای کارهای خود برنامه ریزی کنید و مطمئن 
شوید که برنامه های زیادی را در یک لیست قرار نداده اید. 
 با این کار می توانید اطمینان یابید که چه کارهایی برای 
آن زمان مناسب است و به چه منابعی برای انجام آنها نیاز 
دارید. می توانید این لیست را شب ها برای روز بعد آماده 
کنید. با این کار م��ی توانید روز بعد با طب��ق برنامه پیش 

بروید و حداکثر کارایی را داشته باشید.

    لیست کارهایی که باید به دیگران بسپارید
تنها به این دلیل که کاری را انجام می دهید به این معنی 
نیس��ت که باید آن کار را انجام دهید. خیلی ها دوس��ت 

ندارند کار را به دیگران بسپارند.
این کار را به این دلیل انجام می دهند که چون می خواهند 
مطمدن ش��وند آن کار با موفقیت انجام می شود. اما چرا 

لیست کارهای روزانه را به دیگران نسپاریم؟ 
لیست برون سپاری این امکان را برای شما مهیا می کند که 
تمرکز بیشتری بر روی کارهایی داشته باشید که در انجام 
آنها خوب هس��تید با این کار شانس ش��ما برای موفقیت 
افزایش می یابد. برای همین لیستی از کارهایی و وظایفی 

که انجام آنها ضروری است اما نیازی نیست که حتما شما 
انجام دهید را تهیه کنید.

 برنامه ریزی ملاقات ها، به روز رسانی سایت یا از این قبیل 
وظایف، کارهایی است که می توانید به دیگران بسپارید. 
همچنین لیستی از کارهایی تهیه کنید که برای انجام آنها 

نیاز به کمک دارید.

    لیست چیزهایی که می خواهید به آن برسید
ش��ما تبدیل به چیزی می ش��وید که به آن اعتقاد دارید. 
زمانی که ش��ما بدانید که م��ی خواهید به کجا برس��ید، 

رسیدن به آنجا آسان تر خواهد بود. 
اگر یک مرحله بالاتر برویم، نوش��تن آن می تواند به شما 
کمک بیش��تری بکند. دکتر متئو از دانشگاه کایفرنیا طی 
تحقیقات خود به این نتیجه دس��ت یافت که با نوش��تن 
اهداف تا 33 درصد احتمال رسیدن به ان بیشتر می شود. 
این لیست می تواند شامل هر چیزی از قبیل هدف شغلی یا 
هدف شخصی در زندگی را در بر بگیرد. رویا پردازی مسلما 

پیش زمینه این لیست است. 
در مورد اهداف بزرگ فکر کنید. حتی اگر نمی دانید که دقیقا 
چگونه می توانید به آن هدف دس��ت یابی��د، آن را در جایی 
بنویسید. تهیه لیست چیزهایی که می خواهید به آن برسید 
انگیزه مضاعفی به شما می دهد، آن را به گونه ای تهیه کنید 
که قابلیت بررسی و محاسبه داشته باشد و برای خود یادآوری 
کنید که رسیدن به آن چقدر می تواند برای شما مهم باشد.  
این لیست را در جای مطمئنی قرار دهید و هر چند ماه یکبار 
 به آن س��ر بزنید و میزان پیش��رفت خود را در آن یادداشت 

کنید.

گزارشدانستنی

هر کسی باید این سه لیست را داشته باشد

ایمنا: همایش موتورسواران قانون مدار

کلیپ های70 ثانیه ای با محوریت رسانه از سوی 
فرهنگس��رای رس��انه در فضای مجازی به همت 

فرهنگسرای رسانه توزیع شده است. 
تعداد دو کلیپ در  فضای مجازی شامل شبکه های 
اجتماع��ی، وایبر، واتس آپ، س��ایت های لنزور و 

آپارات و... منتشر شده است. 
یکی از این کلیپ ها به موضوع »تربیت رسانه ای 
فرزندان« با شعار » رسانه ها ما را از فرزندانمان جدا 

نکنند«  می پردازد.  مساله مفهوم »با همه تنها« با 
ش��عار»در جمع خانواده خود تنها نباشیم« یکی 
دیگر از این کلیپ هاس��ت که ازطریق  سایت های 
س��ازمان فرهنگی تفریحی ش��هرداری اصفهان و 
سایت لنزور و آپارات توزیع می شود. علاقه مندان 
جهت کسب اطلاعات بیشتر درخصوص دریافت 
این کلیپ ها م��ی توانند با ش��ماره 32607529 

 تماس حاصل کنند. 

نمایشگاه  نقاشی » کبری براتی « با عنوان»هفت 
خوان رستم« در نگارخانه کوثر اصفهان برپاست.

این هنرمن��د با اعلام ای��ن خبر گف��ت: آثار این 
نمایشگاه برگرفته از داستان های شاهنامه به ویژه 
هفت خوان رستم است. براتی  در رابطه با تکنیک 
این آثار افزود: این آثار با استفاده از ترکیب چند 
مواد رنگی و تولید خمیری که ب��ا الیاف ترکیب 
شده است بر روی گونی طراحی شده اند.کارها به 

صورت انتزاعی کار شده اند و روش به کار گرفته 
شده در آنها بسیار جدید است. 

شایان ذکر است؛ کبری براتی سابقه ای شش ساله در 
هنر نقاشی دارد و دومین نمایشگاه انفرادی خود را 
برگزارمی کند. علاقه مندان می توانند جهت بازدید از 
این نمایشگاه، از 2۴ لغایت 29 آبان ماه و در ساعات 
9 صبح تا 13 و 16 بعد از ظهر تا 20 به نگارخانه کوثر 

اصفهان مراجعه کنند.

نمایش��گاهی از آثار علیرضا نص��ر در نگارخانه آرته 
اصفهان برپا شده است. هنرمند این آثار گفت: در این 
نمایشگاه 31 تابلو آبرنگ با موضوع طبیعت و طبیعت 

بی جان و ابنیه تاریخی ارایه کرده ام. 
علیرضا نصر درباره توجه به ای��ن موضوع در آثارش 
گفت: لطافت طبیعت برای من زیباس��ت وبه ابنیه 

قدیمی و تاریخی توجه می کنم ؛زیرامعتقدم باید برای 
حفظ و نگه داری این بناها بیش از این ها تلاش کرد 
و در آثار هنری به طور ویژه ای به آنها پرداخت. وی 
افزود: لطیف بودن آبرنگ و روانی و جریانش که مانند 
زندگی است نیز باعث ش��ده من از بین تکنیک های 
دیگر استفاده از آن را در خلق آثار هنری انتخاب کنم. 

مؤسس��ه فرهنگی هنری صب��ا میزبان آث��ار نهمین 
دوسالانه ملی نگارگری ایران گرایش نقاشی ایرانی، 
گل و م��رغ، تذهیب، طراحی س��یاه قل��م و طراحی 
حیوانات )تشعیر( می ش��ود. انتخاب آثار دوسالانه را 
چون یسا ولی و حسینی برعهده داشتند و نمایشگاه 
آثار نگارگری از استادان در بخش غیر رقابتی، همایش 

علمی، کارگاه های تخصصی و تقدیر از پیشکسوتان 
از برنامه های دیگر نهمین دوس��الانه نگارگری است.

گفتنی است؛ نهمین دوس��الانه ملی نگارگری ایران 
با همکاری انجمن نگارگری ایران و موسس��ه توسعه 
هنرهای تجسمی معاصر آذر ماه امسال برگزار خواهد 

شد.

همزمان ب��ا هفته کت��اب و کتابخوانی، وی��ژه نامه ای 
الکترونیکی با عنوان » دوستی با کتاب، انس با مطالعه« 
در سایت  کتابخانه  دیجیتال  شهرداری  اصفهان منتشر 

شده است.   
  در این ویژه نامه عناوینی شامل دوستی با یار مهربان،  
 س��وغات دانایی، بهترین غذای روح، هش��ت ضلعی 
مطالعه، اصول سی و هفت گانه مطالعه، چگونه کودکان 
خود را به مطالعه  عادت دهی��م، پیام های روز کتاب و 
کتابخوانی، ش��یوه های ترویج کتابخوانی در کلاس،    

  ترویج فرهنگ مطالعه و کتابخوانی  راهکارها و روش ها 
و1۴ روش برای ایجاد عادت ب��ه مطالعه و کتابخوانی 
وج��ود دارد.   در بخش هش��ت ضلع��ی مطالعه کتاب 
آمده که اگر اهل مطالع��ه هس��تید و از مهارت های 
گزینش دقیق، خواندن تحلیل��ی و ارزیابی منتقدانه 

آثار  برخوردارید، شاید نیاز چندانی به این مقاله نداشته 
باشید، اما اگر تا امروز مطالعه جایگاه مهمی در زندگی 
شما نداشته است، یا در  س��ودمندی آن تردید دارید، 
یا با روش های کارآمد خواندن آش��نا نیستید، شاید 
مرور این یادداشت برای شما مفید باشد.  به گفته اکثر 

جامعه شناسان، اقوام و مللی که با مطالعه مانوس بوده 
و کتاب و کتابخوانی در میانشان رواج بیشتری داشته 
 است،  توانس��ته اند فرهنگی ماندگارتر و پویاتر از خود 
بجای بگذارند و میراث فرهنگی و گنجینه های معارف 
 و دستاوردهای عالمان و  فرهیختگان خود را به نسل های

 دیگ��ر منتقل کنند.  علاق��ه مندان م��ی توانند جهت 
بهره مندی از این ویژه نامه به سایت کتابخانه دیجیتال 
شهرداری  اصفهان  به  نشانی  www.dlim.ir   مراجعه 

کرده و از مطالب آن بهره مند شوند.   

در فضای مجازی توزیع شد؛

کلیپ های 70 ثانیه ای با محوریت » رسانه« در فضای مجازی  
در نگارخانه کوثر برپاست؛

» هفت خوان رستم« با نگاهی تازه و انتزاعی 

لطافت آبرنگ در آرته  نهمین دوسالانه ملی نگارگری ایران برگزار می شود  

در کتابخانه دیجیتال شهرداری اصفهان   منتشر شد؛

  ویژه نامه » دوستی با کتاب، انس با مطالعه«  

نمای��ش » آس��تانه« کاری از گروه تئات��ر» دیگر« در  جالب اخبار ویژه
تماشاخانه سه نقطه تهران اجرا می شود.کارگردان این 
نمایش با اعلام این خبر گفت: » آستانه« روایت داستان 
زنی اس��ت که در موقعیت خاصی بخش��ی ازخاطرات 
وناگفته های خود درگذر انقلاب و دفاع مقدس را بیان 
می کند. محسن عرب زاده که قبلا چندین اجرا از این 
نمایش در جاهای مختلف داش��ته است، افزود: به نظر 
من اگرنسبت به نمایشی این قابلیت و تقاضا برای اجرای 
دوباره وجود داشته باشد؛ می تواند دوباره بر صحنه رود 

و با حضور تماشاگران متفاوت جریان ارتباطی تازه ای 
را تجربه کند. وی ادام��ه می دهد: همان طور که تجربه 
اجراهای ما در دو سالن متفاوت اصفهان و انزلی تجارب 
خاصی بود و هر کدام جری��ان ویژه ای را به وجود آورد.

عرب زاده افزود: نمایش »آستانه« قبلا در سالن کوچک 

تالار هنر و موزه خط  اصفهان و انزلی رش��ت اجرا شده 
و اعضای گروه تئاتر دیگر درجهت پیدا کردن مخاطب 
تازه و متفاوت و انجام تمرکز زدایی در تئاتر، تصمیم به 
اجرای آن در تهران گرفته اند. محسن رهنما، نمایشنامه 
»آستانه« را نوشته و محسن عرب زاده آن را کارگردانی 

کرده اس��ت. مژگان نوایی تک بازیگر این اثر مونولوگ 
است. همچنین هاتف خزرلو آهنگساز، سیامک رفیعی 
نوازنده و نعیمه مهدویان دس��تیار کارگ��ردان این اثر 
هس��تند. ش��ادی بهرامی و مجید آزاد منش نیز طراح 
پوستر و برشور، نیما ملک منشی صحنه و مریم قدسیه 
مدیررسانه ای نمایش » آستانه«هستند. این نمایش از 
پنج آذر ساعت 19 در سالن استاد رکن الدین خسروی 
در تماشاخانه سه نقطه واقع در میدان ولیعصر بر صحنه 

می رود.

از 5 آذر ماه بر صحنه می رود؛

» آستانه « در تماشاخانه سه نقطه

شمخانی، دبیر شورای عالی امنیت ملی : تمام فعالیت های 
صلح آمیز هسته ای ایران بر اساس نیازهای واقعی صورت گرفته 
اس��ت. ایران با حس��ن نیت کامل و در چارچوب برنامه اقدام 
مشترک به مجموعه تعهدات خود عمل کرده و در صورتی که 
طرف مقابل رویکرد منطقی، غیرسیاسی و مبتنی بر واقعیت ها 
داشته باشد دستیابی به توافق در مذاکرات هسته ای به سرعت 
قابل حصول خواهد بود. لغ��و تمامی تحریم ه��ای ظالمانه و 
برخورداری از مجموع حقوق قانونی در چارچوب ان.پی.تی باید 
در هر توافقی لحاظ شود و در این زمینه زیاده خواهی ها تاثیری 

بر اراده تیم مذاکره کننده ایران نخواهد داشت.

انتظاری، دبیر شورای عالی فضای مجازی : نرم افزارهای 
قدیمی که در حوزه فیلترینگ بودند عمدتا در رابطه با آن بخشی 
که نامناسب تشخیص می دادند کل سایت را مسدود می کردند، 
اما سیستم فیلترینگ هوشمند که توس��ط وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات پیشنهاد ش��ده عبارت است از نرم افزاری که 
فقط آن بخش نامطلوب را مورد بررسی قرار داده  و حذف می کند 
تا  مابقی سایت که مفید است مورد استفاده کاربران قرار گیرد. 
به این ترتیب کاربران به همه اطلاعات مفیدی که مورد نیازشان 
است دسترسی پیدا می کنند و راندمان بهره برداری در این فضا 

فوق العاده بالا می رود.

ابراهی�م حس�ن بیگی، نویس�نده: حضور م��ا درعرصه 
نمایش��گاه های بین المللی هیچ وق��ت با برنامه نبوده اس��ت. 
این درحالی اس��ت که زب��ان ما، زب��ان بین المللی نیس��ت و 
بسیاری از مترجمان ما با بحث ترجمه معکوس مشکل دارند. 
هرس��اله هزینه های میلیاردی برای حضور ایرانیان در عرصه 
نمایش��گاه های بین المللی که عمدتاً اعضای آنه��ا از کارکنان 
وزارت ارشاد هستند، هزینه می شود، هیچ تلاشی برای ارتباط 
با وزارتخانه هانمی ش��ود تا از طریق شناسایی افراد خارجی که 
با آگاهی به زبان فارس��ی می توانند سفیران خوبی برای انتقال 
فرهنگ و ترجمه آثار ایرانی به زبان های دیگر باشند انجام گیرد.

انتقاد به حضور بین المللی در فرهنگ نحوه عملکرد فیلترینگ هوشمند ایران، حسن نیت دارد 
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